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گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: هماهنگی بین دستگاهی با وزارت امور خارجه می تواند به 
شناسایی بهتر بازارهای هدف صادراتی کمک کند.

   به گزارش خبرنگار دریا ، مهندس مهدی دوستی در نشست شورای هماهنگی دستگاه های تابعه وزارت 
امور اقتصادی و دارایی در استان هرمزگان با بیان اینکه حمایت از طرح های سرمایه گذاری باید در اولویت 
دســتگاه ها قرار بگیرد، اظهار کرد: حجم سرمایه گذاری خارجی استان در سال 99، 550میلیون دلار بوده 
اســت که 405میلیون دلار جذب شده و هرمزگان رتبه سوم را کسب کرده است. وی افزود: در سال جاری 
نیز یک طرح ســرمایه گذاری به ارزش بیش از 29میلیون دلار مصوب شده که تاکنون 3.4میلیون دلار در 

استان سرمایه گذاری صورت گرفته است. استاندار هرمزگان افزود: هماهنگی بین دستگاهی با وزارت امور 
خارجه می تواند به شناسایی بهتر بازارهای هدف صادراتی کمک کند. مهندس دوستی، ارتباط بین مناطق آزاد 
و ســرزمین اصلی به ویژه در خصوص مباحث سرمایه گذاری را مورد تأکید قرار داد و افزود: این ارتباط و 
تعامل دوسویه می تواند موازی کاری دستگاه های اجرایی استان را کاهش دهد و موجب بهبود شاخص های 
کسب و کار و تسریع در صدور مجوزها شود. وی تصریح کرد: با توجه به اینکه کلیه مبادی ورودی گمرکی 
استان از طریق دریا است، برای کمک به معیشت مرزنشینان و افزایش حجم ورود کالاهای ملوانی و ته لنجی 

به دنبال اصلاح دستورالعمل ها و قوانین مربوطه هستیم.
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رئیس کل دادگستری هرمزگان: 

محرومیت در برخی 
از روستاهای رودان 

زیبنده نیست 

برگزاری اولین رزمایش 
پدافند  شیمیایی 

در بندر شهید رجایی

 امنیت ، زیربنای 
توسعه اقتصادی 

و سرمایه گذاری است 
1

گروه خبر // با هدف آزادســازی مادران و و زنان معسر 
زندانی و کمک به تعالی فردی و اجتماعی زندانیان پس از 
آزادی، پویش نذر امام رضا )ع( در هرمزگان اجرا می شود.

    اســماعیل تذرو دبیر کانون های خدمت رضوی اســتان 
هرمزگان در نشســت اعضای دبیرخانه کانون های خدمت 
رضوی، نماینده ســتاد دیه  و مدیرکل زندان های هرمزگان 
اظهار کرد: در این پویش با محوریت و همت کانون خدمت 
بانــوان و خانواده، با اســتفاده از ظرفیت هــای هنرمندان، 
ورزشــکاران، خیرین و چهره های شاخص ملی و استانی، 

جلب کمک هــای مردمی و خیرین جهــت آزادی زنان و 
مادرانی که به علت جرائم غیر عمدی در زندان به ســر می 
برند، انجام می گیرد.احمد مرادی نژاد مدیر نمایندگی ستاد 
دیه در استان هرمزگان نیز اظهار کرد: استان هرمزگان جزء 
اســتان های برتر در این حوزه است و هر جا نام امام رضا 
علیه السلام باشد، دل ها معطوف و متوجه می شود و انگیزه 
ایجاد می شود تا خیرین، مردم و فعالان اجتماعی و فرهنگی 
پا به عرصه گذاشته و نقش آفرینی کنند و نام حضرت رضا 

علیه السلام به این حرکت، برکت خواهد داد.

پویش ملی نذر امام رضا علیه السلام بر اساس تفاهم ما بین 
بنیاد کرامت رضوی و ستاد دیه کشور در خصوص آزادسازی 
زنان و مادران معســر زندانی تا آخر ماه صفر در کل کشور 
انجام می گیرد و تا یک ســال پس از آزادی، ارتباط مستمر 
با زندانی و خانواده آنها حفظ می شــود.به گزارش فارس ، 
قرار اســت در حوزه توانمندسازی و برطرف کردن نیازهای 
معیشتی خانواده زندانیان جرائم غیرعمد و عمدی، تفاهم نامه 
بین دبیرخانه کانون های خدمت رضوی استان هرمزگان و 

اداره کل زندان های استان منعقد شود.

گروه خبــر // رئیس کل دادگســتری 
هرمزگان به منظور نظارت مســتقیم بر 
نحوه خدمت رسانی به مردم و در راستای 
برنامه بازرســی های مســتمر از مراجع 
قضایی استان از دادسرای عمومی و انقلاب 

بندرعباس بازدید کرد.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ رئیس کل 
دادگســتری هرمزگان به منظــور نظارت 
مستقیم بر نحوه خدمت رسانی به مردم و در 
راستای برنامه بازرسی های مستمر از مراجع 
قضایی استان از دادسرای عمومی و انقلاب 

بندرعباس بازدید کرد.
  علی صالحی در این بازدید ضمن نظارت بر 
حُسن انجام امور و مشاهده روند رسیدگی ها 
در شعب مختلف و همچنین استماع گزارش 
مسئولین مربوطه، آمار عملکرد آنها را مورد 

بررســی قرار داد.وی در ادامه پس از دیدار 
با قضــات و کارکنان دادســرای عمومی و 

انقــلاب بندرعباس، دســتورات لازم را به 
منظور تســریع در روند رسیدگی ها و رفاه 

حال مراجعین با توجه به شرایط ویژه شیوع 
بیماری کرونا صادر کرد.همچنین با بررسی 
دقیق تمامی پرونده هــای معوق و علل و 
عوامل اطاله دادرسی توسط معاونین رئیس 
کل دادگستری استان هرمزگان ، دستورات و 
ارشادات لازم برای تعیین تکلیف فوری این 
پرونده ها و صدور تصمیم نهایی در خصوص 

هر مورد ارائه شد.
  شایان ذکر اســت؛ در جریان این بازدید، 
از زحمات آن دســته از قضات و کارمندان 
دادسرای عمومی و انقلاب بندرعباس که در 
اجرای سیاست های ابلاغی از سوی ریاست 
محترم قوه قضاییه، انجام امور محوله، تکریم 
ارباب رجوع و ارائه خدمات مطلوب به مردم 

نقش آفرینی فعال نموده اند، تقدیر شد.

پویش ملی نذر امام رضا)ع( در هرمزگان اجرا می شود 

بازدید سرزده رئیس کل دادگستری هرمزگان از دادسرای عمومی و انقلاب بندرعباس

مدیربنادر و دریانوردی غرب هرمزگان خبر داد
افزایش ۳ برابری  تخلیه و بارگیری 

کالا در بنادر غرب هرمزگان

قاچاق گسترده ماهی به دبی !
ماهی های جنوب کمیاب شدند
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»شمیم طاهرپور« کارشناس ارشد روانشناسی 
در مصاحبه اختصاصی با روزنامه دریا عنوان کرد
پشتکار، حلقه گمشده در کسب موفقیت

 پرورش سالانه ۲۵ هزار تن میگو 
در هرمزگان

استاندار هرمزگان عنوان کرد   

 اصلاح قوانین کالاهای ته لنجی 
برای کمک به معیشت مرزنشینان

برای کمک به معیشت مرزنشینان و افزایش حجم ورود کالاهای ملوانی و ته لنجی به دنبال اصلاح دستورالعمل ها و قوانین مربوطه هستیم
سالیانه ۲۲۰ هزار تن خرما 
در هرمزگان بدست می آید

بندرعباسی ها در انتظار زمین مناسب برای ثبت نام مسکن 

گــروه خبر // محمدرضا صفــا در دیدار 
با سرهنگ رضا ســبزواری رئیس پلیس 
اطلاعــات و امنیت عمومــی فرماندهی 
انتظامی اســتان با قدردانی از تلاش های 
مجاهدانه سبز پوشان حریم امنیت ،گفت : 
مقوله امنیت در همه جوامع به عنوان پیش 
نیاز زندگی اجتماعی است طبیعی ا ست 
هر قدر آرامش عمومی بیشتر حاکم شود 
امور جامعه سامان بیشتری خواهد گرفت .

   بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ رئیس اتاق 
بازرگانی اســتان هرمزگان افزود : نیروی 
انتظامی نقش برجســته ای در تامین امنیت 
عمومی دارد والبته برای تحقق آن مجاهدانه 
تلاش کرده است .صفا در ادامه تصریح کرد : 
اقتصاد و سرمایه گذاری زمانی رشد خواهد 
داشت که امنیت باشد .بی تردید موفقیت تجار 
،بازرگانان ،اصناف و فعالان حوزه اقتصادی 
انتظامی   نیروهای  مرهون خدمات صادقانه 
است .امروز علاوه بر نقش اصلی که برعهده 

این نیرو نهاده شده ، شاهد تعامل بسیار خوب 
بخش های مختلف گذرنامه ، اماکن عمومی  
و سایر حوزه ها با فعالان اقتصادی هستیم 
که شایسته تحسین و تکریم است .سرهنگ 
رضا ســبزواری رئیس پلیس اطلاعات و 
امنیــت عمومی فرماندهی انتظامی اســتان 
هرمزگان در این دیدار گفت :موفقیت پلیس 
در ماموریت ها منوط به همراهی و همکاری 
همه ارکان جامعه است ،مردم محوری پایه 
و اســاس حرکت نیروی انتظامی اســت . 
سرهنگ سبزواری افزود :معتقدیم امنیت و 
 سرمایه گذاری دوبال توسعه جامعه محسوب 
می شوند .استقرار امنیت رشد سرمایه گذاری 
را به دنبال دارد و نتیجه آن افزایش اشتغال، 
کارآفرینــی ،تولید و کاهش آســیب های 

اجتماعی است .
  رئیس پلیس اطلاعــات و امنیت عمومی 
فرماندهــی انتظامی اســتان با اشــاره به 
فعالیت هــای چشــمگیر اتــاق بازرگانی 

هرمزگان خاطر نشــان کرد :در نهمین دوره 
فعالیت اتاق شــاهد جهش فــوق العاده ای  
 در حــوزه های مختلف آموزشــی ،روابط 
بین الملل ،توسعه تجارت و بازرگانی ،پویایی 
نظام گفتگوی بخش خصوصی و دولت و از 
همه مهمتر  ایفای مسئولیت های اجتماعی 
خصوصا در زمان شیوع کرونا هستیم که همه 
اینها مرهون تــلاش رئیس ، هیئت مدیره و 

امیدواریم همچنان  همراهی اعضاســت .و 
شاهد موفقیت های بیشــتر پارلمان بخش 

خصوصی باشیم .
  در پایان  این دیدار  رئیس پلیس اطلاعات 
و امنیت عمومی فرماندهی انتظامی استان از 
تلاش های موًثر اتاق بازرگانی در حوزه های 
اقتصادی و ایفای مسئولیت های اجتماعی با 

اهدا لوح سپاس ،قدردانی نمود .

در دیدار رئیس اتاق بازرگانی و رئیس پلیس اطلاعات و امنیت نیروی انتظامی استان مطرح شد 

 امنیت ، زیربنای توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری است 
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گروه خبر //  رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
گفت: از تاریخ ۱۲ آبان ماه سالجاری فعالیت کلیه واحدهای 

صنفی استان هرمزگان منوط به ارائه کارت واکسن است. 
   خلیل قاسمی  در دوازدهمین  جلسه کمیسیون نظارت بر اصناف 
شهرستان بندرعباس، افزود: با توجه به مصوبه ستاد استانی کرونا  
از تاریخ ۱2 آبان ماه ســالجاری فعالیت کلیه واحدهای صنفی 
استان هرمزگان منوط به ارائه کارت واکسن است.رئیس سازمان 
صنعت،معدن و تجارت بیان کرد: کلیه واحدهای صنفی استان باید 

نسبت به نصب کارت الکترونیکی تزریق واکسن در معرض دید 
بازرس و عموم مردم  قرار دهند.به گزارش ایسنا ؛ وی اضافه کرد: 
با توجه به الزام ثبت نام واحدهای صنفی در سامانه جامع تجارت 
تا پایان آبان ماه در گروه کالاهای اساسی که شامل )محصولات 
سلولزی، پوشــاک بچه، شوینده بهداشتی، روغن خوراکی، مرغ، 
تخم مرغ، قندوشــکر، فولاد، پتروشیمی، سیمان، لوازم خانگی، 
روغن موتور، لاستیک کلیه واحدهای صنفی می بایست نسبت 

به ثبت نام و انجام فعالیت خرید و فروش درسامانه اقدام کنند.

رئیس سازمان صنعت ، معدن و تجارت هرمزگان :

فعالیت کلیه واحدهای صنفی هرمزگان منوط به ارائه کارت واکسن است
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مدیرکل دامپزشکی استان:
 واکسیناسیون طیور بومی علیه بیماری نیوکاسل 

در هرمزگان آغاز شد
  گروه خبر // مدیرکل دامپزشکی هرمزگان گفت: طرح واکسیناسیون 
طیور بومی و اهلی استان مقابل بیماری نیوکاسل در استان آغاز شد. دکتر 
محمد جانباز درجریان بازدید از واکسیناسیون طیور بومی در روستاهای 
بندرعباس افــزود: در این طرح 2 ماهه حــدود ۱۱0 هزار قطعه پرنده 
 بومی و اهلی هرمزگان در روستاها مقابل بیماری مسری نیوکاسل ایمن 
می شوند.وی بیان داشت: در این طرح رایگان ۱4 گروه دامپزشکی هرمزگان 
به درب منازل مراجعه می کنند.مدیرکل دامپزشکی هرمزگان اظهارداشت: 
واکسن نیوکاسل در 2 مرحله و در فاصله زمانی یک ماه به ماکیان خورانده 
می شود و مرحله دوم آن نیز از اواخر آبانماه جاری آغاز می شود.جانباز 
یادآورشد: بیماری ویروسی نیوکاسال دستگاه عصبی، گوارشی و تنفسی 
پرندگان را درگیر کنند.بیماری نیوکاسل یک بیماری ویروسی است که از 
 مرغ ها و سایر پرندگان به انسان ها منتقل می  شود.این بیماری توسط برخی 
ویروس های ســروتیپو پارامیکســیو که مربوط به پرندگان است ، در 
سراســر جهان از جمله استرالیا شــیوع پیدا کرده است و تقریبا در تمام 
گونه های پرندگان مشاهده می  شود. کنترل این بیماری در استرالیا شامل 
واکسیناســیون، نظارت، گزارش ســریع بیماری و استاندارد های بالای 
زیست ایمنی است.به گزارش ایرنا ؛ انتقال این بیماری به انسان ها بسیار 
نادر است  با این حال در صورتی که یک فرد از گوشت پرندگان آلوده به 
این بیماری تغذیه کند ، ممکن است به مدت یک تا 2 روز دچار سردرد 
و علایم بیماری آنفولانزا شود اما با این وجود با خوردن گوشت پرندگان 

آلوده به این بیماری، خطری تهدید کننده سلامتی انسان نخواهد بود .

رئیس و اعضای هیأت مدیره
 سازمان همیاری شهرداری های هرمزگان منصوب شدند 
  گــروه خبــر // رئیس و اعضای هیــأت مدیره ســازمان همیاری 
شهرداری های استان هرمزگان با حکم استاندار هرمزگان، منصوب شدند.به 
گزارش خبرنگار دریا ، مهندس مهدی دوستی استاندار هرمزگان در حکمی، 
رضا مدرس معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان را به سمت 
رئیس هیأت مدیره سازمان همیاری شهرداری های استان هرمزگان، منصوب 
کرد. همچنین بر اساس دیگر احکام صادر شده از سوی استاندار هرمزگان، 
ســجاد سلطانی، سجاد بهرام پور، سید هاشم توانا و عفت جودار به عنوان 
اعضای اصلی هیأت مدیره سازمان همیاری شهرداری های استان هرمزگان 
و محمدرضا کهوری و علیرضا پویه به عنوان اعضای علی البدل هیأت مدیره 
سازمان همیاری شهرداری های استان هرمزگان، منصوب شدند. گفتنی است؛ 
تمامی اعضای هیأت مدیره سازمان همیاری شهرداری های استان هرمزگان 
از میان نیروهای جوان بومی استان و دارای تحصیلات عالی دانشگاهی و 

سوابق مختلف اجرایی و مدیریتی، منصوب شده اند.

 امضاء تفاهم نامه توسعه رشته فرش بافی در هرمزگان 
  گروه خبر //تفاهم نامه توســعه رشــته مهارتی فرش بافی، بین دو 
سازمان صنعت- معدن و تجارت و آموزش و پرورش هرمزگان به امضاء 
رسید. به گزارش خبرنگار دریا ؛ رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان در این مراسم گفت: 5 هزار بافنده در شهرستان های بندرعباس، 
حاجی آباد، میناب و بشــاگرد در زمینه هنر فرش بافی فعال اند.خلیل 
قاسمی افزود: بافندگان استان با همکاری دانشگاهیان، طراحی نقشه فرش 
اصیل هرمزگان را به مرکز ملی ارائه کرده اند و بزودی بافت نقشــه بومی 
در صنعت فرش استان آغاز می شــود.ایرج بیت اللهی مدیرکل آموزش 
 و پــرورش هرمزگان هم گفت: با توجه بــه نیاز صنایع و معادن و دیگر 
رشــته ها، آموزش و پرورش استان آمادگی آموزش مهارت های لازم را 

پس از ظرفیت و استعدادیابی دانش آموزان دارد.

خبر

خبری
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سرمقاله

  درحالیکه وعده دولت سیزدهم برای احداث چهار میلیون مسکن در چهارسال و 
آغاز ثبت نام متقاضیان مسکن باعث امیدواری اقشار مختلف به خانه دار شدن شد، اما 
متاسفانه در بندرعباس زمین درنظر گرفته شده برای احداث مسکن در شهرک علوی 
است که حتی در ادوار مختلف احداث مسکن در آنجا که از مرکز شهر بندرعباس بسیار 
فاصله دارد، مورد استقبال قرار نگرفت و این شهرک را می توان برای ساخت مسکن 
به کارکنان صنایع و روســتاهای اطراف شــهرک و... درنظر گرفت و مناسب اجرای 
طرح مسکن دولت برای بندرعباسی ها نیست که اعتراض های زیادی در این زمینه 
 شــنیده می شود.اتفاقا روز گذشته برنامه رادیویی صبح بخیر هرمزگان هم که گوش 
 می کردم و موضوع این برنامه انتظارات مردم از استاندار بود، یکی از شهروندان عنوان 
می کرد که صنایع هرمزگان مانند پالایشگاه نفت ستاره که شش هفت هزار نفر نیروی 
انسانی دارد و نیاز به مسکن شان را از داخل شهر بندرعباس تامین کرده اند که باعث 
افزایش قیمت خانه و اجاره و رهن شده است و اگر در همانجا مانند پالایشگاه نفت 
بندرعباس که شهرک مروارید را برای ساکنانش احداث کرد، اگر پالایشگاه نفت ستاره 
نیز مسکن پرسنلش را تامین می کرد وشهرک مسکونی احداث می کرد، هم کارکنان این 
مجموعه عظیم نفتی دغدغه مسکن نداشتند وهم از افزایش قیمت خانه واجاره در سطح 
 شهر بندرعباس کاسته می شد. این موضوع بسیار مهم است وبارها گزارش هایی در 
رسانه ها منتشر شده که صنایع برای کارکنان شان شهرک های مسکونی در نزدیکی 
صنایع احداث کنند تا از ترافیک رفت وآمد به داخل شهر بندرعباس وصنایع کاسته 
شود و از افزایش قیمت خانه و اجاره بها جلوگیری شود و در صرف وقت و سوخت 
و.... نیز بسیار اثرگذار است. در حال حاضر پیشنهاد می شود شهرک علوی برای این 
صنایع درنظر گرفته شود. از آن طرف در شرق بندرعباس و اطراف میدان میوه و تره 
بار وشمال اتوبان شهید رجایی بندرعباس و.... اراضی خالی وجود دارد که می توان 
برای ساخت مسکن توسط دولت مورد استفاده قرار داد. البته اماکن نظامی و فرودگاه 
هم قرار بود به خارج از شــهر منتقل شود که زمین هایشــان را می توان برای این 
 طرح مورد استفاده قرار داد و برخی نهادها هم زمین های بلااستفاده دارند که حداقل 
می توان برای ساخت مسکن برای کارکنان شان مورد استفاده قرار داد. متاسفانه بدلیل 
اینکه دولت سابق هیچگونه طرح مسکنی را در کشور اجرا نکرد و افتخار می کردند که 
حتی یک واحد مسکن نساخته اند که این تفکر باعث شد قیمت مسکن افزایش چند 
برابری یافته و مردم از خانه دار شدن ناامید شوند و به سمت رهن واجاره سوق یافتند 
که این افزایش تقاضا باعث افزایش اجاره بها و رهن خانه شد. صنایع در این سال ها نیز 
واحدهای مسکونی را برای میهمانان شان در سطح شهر با قیمت بالایی اجاره و رهن 
کردند که در افزایش قیمت ها بسیار موثر بود. برای صنایع وحتی کارکنانشان پرداخت 
این مبالغ هنگفت چندان سخت نیست؛ اما خانواده های هرمزگانی که متاسفانه بیشتر 
آنها در محرومیت به ســر می برند، توان پرداخت هزینه های سنگین خرید، اجاره و 
ودیعه مسکن را ندارند. این وضعیت باعث شد که حتی در محلات حاشیه ای ودیعه و 
 اجاره مسکن از قیمت فروش مسکن در سال های قبل پیشی بگیرد.در حال حاضر نیز
 انتظار می رود برای رفع مشکلات مسکن هرمزگانی ها و بندرعباسی و امیدواری به 
خانه دار شــدن مردم استان، استاندار هرمزگان و اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان 
و... تدابیری بیندیشــند تا اراضی برای اجرای طرح مسکن در مکان مناسبی درنظر 
گرفته شــود تا افراد واجد شرایط ثبت نام کنند و در اواخر سال آینده و یا اوایل سال 
۱402 بتوانند در خانه های شان ساکن شوند. بطور حتم اجرای طرح مسکن باعث از 
بین رفتن قیمت حبابی فعلی مسکن شده و کاهش اجاره بها و ودیعه مسکن را بدنبال 
خواهد داشت. از طرفی دیگر بایستی اخذ مالیات از خانه های خالی نیز اجرایی شده 

    علی زارعیو با محتکران مسکن برخورد مناسبی صورت گیرد .

بندرعباسی ها در انتظار زمین مناسب برای ثبت نام مسکن 

گروه خبــر // اســتاندار هرمزگان، 
برای  را  کارگروه مشــترک  تشکیل 
افزایش تبادلات تجاری میان ایران و 
امری  هرمزگان  استان  طریق  از  هند 

ضروری برشمرد.
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ، مهندس 
مهدی دوســتی در دیدار با سفیر کشور 
هند در جمهوری اســلامی ایران با بیان 
اینکه ایــران و هند با توجه به ســابقه 
تاریخــی، اشــتراک هــای فرهنگی و 
همسایگی بین دو کشــور دارای روابط 
 دوستانه و حسنه هستند، اظهار کرد: این 
دوســتی تاریخی زمینه مناســبی برای 
همکاری های آتی به شمار می رود. وی 
افزود: ما علاقه مند هستیم دو کشور بزرگ 
ایران و هند بتوانند به سمت حذف واسطه 

ها حرکت کنند و تجارت شان را به صورت 
مستقیم و بی واسطه انجام دهند.استاندار 
 هرمزگان ضمــن اعــلام آمادگی برای 
ارائه تسهیلات به منظور توسعه تجارت 
و ســرمایه گــذاری، اظهــار امیدواری 
کرد، هند نیز گام هــای عملی را در این 
خصوص بــردارد. دوســتی اضافه کرد: 
بنادر ایــران و به ویژه اســتان هرمزگان 
برای دسترســی کشــور هند بــه بازار 
آسیای میانه آمادگی کامل دارند و آماده 
هســتیم زمینه را برای دسترســی بهتر 
صادرکنندگان و واردکنندگان هندوستان 
از طریق زیرســاخت های حمل و نقل 
ریلی و زمینی فراهم کنیم. وی، تشــکیل 
کارگروه مشترک را برای افزایش تبادلات 
تجاری میان ایران و هند از طریق استان 

هرمزگان امری ضروری برشمرد و گفت: 
ما نماینــدگان بخش دولتی و خصوصی 
خود را بــه زودی معرفی خواهیم کرد و 
امیدواریم هند نیز در ســریع ترین زمان 
ممکن نســبت به معرفی نمایندگان خود 

برای تشکیل این کارگروه اقدام کند.
    استاندار هرمزگان در خصوص حمل و 
نقل کالا نیز بیان کرد: در این حوزه نیازمند 
تصمیمات در سطح کلان هستیم ولی در 
حدود اختیارات استان، زمینه برای حضور 
و فعالیت تجار و بازرگانان هندی فراهم 
می شود. گددام دارمندرا سفیر کشور هند 
در جمهوری اســلامی ایران نیز در این 
دیدار ضمن ابراز خرســندی از ملاقات 
استاندار هرمزگان، با بیان اینکه دهلی به 
دنبال توســعه روابط خود با تهران است، 

اظهار کرد: ما به دنبال توسعه روابط بانکی 
و اقتصادی عمیق بین دو کشور هستیم و 
بندرعباس و هرمزگان می تواند مهمترین 

نقطه برای توسعه روابط باشد.
  وی با اشــاره به بازدید از منطقه ویژه 
اقتصادی خلیح فارس، بندرشهید رجایی 
و دیــدار با اعضــای اتــاق بازرگانی 
بندرعباس، گفت: طی این دیدارها ظرفیت 
های بخش های مختلف تشــریح شد که 
منجر به شناخت بیشتر از زیرساخت های 

هرمزگان و توسعه روابط در آینده خواهد 
شد. سفیر کشور هند در جمهوری اسلامی 
ایران، دسترسی به کریدور جنوب – شمال 
را از جمله ظرفیت های استان هرمزگان 
برای گســترش روابط در زمینه ترانزیت 
کالا برشــمرد و خاطرنشان کرد: در سفر 
وزیر امورخارجه ایران به هند، تمام نقطه 
نظرات مثبت خــود را در رابطه با فراهم 
کردن امکان بهره منــدی از مزیت های 

هرمزگان مطرح خواهیم کرد.

پشت پرده سیاست 

  
حالا به نظر می رسد مادامی که توافق برجام نهایی نشود، سعودی نیز تن به توافق با ایران 
نخواهد داد. دوم آن که فارغ از تحولات بین المللی و جابه جایی ها در واشــنگتن، تغییر 
شرایط منطقه و تغییر موازنه قدرت به  نفع جریان مقاومت در کشورهایی چون سوریه و یمن، 
تاثیر بسزایی در عقب نشینی سعودی داشت و همین موضوع باعث شد سعودی را به این 
نتیجه برساند که روابط خود را با ایران از سر بگیرد . حالا   گویا سعودی در کش و قوس 
مذاکراتش با تهران، وارد هزینه و فایده شــده و در سایه ابهاماتی که بر سر راه برجام افتاده 
است، ادامه سیاست سلطه جویانه خود در منطقه را بهتر از مذاکره با تهران ارزیابی کرده است.  
به طوری که در پی انتقاد  وزیر اطلاع رســانی لبنان از جنگ عربستان در یمن، ریاض به 
سفیر لبنان در این کشور دستور داد خاک عربستان را ترک کند. اخراجی که علاوه بر سیگنال 
منفی به مذاکرات با تهران، به احتمال فراوان جزئی از زنجیره فشار منطقه ای علیه محور ایران 
نیز هســت. سناریویی که پیش از  این و در زمان همراهی سیاست فشار حداکثری دونالد 
ترامپ به بن بست کشیده شد،افزون بر این،دولت سعودی در پروژه مذاکراتی خود با ایران 
امید دارد ضمن برخی توافقات امنیتی و منطقه ای، ایران را برای فشار به انصار ا... به منظور 
پذیرش شروط خود برای پایان جنگ متقاعد کند. هر چند جمهوری اسلامی ،بحران یمن را 
موضوعی یمنی- یمنی دانسته است اما در عمل باید از هر گونه خدعه سعودی برحذر بود. 

انتصابات جدید در عدلیه 
رئیس قوه قضاییه در احکامی جداگانه ،خداییان را به عنوان رئیس سازمان بازرسی کل 
کشــور و پورخاقان شاهرضایی را به ریاست سازمان قضایی نیروهای مسلح کل کشور 
منصوب کرد . طی احکامی از سوی حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، دکتر ذبیح ا... 
خداییان رئیس سازمان بازرسی کل کشور و حجت الاسلام والمسلمین احمدرضا پورخاقان 
شاهرضایی رئیس سازمان قضایی نیرو های مسلح شد. خداییان سخنگوی کنونی دستگاه 
قضا  از شهریور امسال و پس از عزیمت اسماعیلی سخنگوی سابق قوه قضاییه به پاستور، 
در قاب رسانه ها دیده شد و از این جهت باید گفت که رئیس جدید سازمان بازرسی کل 
کشور آن قدر ها هم گمنام نیست. او قبل از این هم مسئولیت های مهمی داشت و معاون 
رئیس قوه قضاییه و رئیس ســازمان ثبت اسناد و املاک کشور را در کارنامه خود دارد. 
در همین زمینه، فردانیوز گریزی به بیوگرافی خداییان زد و در گزارشــی نوشت:» او در 
خانواده ای مذهبی، کشاورز و البته تحصیل کرده در شهرستان خرم آباد لرستان به دنیا آمده 
است. دانش آموز برتر بوده و چند سالی را هم جهشی خوانده است. همین جهشی  خواندن ها 
هم سبب شد که درست همان وقتی که دانشگاه ها به خاطر انقلاب فرهنگی تعطیل بود دیپلم 
بگیرد و ناگزیر راهی مرکز تربیت معلم شود. بعدها که دانشگاه ها باز شد حقوق خواند و 
تا دکترا هم پیش رفت. تخصصش  هم حقوق کیفری و جرم شناسی است.« در خصوص 
سوابق خداییان نیز باید گفت که وی  بعد از سال 70 که کارآموزی قضایی را با رتبه اول 
تمام کرده، دادیار شده و بعد از طی سلسله مراتبی به سمت هایی از جمله معاونت دادستان، 
ریاست شــعبه دادگاه بدوی، ریاست دادگاه تجدیدنظر، دادستانی عمومی و انقلاب مرکز 
استان، معاونت قضایی رئیس کل دادگستری استان، قائم مقامی رئیس کل دادگستری استان 
و در نهایت ریاست کل دادگستری استان های لرستان و فارس رسیده و معاون حقوقی قوه 
قضاییه هم بوده است. به اضافه این که پیش از سخنگو شدن، ریاست سازمان ثبت اسناد و 
املاک کشور را هم به عهده گرفته بود. خداییان همچنین نماینده جمهوری اسلامی ایران در 
سازمان جهانی مالکیت معنوی است. درباره این سازمان شاید ندانید لذا درخور ذکر است 

که این سازمان یکی از ۱۶ آژانس تخصصی سازمان ملل است.

مذاکرات با سعودی در کوچه پس کوچه های اما و اگر 
خطیب زاده:4 دور از گفت وگوهای ایران و عربســتان انجام شده اما هنوز تا بازگشایی 
ســفارتخانه ها در تهران و ریاض فاصله داریم .چندی قبل بود که ایرج مســجدی سفیر 
کشــورمان در عراق  از برگزاری دور چهارم مذاکــرات تهران- ریاض در بغداد خبر داده 
بود. مذاکراتی که رو به جلو توصیف می شــد و حتی برخی رســانه ها خبر از توافق بین 
دو کشور بر سر بازگشایی سفارتخانه ها در خاک یکدیگر داده بودند:» بنا بر اخبار رسیده 
در گفت وگوهای صورت  گرفته میان ســران دو کشــور، ایران و عربستان در بازگشایی 
کنسولگری های خود به توافق رسیده اند تا تهران و ریاض قدمی جدی به  سمت عادی سازی 
روابط میان خود بردارند.« حالا اما به نظر مسیر رو به جلوی مذاکرات ایران و سعودی در 
کوچه پس کوچه های اما و اگر متوقف شــده  و آن طور که به تازگی سعید خطیب زاده 
سخنگوی وزارت خارجه کشــورمان اعلام کرده فعلا خبری از بازگشایی سفارتخانه ها 
نیست:» هنوز تا بازگشایی سفارتخانه ها در تهران و ریاض یک مقدار فاصله داریم. اما این 
که ما بتوانیم این فرایند را آغاز کنیم، باید بگویم آغاز آن به زودی می تواند انجام شود.« به 
گزارش مهر، سخنگوی دستگاه دیپلماسی کشورمان همچنین درخصوص آخرین وضعیت 
مذاکرات تهران و ریاض گفت:» چهار دور از گفت وگوها انجام شده ولی تماس ها بین دو 
کشــور هیچ وقت قطع نشده است. مذاکراتی که در بغداد صورت گرفته است یعنی این که 
بنشینیم و گفت وگو کنیم، چهار دور برگزار شده است؛ اما این که آیا بین ما و دولت عربستان 
سعودی دایماً پیام ها و تماس ها به صورت مستمر برقرار است؟! بله! این اتفاق افتاده است.« 
 ســعید خطیب زاده با بیان این که ما توافقات اولیه را در این گفت وگوها داشته ایم، افزود:

» این توافقات رد و بدل شده است و منتظر نهایی شدن آن ها هستیم.« همزمان ریاض نیز 
درخصوص روند مذاکراتش با ایران واکنش نشان داد و اعلام کرد که  به دنبال ایجاد تفاهم با 
 ایران است. به گزارش فارس ،»فیصل بن فرحان« وزیر خارجه عربستان در این باره گفت:
» ما به  دنبال یافتن مسیری به سمت ایجاد تفاهم با ایران هستیم که به بی ثباتی امنیتی منطقه ای 
رسیدگی کند. تاکنون، این گفت وگوها جنبه اکتشافی داشته است. احتمالاً یک دور دیگر 
مذاکره داریم. ما به هیچ پیشرفت قطعی نرسیده ایم اما می توانم بگویم به اندازه ای مثبت بوده 
که اجازه بحث بیشتر را بدهد.« وی در بخش دیگری از سخنان خود البته پا را فراتر گذاشت 
و به موضوع هسته ای کشورمان نیز ورود کرد و گفت:»  ایران به نقض تعهدات خود نه فقط 
در برجام بلکه در »ان پی تی« ادامه می دهد. مهم اســت به موضوع عدم دسترسی آژانس )به 
تأسیسات هسته ای ایران( بپردازید. این ها تهدیدات واقعی برای امنیت و ثبات منطقه  است.«  
در عین حال اما بلومبرگ به نقل از دو منبع آگاه خود آورده است که  ایران پیشنهاد بازگشایی 
کنسولگری ها در مشهد و جده را به نشانه حسن نیت داده و یکی از این دو منبع هم گفت که 
مذاکرات به طور کلی پیشرفت کرده است، اما پای جزئیات که به میان می آید، مذاکرات پیچیده 
و دشوار می شود.اما این که چرا پیشرفتی در مذاکرات ایران و سعودی احساس نمی شود و به 
رغم حسن نیت جمهوری اسلامی ایران، ریاض روی خوشی به توافق با تهران نشان نمی دهد،  
می تواند دلایل مختلفی داشته باشد؛ نخست آن که  تجربه ثابت کرده عربستان در مواجهه با 
ایران تاکتیکی عمل می کند و  حفظ ثبات و روابط پایدار با ایران را در اولویت نمی داند.در واقع 
این یک اصل ثابت است که هرگاه سعودی ها احساس انزوا می کنند، به  سمت ایران متمایل 
خواهند شد و این نزدیک  شدن به ایران، تاکتیک سعودی هاست.انزوایی که عربستان پس از 
خروج ترامپ ) مهم ترین حامی بن سلمان در منطقه ( از عرصه قدرت و حضور بایدن در کاخ 
سفید بیش از پیش آن را احساس کرده و از همین رو مذاکرات خود با تهران را از سر گرفت. 

تازه های مطبوعات
اطلاعات- این روزنامه نوشت: دولت ایران باید برای مذاکره به منظور رفع تحریم ها 
اراده واقعی و برنامه عملی داشــته باشد. چه اشکالی دارد که دولت جوان انقلابی 
علاوه بر تیم فعلی برای مذاکره اتاق فکری تشکیل دهد و از افراد پیش کسوت و 
دیپلمات های اسبق وزارت خارجه هم استفاده کند. برخی از این افراد، علاوه بر 
تجربه در مذاکرات هسته ای پیشین و حضور در مذاکرات سخت مربوط به اجرای 

بندهای قطعنامه 59۸، محقق ارشد دانشگاه  های  هاروارد و پرینستون بوده اند.
وطــن امروز- این روزنامه نوشت : از اواخر مهرماه رسما ثبت نام در طرح جهش 
مسکن شروع شد و اکنون در همین مدت کوتاه طبق گزارش بانک مرکزی ترمز 
رشــد افسارگسیخته قیمت مسکن کشیده شده اســت. بانک مرکزی در آخرین 
گزارش خود، متوسط قیمت مسکن در پایتخت را متری 3۱.۶ میلیون تومان اعلام 

کرد که نسبت به شهریور کاهش 2دهم درصدی داشته است.
آفتاب یزد- این روزنامه نوشت: آقای رئیسی خسته نباشید، ممنون که تا حالا به 
هشت استان سر زدید، دست شما درد نکند که ظهر در گرما رفتید در پمپ بنزین ها، 
ممنونیم که سرزده رفتید وزارت نفت اما این ها روی مرغ 3۱ هزارتومانی و دلار 
27 هزار تومانی تاثیری نگذاشته، یعنی امور مملکت با سفرهای استانی و وعده های 

پی در پی حل نخواهد شد.
فرهیختــگان- این روزنامه با تیتر » ایران پیر، ایران ورشکســته « نوشــت: از 
20میلیون و ۶2هزار خانوار شــهری کشور، سرپرست 4.5میلیون خانوار سالمند 
هســتند. نکته قابل  تامل این که در دهک اول که فقیرترین دهک درآمدی است، 
33درصد از سرپرستان آن سالمندان هستند. در دهک دوم 20.3درصد، در دهک 
ســوم 22.3درصد و در دهک چهارم و پنجم به ترتیــب ۱9.7 و ۱۸.7درصد از 

سرپرستان خانوار را سالمندان تشکیل می دهند.
برای اولین بار منتشر شد

متن نامه آیت ا... آذری قمی در عذرخواهی از رهبر انقلاب
 بــه  تازگی در کتاب »روشــن بینی امام خمینی)ره( در نامــه ۶ فروردین ۶۸ به 
منتظری«، آخرین نوشته  آیت ا... ری شــهری نامه ای آمده است که آیت ا... آذری 
در سال 75 به  خاطر مواضع جنجالی خود علیه رهبر انقلاب از ایشان عذرخواهی 
کرده است.متن نامه به گزارش تسنیم، به این شرح است: »حضرت آیت ا... خامنه ای 
مقام معظم رهبری انقلاب مقدس اســلامی ایران - دامت برکاته/ پس از سلام و 
تحیت، براساس یک سوء ظن و شدت علاقه به نظام مقدس اسلامی، گرفتار یک 
تلاطم درونی که مرا بین دو محذور - یعنی دو ترک وظیفه مخیر می کرد- ناخواسته 
مبتلا به ضربه ای علیه نظام شدم و از این رنج درونی، سرانجام سحر شب یازدهم 
عاشورا با توسل به قمر بنی هاشم رها شــدم و خداوند مرا نجات داد. اکنون جز 
رضایت خاطر مبارک و ایتمار به اوامر مبــارک را نمی خواهم. در عین حال، نه 
جناب عالی و نه آقایان حجازی و محمدی را در مظان اســتجابت دعا فراموش  
نکردم. خواسته ای هم جز خواسته هایی را که جناب  عالی بپسندید، ندارم. تفصیل 
مطالب را اگر میل مبارک باشد از آقای مسعودی سوال داشته باشید. احمد آذری 

قمی. ۱375/3/۱2«.

انعکاس
انتخاب خبرداد: حسین امیرعبداللهیان  وزیر امورخارجه، طی حکمی رضا نجفی 
را به عنوان معاون حقوقی و بین المللی وزارت امور خارجه منصوب کرد. نجفی 
که از آزادگان ســرافراز و ایثارگران دفاع مقدس است، سابقه ریاست نمایندگی 
کشورمان نزد آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین را نیز در کارنامه خود دارد.

الف نوشــت: »معاون سیاسی صدا و ســیما در حکمی وثوقی راد را به عنوان 
سرپرســت شبکه خبر منصوب کرد.پیش از این بوالی مسئولیت شبکه خبر را بر 
عهده داشــت«.این درحالی اســت که به تازگی یک فایل صوتی در شبکه های 
اجتماعی منتشر و ادعا شــده متعلق به عبدالرضا بوالی است و در انتقاد ازطرح 

ادغام شبکه خبر صحبت می کند.
خبرآنلاین نوشت: سلیمی عضو هیئت رئیسه مجلس  مدعی شد:برخی از افراد 
که در دولت گذشته در ســطح معاون وزیر و رؤسای سازمان های مهم کشوری 
مسئولیت داشته اند، به بهانه آلودگی هوای تهران دو سه ماه به ژنو و وین رفته اند 
و آن جا ســاکن شده اند و جالب است از همان جا درباره مسائل کشور مصاحبه 

و تئوری پردازی می کنند.
دیــدار نیوز مدعی شــد: مولوی عبدالحمیــد امام جمعه اهل ســنت زاهدان 
گفت:جهانیان باید به  طالبان فرصت دهند. پیش داوری و بر اساس گذشته طالبان 
قضاوت نکنند.رسانه های اروپایی و آمریکایی تبلیغات منفی زیادی علیه طالبان 
دارند. این ها )طالبان( به نام دین آمده اند. شاید بتوانند اسلام واقعی را پیاده کنند، 

اسلامی که فراتر از قوم و مذهب و جنسیت باشد.
اعتماد آنلاین نوشــت: فرماندهی مرکزی ایالات متحده آمریکا )سنتکام( اعلام 
کرد که بمب افکن راهبردی »بی-۱ بی« در منطقه تحت پوشــش این فرماندهی 
در خاورمیانه و خلیج فارس به پرواز درآمده اســت.این بمب افکن در مأموریت 
پنج ساعته خود بر فراز خلیج عدن، تنگه باب المندب، دریای سرخ، کانال سوئز، 
خلیج فــارس، تنگه هرمز و دریای عمان پرواز کرد. جنگنده های شــماری از 
همپیمانان آمریکا شامل بحرین، مصر، عربستان و رژیم صهیونیستی نیز با پرواز بر 

فراز حریم هوایی خود، در این عملیات گشت زنی مشارکت داشتند.
واکنش روحانی به  اهانت ها علیه آیت ا... صافی گلپایگانی

»قدر سرمایه  هایمان را بدانیم«
حجت الاسلام و المسلمین حســن روحانی در پیامی جایگاه مرجعیت را مایه 
حفظ امید و انســجام جامعه ایران دانست و تاکید کرد که تضعیف این جایگاه با 
هر توجیهی، ریختن آب به آســیاب دشمنان عزت و هویت ملی است.  روحانی 
با تجلیل از شخصیت و سوابق  آیت ا... صافی گلپایگانی گفت: شخصیت وارسته 
و مبارزی همچون آیت ا... صافی گلپایگانی، با ســوابق بی نظیر در دفاع از اسلام 
و نظام، خود شــاخص انقلاب و مبارزه است و ادعاهای انقلابی گری را باید با 
چنین ترازوهایی سنجید. به گزارش جماران،روحانی همچنین تاکید کرد که قدر 
ســرمایه هایمان را بدانیم و آزادی بیان را با ادب و تکریم فرزانگان جامعه پاس 

بداریم.

 گــروه خبــر // دریابــان بــا اشــاره به 
علیه  تحریم های ظالمانه کشــورهای غربی 
با  تجاری  روابط گسترده  گفت:  اسلامی  ایران 
کشور هندوســتان می تواند در خنثی کردن 

تحریم ها اثربخش باشد.
  به گــزارش خبرنگار دریا ؛ بــدر دریابان عضو 
هیات نمایندگان اتاق بازرگانی هرمزگان در نشست 
فعالین اقتصادی استان با سفیر هند اظهار کرد: هدف 
از این دعوت و نشست که از طریق اتاق بازرگانی 
هرمزگان صورت گرفته است، ارتقاء سطح مراودات 
 بازرگانی و ســطح تجاری با کشــور هندوستان 

می باشد.

    وی افــزود: از زمــان های دور کــه لنج های 
بادبانی وجود داشــته اند، بازرگانان هرمزگانی، از 
شهرستان های بندرلنگه و قشم،  خرما و کشمش به 
کشور هندوستان صادر می کردند و در ازای آننیز  
چوب و برنج به بنادر جنوبی ایران وارد کرده و این 
رابطه تجاری تا زمان حال وجود دارد.عضو هیات 
نمایندگان اتاق بازرگانی هرمزگان بیان داشت: اتاق 
بازرگانی بندرعباس در تلاش می باشد تا ارتباط 
تجاری بین کشور ایران و هند را گسترش دهد که 
تجار و بازرگانان بتوانند به صورت مستقیم ارتباط 
تجاری را برقرار و صــادرات و واردات را انجام 

دهند.

   دریابــان بــا بیان اینکه به خاطــر تحریم های  
ظالمانه آمریکا،  تجــار و بازرگانان مجبور بودند 
با وجود یک کشــور واســطه، کالاهــا را انتقال 
دهند،گفت: اتــاق بازرگانی در نظر دارد معاملات 
 و حوالــه هــای بانکــی را به صورت مســتقیم 
انجام دهد.وی ادامــه داد:  با این اقدام، بازرگانان 
ایران و اســتان هرمــزگان می تواننــد کالاهای 
خریداری شــده  را زودتر به کشــور آورده و از 
گذشــت تاریخ مصرف محصول خریداری شــده 
جلوگیری کرده و کالا زودتر به دست مصرف کننده 

برسد.
  عضو هیات نماینــدگان اتاق بازرگانی هرمزگان 

همچنین از هماهنگی بانک ها و صدور ضمانت نامه 
بانکی به عنوان ضمانت صادرات کالا سخن گفت 
و تصریح کرد: با این اقدام انجام حواله های بانکی 
تجار و بازرگانان با خیال راحت صورت می گیرد.
دریابان با اشــاره به اینکه هدف مســئولان اتاق 
بازرگانی هرمزگان ایجاد صمیمت بیشتر و ارتباط 
تجاری و بازرگانی گسترده با بازرگانان کشور هند 
می باشــد خاطرنشــان کرد:  از بازرگانان هندی 
دعوت به عمل می آید که در یک نشست صمیمی 
و دوســتانه مشــکلات بازرگانی بین دو کشور را 
بررسی و حل نمایند و با ظرفیت های تجاری بنادر 

هرمزگان نیز آشنا شوند.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی هرمزگان عنوان کرد

ارتباط مستقیم تجاری با هند تحریم ها را کم  رنگ می کند
 

استاندار هرمزگان در دیدار با سفیر کشور هند مطرح کرد 

تجارت مستقیم و بدون واسطه بین ایران و هند

  

گروه خبر // مدیربنــادر و دریانوردی غرب هرمزگان گفت: 
تخلیه و بارگیری کالای نفتی در بنــادر غرب هرمزگان از 

ابتدای سال تاکنون سه برابر افزایش یافته است.
   قاســم عسکری نسب با اشــاره به افزایش سه برابری تخلیه و 
بارگیری کالاهای نفتی در غرب هرمزگان در سال ۱400، اظهار 
کرد: در این مدت بیش از چهــار میلیون و ۱25 هزار تن کالای 

نفتی تخلیه و بارگیری شد.وی افزود: از ابتدای سال تاکنون بیش 
از 2 میلیــون و ۱0 هزار تن کالای غیر نفتی در این بندر تخلیه و 
بارگیری شد که نسبت به مدت مشابه پارسال 5۱ درصد افزایش 

داشت.
  مدیربنادر و دریانوردی غرب هرمزگان تصریح کرد: بنادر غرب 
هرمــزگان با صادرات بیش از 3 میلیون و ۸00 هزار تن کالاهای 

نفتــی و غیر نفتی جایگاه چهارم را در بین بنادر کشــور به خود 
اختصاص داده است.

  مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان افزود: از ابتدای ســال 
تاکنون همچنین ورود و خروج بیــش از ۱4 هزار و 9۸۶ فروند 
شــناور با افزایش 50 درصدی همراه بوده است.عسکری نســب 
گفت: در این مدت ۱۸۱ هزار و 944 تن کالا از بنادر غرب استان 
ترانزیت شــد که نسبت به مدت مشابه پارسال 90 درصد افزایش 
داشــت و جایگاه ســوم را در بین بنادر کشور به خود اختصاص 
داد.به گزارش  مهر، وی افــزود: در این مدت با ترانزیت بیش از 
7۶ هزار خودرو بنادر غرب جایگاه نخســت را بین بنادر کشور 

کسب کرد.

مدیربنادر و دریانوردی غرب هرمزگان خبر داد

افزایش ۳ برابری  تخلیه و بارگیری کالا در بنادر غرب هرمزگان
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در هر زمان ما استراحت می کنیم 
هر کجا در هر زمان ما استراحت می کنیم

آشکارا یا نهان ما استراحت می کنیم
در اداره پشت میز و توی خانه روی تخت

همچو یك صاحب قرِان ما استراحت می کنیم
صبح و ظهر و عصر یا هر وقت دیگر حین کار

بی توقف بی امان ما استراحت می کنیم
چون رکورد کار کردن در توان ما نبود
خارج از حدّ ِ توان ما استراحت می کنیم

اولِ صبحی پس از صبحانه، حلِ جدول است
بعد از این کار گران، ما استراحت می کنیم

حال بعد از کار طاقت سوز روزانه کمی
با نواهای بنان ما استراحت می کنیم
هیچ توفیری ندارد در اداره یا دکان

یا به صحرا چون شُبان ما استراحت می کنیم
تیم ملی بازی حساس دارد با رقیب

همچنان یك کاپیتان ما استراحت می کنیم
نیست در حمّام ما وانی، ولی این را بدان

گر که باشد، توی وان ما استراحت می کنیم
آب می بندد به فیلم سینمایی، زین سبب
که پلان اندر پلان ما استراحت میکنیم
در بهار پر شکوفه یا به تابستان گرم

در زمستان یا خزان ما استراحت می کنیم
استراحت کردن ما، اینچنین، کاریست سخت

این شده که آنچنان ما استراحت می کنیم
  مجید مرسلی 

طنز

 علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها //
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه یزد 
گفت: بی تفاوتی نســبت به کم رنگ شدن 
ارزش ها و احســاس عدم مسئولیت نسبت 
به معضلات جامعه، مرض و آسیب خطرناکی 
است که متاســفانه در جامعه در حال شکل 

گرفتن است. 
  به گــزارش خبرنگار دریا ؛ آیت الله »محمد 
رضا ناصری« در نشســت با مدیر و معاونان 
حوزه علمیه اســتان یزد بیان کرد: کار اصلی 
حوزه علمیه تربیت طلاب متخصص و متعهد 
اســت و باید جهت پیشرفت و رسیدن به این 
هــدف برنامه ریزی کرد تا بتوان به اســلام و 

انقلاب خدمت کرد.
  وی افزود: ماهیت و اصالت انقلاب اســلامی 

ایران حمایت از مســتضعفین و ایستادگی در 
مقابل اســتکبار اســت ولی هنوز بعضی این 
 ماهیت را درک نکــرده و هر چقدر زمان هم 
می گذرد ممکن اســت ماهیــت انقلاب به 

فراموشی سپرده شود.
  آیت الله ناصری بــا بیان اینکه نباید ماهیت 
 انقــلاب فراموش شــود، اظهار کــرد: نباید 
نســبت به ماهیت انقــلاب از جمله مقابله با 
دشــمنی های اســتکبار، بی تفاوت بود بلکه 
همواره باید با هوشیاری و با بصیرت در مقابل 

استکبار از آرمان های خود دفاع کنیم.
  وی با انتقــاد از بی تفاوتی اجتماعی، خاطر 
نشــان کرد: تفکر و منطقی که می گوید نباید 
نسبت به بدی ها، زشتی ها و دشمنی ها واکنش 
نشان داد و دنیا باید به سمت ظلم و جور برود 
تا مقدمه ای برای ظهور باشد، تفکری اشتباه و 

غلط است.
  رئیس شورای حوزه علمیه استان ادامه داد: 
در مقابــل، تفکر دیگری کــه تفکر بنیانگذار 
انقلاب اسلامی است، اعتقاد دارد نباید نسبت 

به جامعه بی تفاوت بود بلکه باید نســبت به 
 معضلات جامعه حســاس بــود و در مقابل 
نقشــه های استکبار ایســتادگی کرد تا دین 
 و آمــوزه های دینــی را زنده نگه داشــته و 
 زمینه ساز ظهور حضرت حجت )عج( باشیم.

آیت الله ناصری به رســالت اسلام اشاره کرد 
و افزود: هدف اساسی اسلام هدایت و نجات 
 همیشگی بشــریت از جهل و ســتم است و 
باید توجه داشــته باشیم که اسلام برای نجات 
انســان ها آمده اســت و این وظیفه امروز بر 

دوش حوزه های علمیه اســت.وی با تاکید بر 
اینکه احساس مسئولیت نسبت به جامعه نباید 
خاموش شــود، بیان داشت: بی تفاوتی نسبت 
به کم رنگ شــدن ارزش ها و احساس عدم 
مسئولیت نسبت به معضلات جامعه، مرض و 
آسیب خطرناکی است که متاسفانه در جامعه 
در حال شــکل گرفتن است، در حالیکه مردم 
در جامعه اسلامی نباید نسبت به مشکلات و 
معضلات بی تفاوت باشــند.  آیت الله ناصری 
در پایان گفت: احیای اسلام، مقاومت در برابر 

ظلم، دفاع از مقدسات و حمایت از مستضعفان 
از مهــم ترین امور فراموش شــده ای بود که 
توســط حضرت امام )ره( در انقلاب اسلامی 
احیا شد و باید توســط حوزه های علمیه و 

دلسوزان انقلاب زنده بماند.

امام جمعه یزد: 

بی تفاوتی نسبت به جامعه مرضی خطرناک است

آرزو توکلی سرویس استان ها // استاندار 
از  اظهار کرد:  به مدیــران  کرمان خطاب 
امکانات به نفع کنترل بازار بهره بگیرید و 
اگر منافع فردی را کنار بگذاریم حتما در 

اجرای کارها موفق خواهیم بود. 
  بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ علی زینی وند 
در دومین جلسه کمیسیون هماهنگی تعزیرات 
استان کرمان گفت: اختلاف بین جهادکشاورزی 
و صمت ســال هاســت که برطرف نشده لذا 

پیشنهاد ما این است که ستاد ملی تنظیم بازار به 
ریاست معاون اول رئیس جمهور تشکیل شود.
وی بر لزوم تشکیل منظم ستاد تنظیم بازار استان 
کرمان تاکید کرد و افزود: مدیران دستگاه های 
مربوطه باید در ســتاد تنظیم بازار شرکت کنند.
استاندار کرمان بر لزوم وجود مرجع هماهنگ 
 کننــده در اقدامات چنددســتگاهی تاکید کرد 
و ادامه داد: نظــارت ها و برخوردها در تنظیم 
بازار باید بــه محوریت تعزیرات حکومتی رخ 

دهد.
  وی بیان کرد: از اموال و کالاهای کشفی برای 
اثرگذاری و استفاده موثر در حوزه های دیگر 

استفاده کنید. زینی وند خطاب به مدیران ادامه 
داد: از امکانات به نفع کنترل بازار بهره بگیرید و 
اگر منافع فردی را کنار بگذاریم حتما در اجرای 

کارها موفق خواهیم بود.
  وی بــا تاکید برآنکه بازار نباید رها شــود، 
تصریح کرد: در شــهرهایی که اداره تعزیرات 
نداریم، فرمانداران تیم ترکیبی تشــکیل دهند و 

بازار مناطق را تنظیم کنید.
  اســتاندار کرمان عنوان کرد: باید راهکارهای 
ابتکاری برای تنطیم بازار اســتان به کار ببریم 
زیرا مداخله عالمانــه در همه زمینه ها جواب 

می دهد.

 سرویس اســتان ها // فصل سرما که از راه 
می رســد قوش بازان عرب منتظر پرندگانی 
شکاری ای هستند که در آسمان ایران به دام 

صیادان محلی افتاده اند ... 
  همزمان با آغاز مهاجرت پرندگان شــکاری به 
استان بوشهر طرح مقابله با کوخه نشینی با همکاری 
گشت  مشترک یگان های حفاظت محیط زیست و 
مشــارکت جوامع محلی در استان آغاز می شود و 
به طور معمول تــا پایان اویل آذر و اولین بارندگی 
ادامه دارد."کوخه نشــینی" نوعی روش برای صید 
پرندگان شکاری است. کوخه که در اصطلاح محلی 
در بوشــهر به آن "کوخک"  گفته می شود، گودالی 
اســت با عمق بیش از یک متر که در زمین حفر 
و سقف آن به صورت قوسی شکل با سوراخ هایی 
برای دیدن جلو و اطراف پوشــانده می شود.طرح 
مقابله با کوخه نشینی که از اوایل شهریور آغازشده 
تا اولین باران پاییزی ادامــه دارد. اولویت اجرای 
طرح در مناطــق تحت حفاظت اداره کل حفاظت 
محیط زیست است ولی در سایر مناطق این استان 
بوشــهر هم پایش آن ها انجام می شود.سودجویان 
بی رحم پرندگان شکاری به دو شکل اقدام به صید 
می کنند نخست درجلوی کوخه سه رشته تورپهن 
می کنند و شخص کوخه نشین با قرار گرفتن دراین 
گــودال و طعمه قــراردادن پرندگانی نظیر دلیجه، 
کبوتــر و قمری اقدام به جلب پرندگان شــکاری 

نظیــر بالابان و بحری کرده و پرنده گرفتار در تور 
را شکار می کنند.در روش دوم شکارچی توری را 
بر روی کتــف پرندگانی چون قمری، کبوتر، کوکر 
و... می گذارد و به پای پرندگان طعمه طنابی بسته 
و وزنه ای به آن آویزان می کند و به صورت سیار و 
با موتورسیکلت در عرصه های طبیعی وارد می شود 
و به محض مشاهده پرنده شکاری این پرنده را به 
سمت پرنده مدنظر پرتاب کرده و پرنده شکاری به 
قصد شکار به دنبال پرنده طعمه آمده و در صورت 
شــکار پاهای پرنده شکاری در تور تعبیه شده بر 
روی کتف گیر خواهد کرد و پرنده صید خواهد شد.
یکی از شکارچیان پرندگان شکاری که سال هاست 
این کار را کنار گذاشته است در گفت وگو با ایسنا 
اظهار می کند:  کوخه بان ها رشته هایی دایره ای شکل 
را به کمک جلیقه هایی کوچک به پشت پرندگانی 
مثل کبوتر یا قمری به عنوان طعمه می بندند. آن ها 
سپس ســر دیگر این رشته ها را با استفاده از یک 
طناب به موتورســیلکت وصل می کنند و طعمه ها 
را در ارتفــاع پنج تا ده متــری رها می کنند تا در 
معرض دید پرندگان شــکاری قرار گیرند. در این 
حالت وقتی پرنده شکاری به طعمه حمله می کند، به 

محض فروبردن چنگال هایش در بدن آن، رشته های 
دایره ای دور چنگال ها گره می خورد و صید مورد 

نظر به دام می افتد.
  اکبــر ادامه می دهد: کوخه بان ها بعد از زنده گیری 
پرندگان شــکاری آن ها را در سبدها یا قفس های 
مخصوصی می گذارند. بعد هم بر سر این پرندگان 
کلاه های مخصوصی می گذارند تا پرندگان اسیرشده 
نتوانند جایی را ببینند.  داشــتن مرزهای دریایی 
طولانی در جنوب کشــور و وجود مبادی قاچاق 
در این مرزها ســبب می شود هیچ گاه آماری دقیق 
از حجــم و میــزان قاچاق پرندگان شــکاری به 
کشورهای عربی در دست نباشد اما بر اساس آمار 
گمرک ایران کویت، قطر، بحرین، امارات و عربستان 
از بزرگ ترین واردکنندگان قاچاق پرندگان شکاری 
هستند و ایران به دلیل قرار گرفتن در مسیر مهاجرت 
شمال به جنوب پرندگان شکاری و هم چنین داشتن 
مرز آبی با کشورهای ثروتمند حاشیه خلیج فارس 

مسیر ترانزیت پرندگان قاچاق است.
  اکبر می گوید: مشــتری اصلی پرندگان شکاری 
شــیوخ ثروتمند حاشــیه خلیج فارس هستند که 
حاضرند میلیون ها تومان برای داشتن آن ها خرج 

کنند. این قوش بازان عواملی در کشــور دارند که 
پرندگان شــکاری را از صیادان محلی می خرند و 
با استفاده از لنج به کشورهای عربی قاچاق می کنند.  
وی با اشــاره به اینکه سایز پرنده و جوانی آن در 
قیمت پرنده تعیین کننده است و خریداران رغبتی 
به پرندگان پیــر ندارند، ادامه می دهد: در حالی که 
قیمت پرندگان صید شــده در ایــران بین ۱50 تا 
200 میلیون متغیر است اما واسطه ها این پرندگان 
که بیشــتر از گونه چرخ و بحری هســتند را به 
بهای میلیاردی به قوش بازان عرب می فروشــند.

 وی تصریح می کند: شــیوخ عرب ابتدا پرندگان را 
دست آموز می کنند سپس آن ها را در طبیعت رها 
کرده تا برای شان شکار انجام دهند، و از این کار لذت 
می برند.این شکارچی سابق با اشاره به اینکه اکنون 
در استان های خراسان، مازندران، گلستان و گیلان 
در نیمه شمالی کشور و بوشهر، کرمان و هرمزگان 
در نیمه جنوبی،  درگیر این تجارت سیاه هســتند، 
اضافه می کنند: ناگفته نماند که کوخه نشینی تا ۱0 
الی ۱5 ســال پیش در استان بوشهر اتفاق می افتاد 
اما به مرور زمان یا توجه به درآمد خوبش ســایر 
استان ها که زیستگاه این پرندگان به شمار می روند، 

وارد این تجارت شدند.
  مدیرکل حفاظت محیط زیست استان بوشهر نیز با 
بیان اینکه قیمت پرندگان شکاری بر اساس گونه، 
سن، ســایز، وزن و دیگر معیارها متفاوت است، 
اظهار کرد:  با توجه بــه قیمت بالای پرندگان در 
کشورهای حاشــیه خلیج فارس می توان گفت که 
شــکار و قاچاق پرندگان نه تنها در بوشهر که در 

بیشتر استان های کشور اتفاق می افتد.
  فرهاد قلی نژاد با اشاره به اینکه هدف شکارچیان 
بیشتر پرندگانی همچون بالابان یا به اصطلاح محلی 
چرخ، بحری و شــاهین است، افزود: این پرندگان 
با هدف دست آموز شــدن و استفاده از آن ها برای 
شــکار پرندگانی همچون هوبره، چــاخ لق و...، 
مسابقات ســرعت، زیبایی و... زنده گیری، قاچاق 
و راهی کشــورهای حاشیه خلیج فارس از جمله 
قطر می شوند.وی عنوان کرد: در بیشتر نقاط استان 
بوشــهر و هر جا که مکان امنی برای شــکارچی 
وجود داشته باشد فرد متخلف شانس خود را برای 
گرفتن پرنده و پیمودن راه صد ســاله در یک شب 
یا روز امتحان می کند. گاهی فرد متخلف در نقاط 
کوهستانی 2 تا 4 ساعت پیاده روی می کند و گاهی 
در مناطق اســتپی با خودرو و موتورســیکلت به 
دنبال صید می رود.با اشاره به روند افزایشی کوخه 
نشــینی تصریح کرد:  با توجه به وضعیت معیشتی 

ضعیف افراد حاضر در جامعه و قیمت های زیاد این 
پرندگان در کشورهای خلیج فارس، همچنین پایین 
آمدن ارزش پول ملی کشور متأسفانه شاهد افزایش 

این عمل تخلف در کشور و استان هستیم.
  به گزارش ایسنا، مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان بوشــهر بیان کرد: بالابان، بحری، شاهین، 
پلیکان خاکستری، عقاب شــاهی، عقاب دریایی 
دم سفید، عقاب ماهی خوار، هوبره و اردک بلوطی 
از جمله گونه های در خطر انقراضی هستند که در 

فصل مهاجرت به بوشهر می آیند.

قلی نژاد با اشاره به احکام سبز قضایی در خصوص 
متخلفان محیط زیســتی گفت: در یک سال اخیر 
تعداد شــش حکم ســبز در مراجع قضایی استان 
بوشهر با مشــاوره این اداره کل صادر و اجرا شده 
اســت. احکام ســبز با توجه به سیاست حبس 
زدایی قوه قضاییه و اهمیت فرهنگســازی زیست 
محیطی، بی شــک تاثیر زیادی در میان شهروندان 
و آحاد جامعه می گذارد و به فرآیند هوشیارسازی 
 اجتماعی مردم در زمینه حفاظت از محیط زیست و 

تنوع زیستی کمک شایانی می کند.

استاندار کرمان خطاب به مدیران:

از امکانات به نفع کنترل بازار بهره بگیرید 
    

 حسن سیلاوی سرویس استان ها // 
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به روند تخصیص اعتبار 
با ادامه  به پروژه فاضلاب اهواز، گفت: 
این رونــد تخصیص اعتبار، تا ۳۰ - ۴۰ 

سال آینده نیز به نتیجه  نمی رسیم. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدرضا 
رضایی کوچی در نشســت با شهردار 
اظهار کرد: در هفتــه آینده در مجلس 
اساســی آب های سطحی  موضوع  دو 
و فاضلاب و بافت فرســوده خوزستان 
پیگیری می شود. همچنین بحث پرداخت 
عــوارض آلایندگی را پیگیری خواهیم 
کرد.وی با اشــاره بــه بازدید از مناطق 
مختلف شهر اهواز افزود: انتظار داشتیم 
کلانشهر اهواز شرایط بهتری داشته باشد؛ 
مناسب بودن وضعیت آب های سطحی، 
فاضلاب و آسفالت معابر از حداقل های 
شهرنشینی است اما با بازدید چند محله 
شهر اهواز مشــاهده کردیم که شرایط 
بســیار سخت اســت.رئیس کمیسیون 
عمران مجلس شــورای اسلامی گفت: 
شهرداری اهواز بیش از 90 درصد درآمد 

شهرداری را صرف هزینه جاری می کند 
و از نظر وضعیت امــلاک نیز وضعیت 

خوبی ندارد.
رضایی کوچی بیان کرد: برآورد شــده 
است که حدود ۱0 هزار میلیارد تومان 
پول بــرای اجرای شــبکه فاضلاب و 
دفع آب های ســطحی اهواز نیاز است. 
در بودجه امســال 700 میلیارد تومان 
برای این امر پیش بینی شــده است که 
عدد ناچیــزی از آن تاکنون تخصیص 
یافته اســت. با ادامه این روند تخصیص 
اعتبار، تا 30 - 40 ســال آینده نیز به 
نتیجه نمی رسیم بنابراین باید مکانیزم های 
دیگری تعریف شــود.وی ادامه داد: در 
این خصوص باید تعــدادی از بانک ها 
حضور پررنگی داشته باشند تا عدد قابل 
توجهی به اجرای شبکه فاضلاب اهواز 
تزریق شود. پساب فاضلاب نیز باید به 
واحدهای بزرگ صنعتی فروخته شود و 

بخش خصوصی شبکه را اجرا کند.
  رئیــس کمیســیون عمــران مجلس 
شورای اسلامی گفت: کمک های دولت 
نیز باید بیشــتر شود.این صحبت رئیس 
جمهور که عنــوان کرده پروژه فاضلاب 
اهواز باید دو ســاله جمع شود به معنی 
این است که علاوه بر کمک های دیگر، 
حداقل باید دولت ســالانه 2 تا 3 هزار 
میلیارد تومان تخصیــص دهد.رضایی 
کوچی بیان کرد: با روال معمول اجرای 
این پروژه، همچنان باید شاهد مشکلات 
آب و فاضلاب اهواز باشیم.وی با اشاره 
به حاشیه نشینی و بافت فرسوده اهواز، 

گفت: شهردار اهواز گزارش داد که 25 
محله دارای بافت آسیب پذیر شناسایی 
کرده اند اما شــهرداری پولــی ندارد و 
حتی در جمــع آوری زبالــه هم مانده 
است. در این شــرایط طبیعی است که 
شهرداری توان رسیدگی به این نقاط را 
 نداشته باشــد و باید شاهد افزایش این 
محله  ها باشیم بنابراین در این راستا باید 
دولت کمک کند.رئیس کمیسیون عمران 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه همه 
بار بافت فرسوده بر دوش شهرداری ها 
افتاده اســت، گفت: دولــت در بودجه 
امســال 20 هزار میلیــارد تومان برای 
رفع محرومیت و محلات آسیب پذیر و 
بافت های فرسوده در نظر گرفته است که 
باید سهم قابل توجهی از این رقم برای 
اهواز در نظر گرفته شود. علاوه بر این، 
رقم دیگری برای ستاد بازآفرینی شهری 

در نظر گرفته شده است.
   البته در این ســتاد، دستگاه های دیگر 
دخیل هستند و باید هر دستگاه متناسب 
بــا ماموریت خــود در ایــن محلات 
 خدمات ارائــه دهد تــا بافت ها احیا 
شود. در این شرایط، شهرداری نمی تواند 
ماموریت های مد نظر را اجرا کند.رضایی 
کوچی گفت: شهر اهواز ظرفیت برداشت 
یک میلیون بشکه نفت در روز را دارد اما 
شهری که روی نفت خوابیده، دچار این 
مشکلات و شرایط سخت است و ادامه 
این شــرایط قابل قبول نیست؛ اراده ای 
فراتر از اراده اســتان خوزســتان برای 

رساندن مشکلات به حداقل، نیاز است.

رئیس کمیسیون عمران مجلس :

فاضلاب اهواز ، تا ۴۰ سال دیگر 
با این روند تخصیص اعتبار به نتیجه نمی رسد

 

طرح : امیر کاربخش

علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها // رئیس سازمان صنعت، معدن 
و تجارت اســتان یزد گفت: نرخ شن و ماسه در جلسه کارگروه تنظیم بازار 
یزد اعلام شــده و این نرخ با توجه به اینکه ستاد تنظیم بازار تعیین کننده 

نرخ گذاری های انجام شده است، به تثبیت رسید. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدرضا علمدار یزدی در جلسه کارگروه تنظیم بازار 
اســتان یزد که به ریاست استاندار و دبیری سازمان صمت برگزار شد، اظهار کرد: بر 
اساس اعلام ستاد مرکزی تنظیم بازار، تمامی نرخ گذاری های انجام شده در استان یزد 

باید به تصویب و تایید کارگروه تنظیم بازار در این استان برسد و این کارگروه در واقع 
تنها مرجع تعیین کننده قیمت هاست.

  وی عنوان کرد: بر این اساس، تعیین و تثبیت نرخ شن و ماسه در یزد که از مصوبات 
جلسه قبل این کارگروه بود، دوباره مورد بررسی قرار گرفت.

علمدار یزدی ادامه داد: پس از جلسات متعدد و کارشناسی های انجام شده، نرخ هر 
تن شن و ماسه در یزد ۸7 هزار و 450 تومان تعیین شد و عرضه شن و ماسه بیشتر  

از این قیمت، تخلف محسوب می شود.
   رئیس ســازمان صمت استان تاکید کرد: در اســتان یزد، معاونت امور اقتصادی 
استانداری یزد و سازمان صمت استان، مرتبط با کار قیمت گذاری هستند و قیمت های 

تعیین شده پس از تصویب در کارگروه، تثبیت و اجرایی می شود.

آرزو توکلی سرویس اســتان ها // معاون روابط 
از متلاشی  ثارالله اســتان کرمان  عمومی سپاه 
شدن شبکه انحرافی فکری و عقیدتی در کرمان 
توسط سربازان گمنام امام زمان )عج( در سازمان 

اطلاعات سپاه این استان خبر داد. 
  به گــزارش خبرنگار دریا ، این شــبکه با برگزاری 

جلســات انحرافی در پارک ها و اماکن عمومی تحت 
پوشش عناوین ورزشــی و مذهبی با نام شکرگزاری 
شــمار عدیده ای از شــهروندان این استان را فریب و 
به ســمت انحرافات عقیدتی و امنیتی سوق داده است.
همچنین این شــبکه درصدد ضربه زدن به ارکان نظام 
مقدس جمهوری اسلامی، سیاه نمایی و تشویش اذهان 

عمومی و پخش اقدامات مجرمانه خود در رسانه های 
معاند بوده اســت.رصد اطلاعاتی نشان می دهد برخی 
عناصر اصلی این شبکه اکنون در خارج از کشور مستقر 
هستند و سر شبکه های داخلی نیز شناسایی و دستگیر 
شــده اند.جزئیات و اطلاعــات تکمیلی در خصوص 

اقدامات ضد امنیتی این شبکه  اعلام خواهد شد.

مهران ســلطانی نژاد سرویس اســتان ها // مدیر امور باغبانی 
سازمان جهاد کشاورزی استان بوشهر گفت : امسال ۵۵ هزار تن 
لیمو ترش از باغ های استان بالغ بر ۵۵ هزارتن بوده که استحصال 

و به بازار عرضه شده است. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ سمیه فرح بخش اظهار کرد: 3520 هکتار از 
باغات مرکبات استان به لیموترش اختصاص یافته که از این میزان 2۸00 
هکتار بارور و 720 هکتار غیر بارور اســت. وی تصریح کرد: ارقام لیو 
ترش کشت شده در باغات استان ارقامی نظیر مکزیکن لایم )لیمو ترش 
معمولی(، لیسبون )لیمو ترش خارگی( و پرشین لایم است  که با توجه به 

شرایط اقلیمی استان کیفیت و بازار پسندی مطلوبی دارد.
  مدیر امور باغبانی ســازمان جهاد کشاورزی اســتان بوشهر ادامه داد: 
امسال لیمو ترش برداشت شده از سطح باغات استان بالغ بر 55 هزارتن 
بوده که اســتحصال و به بازار عرضه شده است و علاوه بر بازار مصرفی 
استان به سایر استان های کشور نیز ارسال شده است به طوری که بیشترین 

تولیدات مربوط به شهرستان های جم، دشتی و دشتستان است.
  فرح بخش عنوان کرد: امســال علیرغم وقوع خشکســالی در استان 
برگزاری کارگاه های آموزشی در زمینه کاهش آثار و تبعات خشکسالی، 
 کاربرد شــیوه های نوین آبیــاری و به ویژه تغذیه گیاهی در راســتای 

 کاهــش تنش های خشــکی، اســتفاده از محــول کائولیــن در جهت 
 جلوگیری از تبخیر و تعرق و نیز مبارزه به موقع با آفات و بیماری ها از 
عوامــل موثر در افزایش کمی و کیفی تولیدات این محصول در اســتان 

بوده است.

برداشت ۵۵ هزار تن لیمو ترش در بوشهر

تجارت سیاه پرندگان شکاری در ازای فلوس شیوخ عرب

نرخ شن و ماسه در یزد تثبیت شد

شبکه انحرافی فکری توسط سازمان اطلاعات سپاه کرمان متلاشی شد
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اقتصادی

زنان ماهیگیر برای اولین بار مجوز می گیرند 
  سرویس اقتصادی // معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان 
گفت: زنان ماهیگیر بــرای اولین بار مجوز می گیرند. صغری اربابی و 
خدیجه قدسی نژاد دو ماهیگیر زن مهمان برنامه »بسته پیشنهادی« شبکه 
دو ســیما شدند و درباره صید خوب سخن گفتند. این دو مادر و دختر 
ماهیگیر از علاقه خود به صیــد کردن گفتند و اینکه در جزیره هنگام 
زنان بسیاری به تنهایی با قایق به صید می روند و نان آور خانه هستند. 
همچنین در این برنامه ابراهیم عالی زاده، معاون صید و بنادر ماهیگیری 
شیلات هرمزگان درباره این زنان که بدون بیمه و مجوز کار می کنند، سخن 
گفت و عنوان کرد: ما پیگیر این موضوع هســتیم و با مدیرکل شیلات 
هرمزگان، در ارتباط هستیم که از زمانیکه سکان دار اداره کل شدند یکی 
از دغدغه هایشــان دغدغه بانوان خوب جزیره هنگام است. وی اضافه 
کرد: وی از همان موقع تلاش کرد و از آن طرف ســازمان شیلات هم 
مساعدت های لازم را به خرج داد. عالی زاده با اشاره به اختصاص اولین 
مجوزها برای زنان عنوان کرد: من می خواهم این خبر خوب را بدهم که 
۱5 فقره مجوز صید برای بانوان هنگام حتماً تخصیص داده می شود. وی 
در بخش دیگر دربــاره مزایای این مجوزها تصریح کرد: این مجوزها 
مزایایی دارد، می توانند سوخت یارانه ای دریافت کنند، تحت پوشش بیمه 
قرار بگیرند و حتی تا 5 نفر را هم می توانند بیمه کنند. عالی زاده در پایان 

سخنانش بیان کرد که این اتفاق به زودی انجام خواهد شد. 

چرا برخی پنیرها روز به روز آب می روند؟
  سرویس اقتصادی // کوچک شدن قالب پنیر در برخی برندها این 
ســوال را در ذهن ایجاد می کند کــه آیا تولیدکنندگان این محصولات 
اقدام به کم فروشی می کنند یا اتفاقی دیگری در این بین رخ می دهد؟ 
ســوالی که یکی از اعضای هیات مدیره انجمن صنایع لبنی توضیحاتی 
 در خصوص آن ارائه کرد. محمد فربد در پاســخ به این ســوال که چرا
قالب های پنیر لیوانــی برخی برندها روز به روز کوچکتر و آب نمک 
داخل آن بیشــتر می شود، گفت: کوچک شدن اندازه پنیر گاهی در اثر 
پدیده آب انداختگی است. برخی پنیرها مانند یواف یا سفید دچار این 
پدیده می شوند. یعنی آب پنیر در اثر شرایط نامساعد در طی تولید یا پس 
از آن از پنیر جدا شده و به کاهش وزن پنیر )وزن آبکش( منجر می شود. 
وی ادامه داد:سال ۱393 از پژوهشگاه استاندارد تقاضا کردیم که پدیده 
آب انداختگی پنیر را بررســی و درصد مجاز آن را اعلام کند. براساس 
گزارش تهیه شده توســط این مرکز ۱4تا ۱5 درصد آب انداختگی در 
مورد پنیرهای یواف مجاز است. گذشت زمان و افزایش دمای نگهداری 
باعث افزایش میزان درصد آب اندازی می شود. عضو هیات مدیره انجمن 
صنایع لبنی در پاســخ به سوال دیگری مبنی براینکه آیا کوچک شدن 
پنیرها علاوه بر پدیده ذکر شده می تواند ناشی از کم فروشی برخی برندها 
باشد و آیا انجمن نظارتی بر واحدهای تولیدی دارد؟ گفت:اگر مصرف 
کنندگان احســاس کردند وزن پنیر با عددی که بر روی بسته آن درج 
شده همخوانی ندارد کافیست که آن را وزن کنند و قطعا اگر این موضوع 
اثبات شود که برندی اقدام به کم فروشی کرده با آن برخورد خواهد شد و 
انجمن صنایع لبنی  نیز پیگیر آن خواهد بود. به گفته وی مصرف کنندگان 
می توانند شکایات خود را در سامانه های سازمان بازرسی و نظارت یا 

انجمن صنایع لبنی ثبت کنند که قطعا پیگیری خواهد شد. 

خبر

 سرویس اقتصادی // افزایش قیمت گوشت در 
ماه های آینده با رشد ۴۰ درصدی عرضه دام به 
کشتارگاه های کشور نسبت به سال گذشته از 
هم اکنون پیش بینی می شود و دولتمردان باید 

به فکر باشند. 
   رشد 40 درصدی عرضه دام به کشتارگاه های کشور 
زنگ خطر برای افزایش قیمت دام در ماه های آینده را 
از هم اکنون به صدا در آورده مگر اینکه دولت به فکر 
باشد و راهکار مقابله با آن را اجرا کند، قیمت گوشت 
سال گذشــته هم به گواه مرکز آمار 50 درصد رشد 
قیمت داشته و افزایش بیشتر، این محصول اساسی و 
ضروری را در سبد خانوار کمرنگ تر خواهد کرد. در 
نگاه نخست شاید اینطور تلقی شود که افزایش عرضه 
دام به کشــتارگاه به دلیل زیاد شدن تولید است، اما 
اینطور نیست و عمدتا به دلیل افزایش هزینه های تولید 
و بالا رفتن قیمت نهاده ها و خوراک دام و طیور است 
که از دو ســال پیش گریبانگیر دامداران و مرغداران 
کشور شده و اعتراض های زیادی از سوی آنها وجود 
داشته که موجب ضرر و زیان آنها شده و برای تامین 
خوراک مجبور می شوند بخشی از دام را بفروشند و 

یا دامداری خود را تعطیل کنند. 
 *قیمت گوشــت افزایش می یابد اگر امروز 

فکری نکنیم
   احتمال افزایش قیمت گوشــت در ماه های آینده 
به این دلیل مطرح اســت که بســیاری از دامداران، 
دام مولد و آبســتن را روانه کشتارگاه ها می کنند که 

اینها می توانست در آینده نزدیک گوساله جدید به 
دنیا بیاورد و یا زنجیره تولید را تداوم بخشد؛ گرچه 
آمار مشخصی وجود ندارد که چه میزان دام مولد و 
آبستن به کشتارگاه ها روانه می شود اما گزارش های 
مختلفی از استان ها وجود دارد که مدیران دامپزشکی 
هر گونه کشتار دام آبستن را ممنوع کرده اند. مدیرکل 
دامپزشکی لرستان در این باره می گوید: بر اساس ماده 
۱۸ قانون سازمان دامپزشکی کشور، کشتار هرگونه 
دام آبستن در کشتارگاه های دام  به دلیل جلوگیری از 

کاهش ذخایر ژنتیکی دام  ممنوع است. 
* کشتار دام ۴۰ درصد بیشتر شد

  مرکز آمار چند روز پیش، از افزایش 40 درصدی 
عرضه دام در کشــتارگاه ها خبر داده و اعلام کرده 
است، مقایسه عملکرد کشتارگاه های رسمی کشور 
در شــهریور ۱400 با ماه مشابه سال ۱399 نشان 
دهنده افزایش 40 درصدی مقدار عرضه گوشــت 
قرمز در کشتارگاه های رسمی کشور است. بر اساس 
نتایج این طرح، وزن گوشت قرمز عرضه  شده انواع 
دام های ذبح شده در کشتارگاه های رسمی کشور در 
شهریور ۱400 جمعاً 55/۸75 تن گزارش شده، که 
سهم گوشت گاو و گوســاله بیش از سایر انواع دام 
بوده است. مقایســه عملکرد کشتارگاه های رسمی 
کشور در شــهریور ۱400 با ماه مشابه سال ۱399 
نشان دهنده افزایش 40 درصدی مقدار عرضه گوشت 
قرمز در کشتارگاه های رســمی کشور است، مقدار 
عرضه گوشت در شهریور ۱400 نسبت به ماه مشابه 

سال ۱399 برای گوسفند و بره 7۱ درصد، برای بز 
و بزغاله 37 درصد، برای گاو و گوساله 23 درصد، 
برای گاومیش و بچه گاومیش 30 درصد، و برای شتر 

و بچه شتر 39 درصد افزایش داشته است. 
 * تهدید از بین رفتن ذخایر ژنتیکی کشور با 

عرضه دام مولد به  کشتارگاه ها
  از بیــن رفتن ذخایر ژنتیکی دام ها از دیگر عواقب 
افزایــش عرضه بیش از اندازه دام به کشــتارگاه ها 
و آن هم از نوع مولد و آبســتن است، ژنتیک دام به 
اندازه ای مهم اســت که هر گونه تحقیق و پژوهش و 
اصلاح دام ها بر اســاس بانک ژن انجام می شود و 
کشور ها همیشه مراقب اختلاط ژنی و حفظ ژن های 
بومی هستند هر چه بانک ژن غنی تر و متنوع تر باشد 
امکان اصلاح دام های پربازده و با عملکرد بالا بیشتر 
خواهد بود.  تحقیق و اصلاح ژنتیک به اندازه ای در 
بخش دام و کشاورزی مهم است که  سازمان خوار و 
بار کشاورزی ملل متحد، اعلام کرده است که در 40 
سال آینده تامین امنیت غذایی دنیا متکی به پژوهش 

خواهد بود. 
* برنامه اشتباه آزاد سازی صادرات

  وزارت جهاد کشاورزی اخیرا صادرات دام زنده را 
برای متعادل کردن عرضــه و تقاضای دام آزاد کرده 
است، اشتباهی که رخ داده این است که عرضه دام را 
به عنوان دام مازاد تلقی کرده اما به این مفهوم نیست و 
افزایش تولید در کشور رخ نداده است و کارشناسان 
معتقدند که صادرات می تواند به بازار گوشت بیشتر 

ضربه بزند. کشور در شرایط عادی سالانه ۱00 هزار 
تن باید واردات انجام دهد تا نیاز تامین شود. افزایش 
عرضه دام که اکنون شکل گرفته ناشی از افزایش تولید 
نیست بلکه حالت اضطرار و فشاری است که دامداران 
را مجبور کرده هر چه دام دستشان هست را به بازار 
عرضه کند که ادامه این کار شکاف عرضه و تقاضا را 

در ماه های آینده بیشتر خواهد کرد. 
* چه باید کرد؟ 

  فشار منتقدان موجب شد که وزارت جهاد کشاورزی 
این بار تصمیم مناسبی بگیرد و شرکت پشتیبانی امور 
دام کشور را مکلف کرد که دام روستائیان و عشایر 
را خریداری کند. شــورای قیمت گــذاری و اتخاذ 
سیاست های حمایتی محصولات اساسی کشاورزی 
در جلسه مورخ سوم آبان قیمت خرید حمایتی دام 
روستایی تولید شده را تصویب کرد، بر این اساس 
قیمت هر کیلوگرم بره زنده نر پــرواری ۶2 هزار 
تومان و گوساله زنده پرواری 59 هزار تومان تعیین 
شد. همچنین شرکت پشتیبانی امور دام کشور هم 
مکلف به خرید دام مازاد دامداران شــد. لازمه این 
کار این است که این شرکت دولتی پول دامداران را 
به موقع بپردازد و گرنه به سرنوشت خرید تضمینی 
گندم دچار خواهد شد که کشاورز ترجیح می دهد 

به جای تحویل به سیلوی دولتی به دلال بفروشد. 
  * چرا دامدار دام خود را به کشــتارگاه می 

فرستد؟ 
   شاید سوال این باشد که چرا دامدار دام های خود 
 را در هر شــرایطی به جای اینکه نگه دارد ترجیح 
می دهد به کشتارگاه بفرستد؟ واقعیت این است که 
دامدار می خواهد از شر و ضرر و زیانی که روزانه 
به او تحمیل می شود خلاص شود. افزایش شدید 
هزینه های تولید، از خوراک گرفته تا دارو واکسن 

و هزینه کارگری و غیره، شرایط تولید را سخت تر 
کرده اســت، 70 درصد هزینه هــای یک دام که به 
خوراکش مربوط می شود قیمت های گرانی دارد و 
 به راحتی هم در دســترس دامدار نیست، دامدار به 
قیمت های 5 برابر نرخ دولتــی از بازار آزاد تهیه 
می کند، بازار خوراک دست دلالان و رانت خواران 
افتاده و آنها قیمت را تعیین می کنند. وابستگی بیش 
از 70 درصدی کشور به واردات خوراک دام، وجود 
رانت و فساد و دلالی عمدتا به دلیل اختصاص ارز 
4200 تومانی، موجب شده است که نه تنها منافع ارز 
دولتی به دامدار نرسد بلکه بازار سیاه هایی که تشکیل 

شده روزگار دامدار را سیاه کرده است. 
* چهار راهکار برای رفع مشکل

   با درک این موضوع که رشــد 40 درصدی روانه 
شدن دام به کشتارگاه ها نه به دلیل افزایش تولید بلکه 
استیصال آنها در تامین هزینه های تولید بوده می توان 
چند راهکار ارائه کرداولین راهکار این اســت که 
یارانه ارز 4200 تومانی به جای واردات به بخش 
تولید اختصاص یابد که تولید کننده بتواند هزینه  خود 

 را مدیریت کننــد، در مدل فعلی که به واردات داده 
می شود تنها واردکنندگان و مشتی دلال و رانتخوار 
از آن منتفع می شوند. این ارزها داده می شد که قیمت 
کالای مصرفی کاهش یابد اما قیمت ها چندین برابر 
شده است. دومین راهکار این است که دولت حتی 
اگر لازم باشد یارانه بیشتری به تولید بپردازد تا بخش 
کشاورزی و دام با قدرت ادامه یابد همچنان که اغلب 
دولت ها یارانه بخش کشاورزی را در اولویت قرار 
می  دهند، هزینه واردات بسیار بیشتر از تولید داخل 
است، دولت گندم را از کشاورز داخلی 5 هزار تومان 
اما از کشــاورز خارجی ۱2 هزار تومان می خرد. 
ســومین راهکار این است که نقطه ضعف تولید دام 
کمبود علوفه و خوراک است که کشور 70 درصد 
وابسته اســت برنامه کاهش وابستگی داشته باشد. 
چهارمین راهکار این اســت کــه بخش تحقیق و 
پژوهش تقویت شود، عقب ماندگی در این بخش 
زیاد است، 40 سال است تنها گاو هلشتاین وجود 
دارد اما در این مدت دنیا کارهای گسترده ای انجام 

داده است. 

  

  

  

آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان محمد احمدپور فرزند احمد با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده واشعارنموده شادروان  فاطمه 

احمدی فرزند محمد به 1400/6/13 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 
1- محمد احمدپور فرزند احمد متولد 1346/10/8 به ش.ش 26 همسر مرحوم.

2- مطهره احمدپور فرزند محمد متولد 1379/8/7 به ش.ش 3430264456 فرزند مرحوم.
3- محدثه احمدپور فرزند محمد متولد 1374/3/6 به ش.ش 4700051884 فرزند مرحوم.

4- محمد احمدی فرزند عبداله متولد 1331/3/11 به ش.ش 4709933881 پدر مرحوم.
5- عایشه کارگر فرزند علی متولد 1335/12/7 به ش.ش 4709820414 فرزند مرحوم. و دیگر وارثی ندارد .

لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .
شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان 

آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان  نادر خاکی فرزند صفر با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده واشعارنموده شادروان  فاطمه الماسی پور فرزند محمد به 
1400/5/26 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از : 1- نادر خاکی فرزند صفر متولد 1334/1/15 به ش.ش 22 برادر مادری مرحوم.
2- خاتون خاکی فرزند صفر متولد 1344/7/9 به ش.ش 2104خواهر مادری مرحوم.3- کنیز خاکی فرزند صفر متولد 1339/3/11 به ش.ش 26خواهر مادری 

مرحوم.4- مه گل خاکی فرزند صفر متولد 1341/5/20 به ش.ش 18 خواهر مادری مرحوم. و دیگر وارثی ندارد .
لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .

شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان  

آگهی مز ایده ) نوبت دوم ( 
شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي 0000282ب در خصوص دعوی محمدرضا امیری علیه آقای حسن 

محمدی اسفناجی که محکوم به فروش خودروگردیده است که در این راستا ملک مسکونی به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود . 
خلاصه گزارش بازدید :نوع ســواری .سیســتم : سمند. تیپ ال ایکس. رنگ : نقره ای- متالیک . شــماره موتور 12487037772 . شماره شاسی

naac91cc28f154244 : مدل 1387 شماره پلاک 46 م 775/15 . وضعیت موتور خاموش به علت معیوب بودن باطری . 
وضعیت اتاق وبدنه اطراف خودرو خط و خش و آثار ضربه جزیی دارد . سقف کاپوت ودرب جعبه به علت توقف طولانی مدت در پارکینگ آفتاب 

خوردگی دارد . وضعیت دستگاه انتقال قدرت سالم داشبورد  در حد مدل و کارکرد . صندلی ها و تودوزی در حد مدل و کارکرد . 
وضعیت لاستیک ها فرسوده و تاریخ گذشته . فاقد بیمه نامه شخص ثالث بوده در رهن نمی باشد . 

تاریخ توقیف در پارکینگ 98/1/15 هزینه پارکینگ ازتاریخ 98/1/15 تا تاریخ 1400/4/8 به مدت 823 روز و به ازای هر روز 8/000 تومان جمعا مبلغ 6/584/000 تومان . 
خلاقی خودرو مبلغ 340/000 تومان . قابلیت شماره گذاری دارد قابلیت بازسازی دارد . ارزش خودرو مبلغ 68/000/000 تومان بدون احتساب هزینه پارکینگ و خلافی .

1- فروش نقدی است .وحداکثر مهلت پرداخت بهاءیک ماه است.  
2- کلیه هزینه های مربوط به معامله ازهرقبیل وازهرجهت به عهده خریداراست. 

3- پیشــنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10 % مبلغ ارزیابی شــده را بصورت ســپرده نقدی بحســاب شماره 
2171295409008 نزد بانک ملی شعبه دادگستری تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند. 

4- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . 
5- مزایده در روز یک شنبه  ساعت 13 مورخ 08/23/ 1400 در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس واقع در رسالت جنوبی کوچه فتح المبین مجتمع 

قضایی شهید بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید .
6- در صورتی که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده 
حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا می شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع 

بیشتر می توانند به شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند .
مجتبی عطایی زاده بندری - دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس
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هشدار رشد قیمت گوشت با افزایش عرضه دام به کشتارگاه ؛ 

تهدید امنیت غذایی مردم از سوی دلالان خوراک دام  

سرویس اقتصادی // مدیرکل دفتر تامین منابع مالی و 
مجری طرح های بهینه سازی مصرف برق شرکت تولید، 
انتقال و توزیع نیروی برق ایران گفت: تعویض کولرهای 
فرسوده گازی با در نظر گرفتن اقساط ۲۴ ماهه برای مردم 

اجرایی خواهد شد. 
  »مسعود خانی« در حاشیه برگزاری بیست و یکمین نمایشگاه 
بین المللــی صنعت برق ایران افزود: مــردم در اجرای طرح 
کولرهای فرســوده گازی فقط یک سوم هزینه کولر را آن هم 
به طور اقســاط پرداخت خواهند کــرد. وی ادامه داد: طرح  
جایگزینی یک میلیون کولر گازی فرسوده، ضمن آزادسازی 
2هزار مگاوات از ظرفیت شبکه در پیک تابستان، 2 میلیارد متر 
مکعب از گازمصرفی نیروگاه ها را کاهش می دهد و با افزایش 
صد درصدی ساخت داخل کولرهای گازی در کشور، جهش 
تولید و اشتغالزایی گسترده ای را در این صنعت به همراه خواهد 
داشت. خانی گفت: اســتفاده از کولرهای گازی در برخی از 
مناطق گرمسیر کشــور روزانه ۱۸ ساعت است که طی 9 ماه 
از سال اســتمرار دارد و با توجه به مصرف تا 2 برابری برق 

در کولرهای فرسوده، جایگزینی این کولرها، بیشترین فرصت 
صرفه جویی به ازای یک تجهیز را به خود اختصاص داده است. 
این مقام توانیر افــزود: در این طرح، یک میلیون کولر گازی 
حاره ای )گرمسیری( ساخت داخل با رتبه انرژی A جایگزین 
و در مناطق گرم و مرطوب عمدتا جنوبی کشور به کار گرفته 
خواهد شد. وی با اشاره به تفاوت فن آوری کولرهای گازی 
مناطق حاره ای با مناطق معتدل، عمده تولید داخل کولرهای 
گازی در کشــور را خاص مناطق معتدل ذکــر کرد و افزود: 
انتظار می رود با اجــرای این طرح، تولید کولرهای حاره ای 
در کشــور پا بگیرد و با توجه به تعداد بالای سفارش در این 
طرح، تولید کولرهای گازی در کشور به ۱00 برابر افزایش می 
یابد که جهش تولید و اشتغالزایی قابل قبولی را در این صنعت 
به دنبال دارد. خانی درباره دلایل تاخیر 2 ساله اجرای طرح، به 
درخواست تعدیل شاخص های عملکردی و رتبه انرژی کولرها 
از A+ به A از ســوی صنعتگران داخلی به جهت تحریم ها 
اشاره کرد و گفت: در نهایت خرداد گذشته ضوابط فنی طرح 
اصلاح و به تصویب شــورای اقتصاد رسید. وی افزود: در پی 

اصلاح و تصویب ضوابط فنی، اواخر شهریور گذشته نسبت به 
انتشار فراخوان ارزیابی کیفی متقاضیان اقدام کردیم و در وهله 
نخست، متقاضیان اسناد و مدارک برای احراز توانمندی خود را 
اعلام خواهند کرد. خانی گفت: سپس به فهرست کوتاه واجدین 
شرایط می رسیم و فراخوان ارزیابی فنی و بازرگانی را منتشر 
می کنیم و متقاضیان در این مرحله پیشنهاد قیمت و شرایط فنی 
کولر خود را اعلام می کنند. وی خاطرنشان کرد: پس از انتخاب 
بهترین گزینه، اجرای بسته نخست برای ۱00 هزار دستگاه کولر 
آغاز می شود. خانی ادامه داد: در مجموع پنج تا ۱0 بسته برای 
یک میلیون کولر پیش بینی شــده و کمتر از هر 2 ماه یکبار 
مناقصه برای بسته بعدی برگزار می شود و برنده مناقصه ۶ ماه 
فرصت دارد نسبت به آماده سازی مواد اولیه و گسترش خط 
تولید خود اقــدام کند. وی ادامه داد: با آغاز مرحله زمانبندی 
تولید و جایگزینی کولرها، طبق مصوبه شــورای اقتصاد باید 
درصد مشخصی از محصولات برای تعیین و تطبیق استانداردها 
و شاخص های مصرف، به آزمایشگاه ارسال و از صرفه جویی 
آن اطمینان حاصل شود. خانی افزود: پیش بینی می شود اواخر 

پاییز، مناقصه بسته اول را جمع بندی و نخستین قرارداد اوایل 
زمستان امسال مبادله شود و قراردادهای بعدی نیز به فاصله 
حداکثر 2 ماه مبادله می شــود. وی ابراز امیدواری کرد نصب 
نخستین  کولرها همزمان با پیک ۱40۱ آغاز و اجرای کامل 
طرح طی حدود یکسال به اتمام برسد. خانی گفت: همزمان با 
مراحل فوق، ثبت نام از مشترکان داوطلب اجرای طرح آغاز 
می شود و کولرهای فرسوده پنجره ای و درحال کار داوطلبان 
با کولر اسپیلت نو و استاندارد جایگزین می شود و متقاضی فقط 
یک سوم هزینه کولر را آن هم در اقساط 24 ماهه و همراه با 
قبض برق خود می پردازد و مابقی آن رایگان و از سوی دولت 
و وزارت نیرو پرداخت می شود. وی افزود: سرمایه گذار نیز 
مکلف شده تیم هایی را برای نصب کولرها تشکیل و آموزش 
دهد و اصل و فرع سرمایه گذاری اش نیز بعد از ۱۸ ماه و در 
۶ قسط 3 ماهه پرداخت می شود. خانی گفت: توان مصرفی 
هر کولر جدید ۱.۶ کیلووات نسبت به کولرهای فرسوده کمتر 
است که در مجموع یک هزار و ۶00 مگاوات صرفه جویی 
در محل مصرف ایجاد می کند )معادل احداث یک نیروگاه 2 
هزار مگاواتی( و به همین میزان نیز از بار شبکه در ایام پیک 
کاسته می شود. وی  با اشاره به رونق فعالیت آزمایشگاه های 
مرجع با اجرای این طرح گفت: شرکت های توزیع برق به 

عنوان ناظر اجرای قرارداد بر همه مراحل کار نظارت دارند 
و در حال طراحی سامانه و نرم افزارهای خاص برای رصد 
این تعداد کولر از محل تولید تا محل نصب و رهگیری مصرف 
مشترکان برای بررسی نتایج طرح هستیم. مجری طرح های 
 بهینه ســازی صنعت برق توانیر، مساله اصلی در این گونه 
طرح ها را توانمندی بخش خصوصی در سرمایه گذاری عنوان 
 کرد که نیازمند حمایت و تسهیل فرایندهای اجرایی از سوی 
ارگان های ذی ربــط مانند وزارت صمت، بانک مرکزی و 
گمرک در فرایندهایی مانند ارایه تســهیلات برای سرمایه 
در گردش توســط بانک ها، کاهش موانــع گمرکی برای 
واردات بخش کوچکی از قطعات کولرها و تسریع و تسهیل 
مجوزهایی مانند افزایش ظرفیت تولید از سوی وزارت صمت 
است که هماهنگیهای لازم نیز در این خصوص انجام شده 
است. خانی خاطرنشــان کرد: آنچه برای ما مهم است این 
است که حداقل 5۱ درصد کولرها باید ساخت داخل باشد 
که خوشبختانه ساخت داخل کولرهای گازی در کشورمان 
از این میزان فراتر رفته و به مرز 75 درصد رســیده و فقط 
25 درصد داخلی سازی نشده که یکی از دلایل آن مقیاس 
کوچک تولید است که با اجرای این طرح، مقیاس تولید به 

شدت افزایش می یابد. 

کولرهای فرسوده گازی با اقساط ۲۴ ماهه تعویض می شود 

ســرویس اقتصادی // علی خمیسی رئیس میز 
بازرگانی هند در  اتاق  تخصصی کشــور هند در 
نشســت فعالین اقتصادی اســتان هرمزگان با 
سفیر هند در ایران اظهار کرد: یکی از مشکلاتی 
که تجار ایرانــی اخیرا با آن مواجه شــده اند، 
محموله ای بوده که از طریق یکی از کشــورهای 
 همسایه از مســیر ایران به هند ترانزیت شده و 
بندر موگرا در کشــور هند ترانزیت کالا به روی 

کالاهای ایرانی را بسته است.
  به گزارش خبرنگار دریا ، وی افزود: سفیر جمهوری 
اسلامی ایران رایزنی را با شرکت آدانی داشته و پاسخ 
این ارتباط از ســوی شرکت آدانی به کشور جمهوری 
اســلامی اعلام نشــده که باعث نگرانی ما شده است.
رئیس میز تخصصی کشــور هند در اتــاق بازرگانی 

هند تصریح کرد: درخواســت داریــم از هیات محترم 
هندی که موضوع مشکل پیش آمده در بندر موگرا در 
ســریع ترین زمان ممکن برطرف شود، نباید به خاطر 
یک حادثه تجارت دو کشــور تحت تاثیر قرار گیرد.
خمیســی گفت: هر وقفه ای که در تجارت دو کشور 
ایجاد شــود برای هر دو کشور در هزینه ها گران تمام 
می شــود، چرا که کشورهای ثالث را به عنوان واسطه 
درگیــر می کنیم و این موضوع می تواند هزینه ها را تا 
30 درصد افزایش دهد.وی ابراز داشــت: لازم است با 
توجه به ظرفیت های حمل و نقل دریایی کشور هند و 
وجود شرکت های عظیم دریایی از این ظرفیت استفاده 
 شــود و هرچقدر در این مسیر قدرت لازم را پیدا کنیم 
هزینه های تجاری کمتر می شود.رئیس میز تخصصی 
کشــور هند در اتاق بازرگانی هند ادامــه داد: نقل و 

انتقالات پولی از سال 20۱7 الی 20۱۸ صادرات ما به 
هند فقط دریافت روپیه شامل میوه و کالاهای خوراکی 
می شــود، اما کالاهای معدنی امــکان دریافت روپیه 
 را ندارند و برای تجارت از کشــورهای ثالت استفاده 
می شــود که هزینه ها را بالا برده و درخواست داریم 
که به صورت مستقیم و با دریافت روپیه این اتفاق رقم 
بخورد.خمیسی گفت: می توانیم صندوقی را فی مابین 
بانک های ایرانی و هندی تاســیس کنیم و در پلتفرم 
بازار بورس کالا  را تعریف نماییم که در مقابل کالایی 
که صادر می شود بتوانیم اعتبار داشته باشیم و در مقابل 
برای کشور مقابل نیز این اعتبار وجود داشته باشد.وی 
بیان کرد: در حال حاظر تعــداد تعرفه های ترجیحی 
بین ایران و هند محدود اســت و لازم است تعرفه های 

ترجیحی را افزایش دهیم.

سرویس اقتصادی  //  حسن قناعتیان نائب 
رئیس انجمن خرمای استان هرمزگان در 
نشست فعالین اقتصادی استان هرمزگان 
با سفیر هند با بیان اینکه سالیانه ۲۲۰ هزار 
تن خرما با بیشترین تنوع در کشور ایران 
در استان هرمزگان  تولید می شود، اظهار 
کرد: بهترین نوع خرما در استان هرمزگان 
وجــود دارد که در ایــن رابطه بهترین 
واحدهای فرآوری نیز محصولات متفاوتی 

از خرما را تولید می کنند.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی افزود: بسیار 
تمایل داریم روابط تجاری با کشور هندوستان 
را قوی تر کنیم و محصولات ما که از کشــور 
امارات به هند می رســد،  به صورت مستقیم 
ارسال شــود و در برآوردهای هزینه ای نیز 
می تواند برای هر دو کشــور به صرفه باشد.

نائب رئیس انجمن خرمای استان هرمزگان با 

 بیان اینکه ضمن دعــوت از بازرگانان هندی 
مــی توانیــم از موقعیت هــای موجود در 
این اســتان بیشتر آشنا شــویم، تصریح کرد: 
محصولات فرآوری شــده هرمزگان به اکثر 
کشــورهای اروپایی و شمال اروپا ارسال می 
شود که در کشور هند به دلیل ناآشنا بودن تا 
کنون بازاری نداشته است.قناعتیان ادامه داد: با 
توجه به تشکیل دولت جدید، بر لزوم استفاده 

از تکنولوژی تاکید وجــود دارد و امیدواریم 
بتوانیم از تکنولوژی های موجود در کشور هند 

در ایران استفاده نماییم.
  وی ابراز داشت: کشور هندوستان یک کشور 
زراعی اســت و ما می توانیم در زمینه های 
مختلف همچون نخل داری از اطلاعات آنها 

بهره مند شویم.
  نائب رئیس انجمن خرمای استان هرمزگان 
گفت: خرما محصولی اســت که با توجه به 
جمعیت موجود در کشــور هند می تواند از 
ارزش غذایی مناسبی برخودار باشد و تجار و 
کارشناسان هندی می توانند از نخلستان های 

ما نیز بازدید داشته باشند.

نائب رئیس انجمن خرمای هرمزگان :

سالیانه ۲۲۰ هزار تن خرما در هرمزگان بدست می آید
رئیس میز تخصصی کشور هند در اتاق بازرگانی هرمزگان عنوان کرد 

کاهش هزینه ترانزیت کالا با حذف کشورهای ثالث

  

ســرویس اقتصادی //  مهرداد بازرگان 
و  کننــدگان  تولید  اتحادیــه  رئیس 
هرمزگان  استان  آبزیان  صادرکنندگان 
استان  اقتصادی  فعالین  نشســت  در 
هرمزگان با ســفیر هند اظهار کرد: از 
نظر پرورش آبزیان از قدیم الایام وجوه 
مشترکی مابین کشــور ایران با کشور 

هندوستان وجود دارد.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ بازرگان با 
بیان اینکه گونه پرورش میگویی در اســتان 
هرمــزگان از گونه وانامی می باشــد، ابراز 

کرد:این گونه میگویی در کشــور هندوستان 
نیــز پرورش داده می شــود که از ســالیان 
گذشته با ارتباط با کارشناسان هندی  از نظر 
کارشناســی و فنی هندی ها نیز در پرورش 
این گونه استفاده کرده ایم.وی افزود: به طور 
کلی در خصوص امنیــت غذا در دنیا وجوه 
مشترکی وجود دارد که تا امروز ارتباط ما با 
کشور هندوستان و دانش فنی را توانسته ایم 
انتقال دهیم و اطلاعاتی نیز کسب کنیم.رئیس 
اتحادیه تولید کنندگان و صادرکنندگان آبزیان 
استان هرمزگان گفت: در حال حاضر ظرفیت 

۸ هزار هکتار پرورش میگو با تولید سالانه 
25 هزار تن در ســطح هرمزگان وجود دارد 
که در ســال آینده به ۱2هزار هکتار افزایش 
پیدا خواهد کرد.بازرگان با بیان اینکه با توجه 
به موقعیت های استان هرمزگان امید است به 
50 هزار هکتار زیر کشت میگو دست یابیم، 
ابراز کرد: در بخش پرورش میگو به ۱000 
مگاوات برق نیاز داریم و ترجیح می دهیم هم 
زمان با زیر کشت رفتن اراضی بتوانیم از برق 

کافی بهره مند شویم.
  وی تصریح کــرد: در زمینه پروش ماهی، 

گونه سی باس آسیاسی را پرورش می دهیم 
و نتایج خوبی را گرفته ایم که در این راســتا 
5 هزار تن تولید داشته و سرمایه گذاری ها 
برای ارتقاء ظرفیت های تولیدی سالانه به  ۸ 
هزار تن نیز انجام شده است.رئیس اتحادیه 
تولید کنندگان و صادرکنندگان آبزیان استان 
هرمزگان تصریح کرد: توجه به دریایی بودن 
کشور هندوستان  و تنوع محصولات دریایی 
این کشــور،نیازمند تکثیر   گونه های ماهی 
هندی در کشور هستیم و می توانیم در زمینه 
نهاده هــای تولیدی مثل پودر ماهی و غذای 
میگو می توانیم ارتباط نزدیکی داشته باشیم .

آینده درخشان  کرد:  بازرگان خاطرنشــان 
صنعت آبزی پروری در هرمزگان وجود دارد 
و از دوســتان هندی دعوت می کنیم در این 

زمینه ارتباط نزدیکی با ما داشته باشند.

رئیس اتحادیه تولید کنندگان و صادرکنندگان آبزیان هرمزگان خبر داد

پرورش سالانه ۲۵ هزار تن میگو در هرمزگان

سرویس اقتصادی // در حالی اخیرا عملیات اجرایی اولین 
پروژه قانون جهش تولید مسکن در کشور آغاز شده که 
موجودی زمین داخل محدوده شهری حدود ۷۵۰۰ هکتار 

است. 
   وزارت راه و شهرسازی اخیرا اعلام کرده فعلا برای ساخت 
یک میلیون مســکن زمین دارد. اوایل ماه جاری مشــاور 
وزیــر راه با اعلام این کــه وزارت راه در زمان حاضر برای 
تولید یک میلیون مسکن در ســال اول زمین دارد، گفته بود: 
اگر مشکل زمین حل شــود مشکل مسکن هم حل خواهد 
شــد. ابوالفضل نوروزی افزود: در زمان حاضر وزارت راه و 
شهرسازی آن قدر زمین خالی دارد که بتواند برای تولید حدود 
یک میلیون واحد در سال اول اجرای طرح افزایش و جهش 

تولید مسکن قدم بردارد. 
   وی ادامــه داد: امــا برای باقی راه باید بانک ها و ســایر 
ارگان ها پای کار بیایند و زمین های خود را به صورت تهاتر یا 
فروش در اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار دهند. به دنبال 
شهرسازی هستیم و اگر ارگان ها، اقدام به ارائه زمین های خود 
کنند می توانیم در جاهای بهتری برای مردم خانه سازی کنیم. 

هم اکنون در ۱300 شهر کشــور حدود 7500 هکتار زمین 
در داخل محدوده برای ســاخت مسکن موجود است. بر این 
اساس بیشترین زمین داخل محدوده برای استان های اصفهان 
)۱۱0 شهر( و خوزستان )7۶ شهر( ۶90 و ۶75 هکتار است. 
بعد از این استان ها، جنوب کرمان )۱5 شهر( و هرمزگان )42 

شــهر( به ترتیب حدود 540 و 53۶ هکتار زمین در داخل 
محدوده برای ســاخت واحدهای قانون جهش تولید مسکن 

دارند. 
  همچنین موجودی زمین استان مازندران، مرکزی، سیستان 
و بلوچستان، آذربایجان غربی و تهران به ترتیب حدود 2۱0 
هکتار، 2۸0 هکتار، 2۶0 هکتار، ۱95 هکتار و ۱7۶ هکتار 

است. 
  کمترین زمین داخل محدوده با ۱5 هکتار مربوط به اســتان 
سمنان اســت. در رتبه دوم نیز استان البرز با 2۸ هکتار قرار 
دارد. هفته گذشته کلنگ ســاخت اولین پروژه قانون جهش 

تولید مسکن در استان البرز به زمین زده شد. 

موجودی ۷۵۰۰ هکتاری زمین داخل محدوده شهرها برای ساخت ۱ میلیون مسکن 



حوادث جهان
۱۵ زخمی بر اثر حمله با چاقو در متروی توکیو 

 بر اثر حمله یک مرد به مســافران در متروی توکیو پایتخت ژاپن، 
۱5 نفر زخمی شدند.بر اثر حمله یک مرد مسلح به چاقو در یکی از 
واگن  های قطار در متروی »توکیــو« پایتخت ژاپن، ۱5 نفر مجروح 
شدند.حادثه زمانی رخ داد که ضارب پس از زخمی کردن ۱5 مسافر، 
اسید »هیدروکلروین« را به اطراف خود پاشید و باعث حریق گسترده 
در واگن قطار شد.پلیس توکیو در این خصوص اعلام کرد که ضارب 
را بازداشــت کرده است.رسانه  های ژاپن ضارب را مردی حدود 20 
ســاله اعلام کرده اند.پلیس تا کنون اطلاعات بیشتری را درباره این 

حادثه رسانه  ای نکرده است.
همکاری با شوهر برای قتل هوو و فرزندانش

 زنــی که در همکاری وحشــیانه هوو و فرزنــدان هوویش را به 
قتل رسانده بود بازداشــت و به حبس ابد محکوم شد.متهم » روندا 
کارلسون«  4۸ ساله اهل آلابامای آمریکا محکوم شده که در همکاری 
وحشیانه ای با شوهر خود همسر دوم شوهرش را به همراه 4 کودک 
به قتل رسانده است.اطلاعات پلیس آلاباما نشان میدهد این دو با هم 
با ضربات چاقو و شــلیک گلوله قربانیان خود را به قتل رسانده اند 
در زمان جنایت هووی این زن 9 ماهه باردار بوده و از نقشــه ای که 
شوهر و همسر شوهرش برای وی و فرزندان و مادرش کشیده بودند 
بی اطلاع بوده اســت. این دو وارد خانه هوو شده و با اسلحه و چاقو 
به جان تک تک قربانیان خود افتاده اند سپس خانه را به آتش کشیده 
اند.سخنگوی پلیس بیان کرد که متهمان علاوه بر کشتن زن باردار و 
فرزندانش مادر وی را نیز کشته و خانه شان را به آتش کشیده تا آثار 
جــرم و جنایت خود را از بین ببرند با این وجود تحقیقات کاراگاهان 
پرده از جنایات این دو برداشــته و اکنون هر دو متهم بازداشت و به 

حبس ابد محکوم شدند.
قتل پسر ۱۱ ساله به دست پدر و نامادری

 با کشف جسد پسر ۱۱ ساله درون سطل زباله یک زیر زمین پدر و 
نامادری وی به جرم قتلش دستگیر شدند.متهمان »لیندسی « و »جردن 
پایپر« با همدستی یکدیگر قربانی را به حدی شکنجه داده که او بر اثر 
ضربات وارده و بی آبی و گرسنگی جان سپرده است سپس جسد وی 
را به زیر زمین خانه منتقل کرده و درون یک سطل زباله بزرگ برای 
مدت 2 سال نگهداری کرده اند.گزارش پلیس کالیفرنیای آمریکا حاکی 
است که این دو به غیر از قربانی  7 فرزند دیگر داشته اند که در زمان 
جنایت هایشان در خانه حضور داشته و از شکنجه و آزار برادرشان 
با خبر بوده اند.ســخنگوی پلیس بیان کرد که مادر واقعی قربانی که 
حضانت  فرزندش در اختیار شوهرش بوده با ناپدید شدن او از پلیس 
درخواست کمک کرده است اما در نهایت به دلیل استرس شدید براثر 
سکته قلبی جان سپرد و نتوانسته شاهد اجرای عدالت برای فرزندش 
باشد .با این حال کارآگاهان پلیس وارد عمل شده و این زوج قاتل را 

پس از دوسال مخفیکاری به جرم قتل پسر ۱۱ ساله بازداشت کردند
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حوادث

  روابط عمومي اداره کلگوشت ماهي و ميگو ، حاوی چربي های مفيد پروتئين مرغوب و ويتامين های  گوناگون است
شيلات هرمزگان

  

هیچ گاه تصور نمی کردم در این ســن و سال و 
با  تحصیلات عالیه ، توسط مردی متاهل اغفال 
شــوم و در مرداب کثیف و سیاهی بیفتم که هر 
چه  دست و پا می زنم انگار بیشتر غرق می شوم 

و نمی دانم چگونه خودم را نجات دهم ...
دختر 2۸ ســاله در حالی که اشک حسرت و ندامت 
از چشمانش سرازیر بود به مشاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت من در خانواده ای متولد شــدم و رشد 
کردم  که از لحاظ موقعیت اجتماعی، مالی و فرهنگی 
در وضعیت متوســطی قرار داشــتیم . پدرم مردی 
پرخاشــگر و متعصب  بود و رفتارهای مرا به شدت 
کنترل می کرد به گونه ای کــه من همواره از کمبود 
عاطفه و محبت رنج می بردم اما خودم را با درس و 
مدرسه سرگرم کردم و  هیچ گاه با  هیچ پسری ارتباط 
نا متعارف نداشــتم پس از کسب  مدرک کارشناسی 
ارشــد در یک شرکت خصوصی مشغول به کار شدم 
و روزهای آرامی را می گذراندم تا این که  یک روز 
از سر کنجکاوی وارد  یکی از سایت های همسریابی 
شــدم و در آن جا با پســری  آشنا شدم  که خود را 
همچون مــن دارای تحصیلات عالیه معرفی می کرد  
ارتباط تلفنی من و کاوه در حالی ادامه یافت که مدتی 
بعد به اصرار او یکدیگر را در کافی شــاپ ملاقات 
کردیم  کاوه مدعی بود عاشــقم  شده و  قصد ازدواج 
با مرا دارد پس از ملاقات حضوری با کاوه من نیز به 
او علاقه مند شدم و هر چه می  گذشت وابستگی ام 
به او بیشتر می شد تا این که کاوه این حقیقت را فاش 
کرد که متاهل اســت و دو فرزند دارد. او گفت به من 
علاقه مند است و همسرش هیچ مشکلی ندارد تا مرا 
به عقد موقت خودش  درآورد با شنیدن این حرف ها  
تصمیم به جدایی  گرفتم اما او با گریه و زاری  التماس 
می کرد که طاقت این فراق  را ندارد او گفت ما شاید  
نتوانیم با هم ازدواج کنیم اما می توانیم دوستان خوبی  
برای هم باقی بمانیم کاوه گفت تو می توانی صمیمی 

ترین دوست همسرم باشی !خلاصه مدتی بعد زنی با 
من تماس گرفت و خود را همســر کاوه  معرفی کرد 
او گفت می خواهد با من رابطه دوســتانه ای داشته 
باشــد و من را به منزلش دعوت کرد من به شرطی 
پذیرفتم که به خانه  اش بروم که کاوه  آن جا حضور 
نداشته باشد همســر کاوه نیز قول داد که هیچ مردی 
در منزلشان حضور نداشــته باشد  من نیز هدیه ای 
تهیه کردم و به آدرس اعلامی از ســوی همسر کاوه  
رفتم  اما وقتی وارد آپارتمان شدم در  کمال ناباوری 
کاوه را آن جا دیدم ســاعتی بعد وقتی نوشیدنی  را 
که همســر کاوه  برایم آورده بــود ، خوردم از حال 
رفتــم  و  .  .. بعد از آن ماجــرا کاوه  با  تهدید لفظی 
و پیامکی  باز هم مرا به آن خانه شــوم کشاند و از 
من در حالی سوء اســتفاده کرد که آن زن جوان هم 
در خانه حضور داشــت.  از طرفی کاوه  تلفن همراه 
من را هک کرده  و به تمام عکس ها ، شماره تماس 
ها و  اطلاعات شــخصی ام دسترسی پیدا کرده است 
او مدام من را تهدید می کند که اگر به خواســته های 
شیطانی اش تن ندهم عکس های شخصی ام را منتشر 
می کند و آبرویم را نزد خانواده ام خواهد برد از سوی 
دیگر او با سوء اســتفاده از  شماره تلفن های داخل 
گوشی ام ، با تعدادی از دوستانم ارتباط برقرار کرده 
است و سعی در اغفال آنان نیز دارد نمی دانم چگونه 
از این منجــلاب رهایی پیدا کنم بنابراین به کلانتری 
آمدم. با راهنمایی و تدابیر رئیس کلانتری دختر جوان 
و پــدرش  در دایره اجتماعی کلانتری حضور یافتند 
و طی جلسه ای مشــترک با رئیس دایره اطلاعات، 
مشکلات دختر جوان ریشه یابی شد و مورد تجزیه 
و تحلیل روان شــناختی و سپس  حقوقی و قضایی 
قرار گرفت و چگونگی انجام اقدامات قانونی پیش 
رو بررسی شــد و در نهایت با شکایت دختر جوان 
از کاوه ، دستگیری وی در دستور کار ماموران  دایره 

اطلاعات کلانتری قرار گرفت.

دختری در مرداب سیاه !
در امتداد تاریکی

سرویس حوادث// دادســتان عمومی و انقلاب 
مرکز استان هرمزگان از توقیف ۷ دستگاه خودرو 

حامل سوخت قاچاق در بندرعباس خبر داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز اســتان هرمزگان، از توقیف 7 دستگاه خودرو 
حامل ســوخت قاچاق توســط یگان تکاوری ۱۱7 

قرارگاه عملیاتی پیشگیری و مبارزه با قاچاق سوخت 
دادسرای عمومی و انقلاب بندرعباس خبر داد.

مجتبی قهرمانی در ادامه افزود: از این خودروها ۸۸00 
لیتر سوخت قاچاق به ارزش ۱2۱ میلیون تومان کشف 
شده است. وی همچنین تصریح کرد: در این رابطه 4 نفر 

دستگیر شده اند.

ســرویس حوادث// رئیس مرکز 
از کشف  کیش  توسعه ســلامت 
و معدوم ســازی ســه هــزار و 
۳۷۳کیلوگــرم مــواد غذایی و 
آرایشی بهداشتی فاسد در کیش 

خبر داد.
دکتــر محمدرضا رضانیا درخصوص 
اقدامــات انجام شــده ماه گذشــته 
بهداشت محیط گفت: در بازرسی های 
انجام شده ســه هزار و 373کیلوگرم 
مواد غذایی و آرایشی بهداشتی فاسد 
و تاریخ گذشــته توســط بازرسان 
بهداشت محیط کیش ضبط و در گود 
زباله معدوم شــد.وی افزود: تعداد  2 
هزار و ۱79نوبت بازرســی از اماکن 

عمومی و مراکز تهیــه و توزیع مواد 
غذایی آرایشی و بهداشتی  درمهر ماه 
انجام شد که از این تعداد 575 نوبت 
بازدید از مراکز تهیــه و توزیع مواد 
غذایی، یک هزار و 3۱2 نوبت بازدید 
از اماکن عمومی و 2۸3نوبت بازدید 
از غرفه های آرایشی و بهداشتی ثبت 
شد.رییس مرکز توسعه سلامت کیش 
گفت: ۱07مورد کلرسنجی، 3۱مورد 
نمونــه بــرداری میکروبــی از آب 
آشامیدنی، ۱3 مورد نمونه برداری از 
مواد غذایی و خوراکی، 3 مورد بازدید 
از مــدارس ، ۱۸ مورد نمونه برداری 
از نان، 3۱ مــورد صدور صلاحیت 
بهداشتی و صدور 4۱۶کارت بهداشتی 

از مهمترین اقدامات انجام گرفته توسط 
کارشناسان بهداشت محیط است.

وی افــزود: در این مــدت 2۶ مورد 
گزارش مردمی دریافت و به شکایات 
رسیدگی شد.به گزارش فارس، دکتر 
رضانیا گفــت: از مجموع بازدید ها 3 
واحد متخلف نیز پلمب شــد و 7۱7 
مورد سنجش نیز با تجهیزات پرتابل 
محیط  بهداشــت  بازرسان  توســط 
انجام شد.دکتر رضانیا رعایت اصول 
بهداشــتی را در کنترل بیماری کرونا 
موثر برشمرد و افزود: با توجه به اینکه 
اکنون کیش از لحاظ واکسیناسیون در 
وضعیت خوبی  قرار دارد تاکید کرد، 
در کنار واکسیناسیون مردم با رعایت 

دســتورالعمل های بهداشتی به قطع 
زنجیره انتقال ویــروس کرونا کمک 
کنند. وی استفاده از ماسک، دستکش 
و شتشــوی مرتب دســت ها توسط 
متصدیان، گندزدایی روزانه تجهیزات 
و سطوح واحد صنفی و حفظ فاصله 
اجتماعی بین مشــتریان را توســط 

واحد های صنفی الزامی دانست.
رئیس مرکز توســعه ســلامت کیش 
از ســاکنان جزیره کیش درخواست 
کرد شکایات خود در خصوص عدم 
رعایت دســتورالعملهای بهداشتی از 
ســوی اصناف را با شماره  تلفن های 
۱90 و 444233۱۱ بــه ایــن مرکز 

گزارش دهند.

معدوم سازی ۳ تنُ مواد غذایی و آرایشی بهداشتی فاسد در کیش 

ســرویس حوادث// مردان شــرور که به بهانه 
مسافرکشی طعمه های خود را ربوده  و مورد آزار 

و اذیت قرار  دادند دستگیر شدند.
اواسط سال گذشته پسر ۱۸ ساله ای به دادسرای امور 
جنایــی پایتخت رفت و از دو مرد شــرور به خاطر 
آدم ربایی و آزار و اذیت شکایت کرد. او گفت: شب 
حادثه برای رفتن به جشن تولد دوستم  از خانه خارج 
شدم. در خیابان به انتظار خودرو بودم که پرایدی در 
مقابل پایم توقف کرد. به غیر از راننده، دو مرد جوان 
هم سوار خودرو بودند که ابتدا تصور کردم آنها مسافر 
هستند اما بعد از مدتی متوجه شدم همدستان راننده 

هستند.

بعداز طی مسافتی، راننده تغییر مسیر داد، ناگهان یکی 
از همدستانش چاقویی روی پهلوی من قرار داد و سر 
مرا زیر صندلی کرده و به راه افتادند. نمی دانم چقدر 
طول کشــید که در مقابل خانه ای قدیمی خودروی 

پراید توقف کرد.
* 2۴ ساعت اسارت

پسر جوان گفت: آنها یک شبانه روز مرا در خانه شان 
گــروگان گرفته و پس از اینکه مرا کتک زدند، مورد 
آزار و اذیت قرار داده و  فیلم سیاه تهیه کردند بعد هم 
مرا در خیابانی خلوت رها کردند. در مدتی که در آن 
خانه حبس بودم، شــماره تلفن مرا گرفتند و بعد از 

رهایی، تهدیدها شروع شد.

آنها مرا تهدید می کردند کــه اگر به آنها  پول و طلا 
ندهم، تصاویر و فیلم های سیاهی را که از من گرفته 

بودند در فضای مجازی منتشر خواهند کرد.
 ترس از انتشــار فیلم ها و  آبروریزی باعث شد که 
طلاهای مادرم را که حدود 50 میلیون تومان بود از 
خانه سرقت کنم و به آنها بدهم. اما در نهایت تصمیم 
گرفتم این راز ســیاه را به خانواده ام بگویم و آنها مرا 

کمک  کردند که شکایت کنم.
با شکایت پسر جوان به دستور بازپرس تحقیقات از 
سوی کارآگاهان اداره شانزدهم پلیس آگاهی پایتخت 
آغاز شد. در حالی که تحقیقات در این خصوص ادامه 
داشت، کارآگاهان با دوشکایت مشابه مواجه شدند.

در ادامه تحقیقات و بازبینی دوربین های مداربســته 
اطراف محل ربایش، یکی از اعضای باند شناسایی و 
بازداشت شد. متهم در تحقیقات به جرم خود اعتراف 
کرد و گفت: آدم ربایــی و آزار و اذیت را قبول دارم 
اما فیلم و عکســی نگرفته ایم. ما برای ترساندن آنها 
و اینکه بتوانیم از آنهــا اخاذی کنیم، به دروغ گفتیم 

فیلم گرفته ایم.
در حالی که بررســی ها برای شناسایی دو همدست 
دیگر متهم  ادامه داشت،  شماره پلاک خودروی پراید 
مردان شــرور نیز به دست آمد و مدتی بعد مأموران 
پلیس موفق شــدند خودروی پرایــد را در یکی از 
خیابان های تهران شناسایی کنند. اما راننده، خودرو 

را رها کرده و  پای پیاده فرار کرد.
بدین ترتیب پرونده با یک متهم از جنبه جرم تعرض 
به دادگاه کیفری فرســتاده شد و  قضات دادگاه متهم  
را به ۱0 ســال حبس محکوم کردند. تحقیقات برای 
دستگیری دو متهم دیگر همچنان ادامه داشت تا اینکه 
کارآگاهان پلیس موفق شدند رد یکی از متهمان را که 
در بازار تهــران  از مردم اخاذی و زورگیری می کرد 
شناسایی کنند. بدین ترتیب مأموران راهی بازار شده 

و دومین متهم پرونده نیز بازداشت شد.
وی نیز به ربودن مسافران و آزار و اذیت آنها اعتراف 
کرد. تحقیقات برای دستگیری سومین عضو فراری 

باند ادامه دارد.

آدم ربایی برای آزار و اذیت مسافران

توقیف ۷ دستگاه خودرو حامل سوخت قاچاق در بندرعباس

و  دار  مرد ســابقه  سرویس حوادث// 
همدســتش با اجاره موقت مغازه ها و 
ارائه چک های بی محل از عمده فروشان  

کلاهبرداری می کردند.
متهم در حالی که دستبند آهنی دور دستانش 
گره خورده گوشه ای از حیاط پلیس آگاهی 
ایستاده و شــاکی های پرونده در حالی که 
چک هــای بی محل او را در دســت دارند 
محاصره اش کرده اند. یکی از شــاکی ها مرد 
مغازه داری است که در دام کلاهبرداری هاشم 

و همدستش افتاده است.
وی درباره شگرد متهمان برای کلاهبرداری 
گفت: متهم و همدستش مغازه مرا برای یک 
سال اجاره کردند و گفتند می خواهند بار برنج 
را در آنجا انبار کنند بعد به عنوان بیعانه یک 
فقره چک یک ماهه دادند. قرار شــد ماهی 
7 و نیم میلیون تومــان هم کرایه بدهند، اما 
هنوز ۱0 روز نگذشــته بود که متوجه شدم 
چک بی محل اســت و اعتباری ندارد. وقتی 
به سراغشان رفتم متوجه شدم آنها برای اینکه 
اعتماد ما را جلب کنند داخل کیسه های برنج 

را از نمک پر کرده اند و بار اصلی را که متعلق 
به یک فروشنده بوده سرقت کرده اند.

یکی دیگر از شــاکی ها مرد جوانی است که 
صاحب برنج مسروقه بوده است، درباره این 
ماجرا گفت: در فضای مجازی آگهی فروش 
برنج گذاشتم که متهم با من تماس گرفت و 
درخواســت دوتن برنج کرد. من هم راهی 
تهران شدم و ابتدا یک و نیم تن از برنج ها را 
داخل مغازه ای که متهم آدرس داده بود تخلیه 
کردیم بعد به بهانه اینکه مابقی را باید در انبار 
دیگری تخلیه کنیم آدرس دیگری به ما داد و 
راه افتادیم اما ناگهان بین راه متوجه شدم از 
خریدار خبری نیست، به ناچار به انبار قبلی 
برگشــتم اما در کمال ناباوری متوجه شدم 
برنج ها نیز سرقت شده است. با شکایت های 
ســریالی در خصوص کلاهبرداری به این 
شیوه و شگرد، کارآگاهان پایگاه دهم پلیس 
آگاهی پایتخت وارد عمل شدند. بررسی ها 
نشــان می داد اعضای این باند با کرایه یک 
روزه مغازه و ارائه چک های بی محل، اقدام 
به خرید اجناس از جمله برنج کرده و بعد از 

اینکه فروشنده محل را ترک می کرد، اجناس 
داخل مغازه را تخلیه و فرار می کردند.

ســردار علیرضا لطفی، رئیس پلیس آگاهی 
پایتخت دربــاره این خبر گفــت:  در این 
پرونده یکی از متهمان دستگیر شد و تا کنون 
۱0 شــاکی در این پرونده شناسایی شده و 
تحقیقات برای شناســایی سایر مالباختگان 
احتمالی و دستگیری همدست متواری این 

متهم ادامه دارد.
گفت و گو با متهم

* ســوژه هایتان را چطور شناســایی 
می کردید؟

سوژه ها را همدســتم در سایت های فروش 
کالا یا اینستاگرام پیدا می کرد و با فروشندگان 
آنها تماس می گرفت و با پیشنهاد مبلغی بالاتر 
از عرف آنها را وسوسه می کرد تا بار را به او 
بفروشــند بعد از فروشنده می خواست تا بار 
را به تهــران بیاورند. از قبل مغازه ای موقتی 
اجاره می کردیم، در آنجا چک خرید کالا را 
به فروشــنده می دادیم و اجناس را در مغازه 

تخلیه می کردیم. فروشنده با این تصور که بار 
را فروخته و در ازایش چک گرفته محل را 
ترک می کرد و ما بلافاصله بارها را از مغازه 
خالی می کردیم. همدستم با مدارک من مغازه 
ها را اجاره می کرد و به ازای هر کلاهبرداری 

۱00 میلیون تومان به من می داد.
* به چه اتهامی زندانی بودی؟

دفعــه اول به خاطر مواد مخدر بود. البته من 
ســال ها در یک اداره دولتی کار و در یکی 
از تیم هــای مطرح فوتبال هم بازی می کردم 
اما دوستان ناباب 430 میلیون تومان از من 
کلاهبرداری کردند و باعث ورشکستگی و 
اعتیادم شدند. دفعه دوم به اتهام کلاهبرداری 
دستگیر شــدم اما بی گناه بودم و به خاطر 
همدستم مجبور شدم بیش از 5 سال از عمرم 

را در زندان باشم.
* چک هایی را که به شاکی ها می دادید از 

کجا می آوردید؟
با مدارک افراد معتاد و بی خانمان دسته چک 

می گرفتم.

حکم عجیب قاضی برای راننده متخلف دستمزد ۱۰۰ میلیونی برای همدستی با کلاهبردار
ســرویس حوادث// مردی که به دلیل مخدوش 
کردن پلاک خودرو متهم بــود محاکمه و حکم 
گرفت که تراکت قوانین راهنمایی و رانندگی در 

معابر شهری پخش کند.
ســرهنگ حمداله رحمتی پور، سرپرست پلیس راهور 
استان البرز  در این باره گفت: طرح برخورد با رانندگانی 
که اقدام به مخدوشــی و پوشاندن پلاک خودروی خود 

درسطح استان البرز می کنند، در دستور جدی کار پلیس 
راهور استان قرار گرفت.

وی افزود: در روزهای اخیر یکی از شهروندان اقدام به 
دستکاری پلاک خود کرده بود که بر اساس رای دادیار 
محترم شــعبه ۱0 اجرای احکام کیفری شهرستان کرج، 
برای اســتفاده از نهادهای ارفاقی مانند تعلیق مجازات، 
تعویق صدور حکم و سرانجام  استفاده از مجازات های 

جایگزین به جای مجازات حبس، قرار شــد تا او اقدام 
به پخش تراکت های اطلاع رســانی مــاده 720 قانون 
مجازات اسلامی و همچنین درج پیام »دستکاری شما 
در پلاک خودرو با هر نیتی امکان دارد در کمترین حالت 
موجب جریمه شدن فردی دیگر شود و این حق الناس 
است.« با نظارت کارکنان پلیس راهور در اماکن پرتردد 

چهار راه طالقانی، خیابان بهار و خیابان بهشتی کند .

طرح : آصفه جهانی

پسر  قتل  عامل  حوادث//  ســرویس 
کشتی گیر پس از ۳ روز از سوی پلیس 

آگاهی ورامین دستگیر شد.
انتظامی  فرمانده  کیومرث عزیزی،  ســردار 
ویژه شرق استان تهران در جمع خبرنگاران 

از دستگیری قاتل فراری در ورامین خبر داد 
و اظهار داشــت: با تحقیقات و بررسی های 
صورت گرفته مشــخص شد متهم و مقتول 
با یکدیگر دوســت بودند که به علت موارد 
شخصی با یکدیگر درگیر شده بودند.وی در 

تشریح جزئیات بیشتر گفت: مقتول ورزشکار 
و کشتی گیر بوده و متهم با رفتن به در منزل 
مقتول وی را با ضربات چاقو به قتل رسانده 
و از محــل گریخته بود.طبق بررســی ها و 
تحقیقات میدانی نیروهای پلیس و همچنین 
مراجعه خانواده مقتول شناســایی قاتل در 
دستور کار قرار گرفت و با رصد و هوشیاری 
کامل قاتل، وی را پس از 3 روز شناسایی و 

دستگیر کرد و پس از انجام تحقیقات تکمیلی، 
تحویل مراجع قضایی شد.بررســی ها نشان 
می داد مقتول که امیرحسین نام داشت و 22 
ساله و اهل امرآباد ورامین بود از مدتی قبل با 
صاحب کار خود اختلاف مالی داشته و برادر 
صاحب کارش با مراجعه به در خانه مقتول 
وی را با ضربه های کارد به قتل رسانده است.

دستگیر ی قاتل پسر کشتی گیر

ســرویس حوادث// فرمانده انتظامی اســتان 
هرمزگان گفت: با هوشــیاری ماموران انتظامی 
قشم ۴۰ کیلو و ۲۶۰ گرم ماده روانگردان از نوع 

شیشه در این شهرستان کشف شد. 
سردار غلامرضا جعفری افزود: مأموران پلیس توانستند 
در یک عملیات سریع و غافلگیرانه قاچاقچی را با مواد 

موجود در مخفیگاهش دستگیر کنند.
وی ادامه داد: پلیس شهرستان قشم از مدتی قبل با انجام 
اقدام های اطلاعاتی از وجود مقادیر قابل توجهی مواد 
مخدر در یکی از محله های این شهرستان مطلع شدند.

به گزارش ایرنا، جعفری خاطرنشــان کرد: با پیگیری 
موضــوع و تعقیب و مراقبت شــبانه روزی، مخفیگاه 

و محل نگهــداری مواد شناســایی و مأموران ضمن 
هماهنگی با مقام قضائی با تشکیل اکیپی این عملیات 

را به انجام رساندند.
شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک 
بــا ۱50 هزار نفر جمعیت از تنگــه هرمز به موازات 
سواحل استان هرمزگان به طول ۱50 کیلومتر و عرض 
میانگین ۱۱ کیلومتر در آب های خلیج فارس گسترده 

شده است.

4۰کیلو و ۲۶۰ گرم مواد روانگردان در قشم کشف شد

سرویس حوادث// رییس مرکز تشخیص و پیشگیری 
از جرائم سایبری پلیس فتای ناجا نسبت به احتمال 
سواستفاده از اطلاعات ذخیره شده در بستر گوگل 

درایو هشدار داد.
سرهنگ علی محمد رجبی با اشاره به امکان ذخیره برخی 
اطلاعات نظیر فیلم، عکــس، متن و ... در فضای حافظه 
گوگل گفــت: ذخیره اطلاعات حســاس مانند فیلم ها و 
تصاویر شــخصی و همچنین اســناد بر روی گوگل درایو 

امکان دسترسی مجرمان را فراهم می کند.
وی ادامه داد: بسیاری از کاربران برای دسترسی آسان به 
اطلاعات حساس خود، این اطلاعات را در گوگل درایو 
شود تا افراد سودجو اقدام به سواستفاده از آن کنند.بارگزاری می کنند و همین موضوع نیز ممکن است سبب 

رجبی با بیان اینکه انتخاب رمز عبور ضعیف امکان ورود 
ســودجویان به گوگل درایو را افزایــش می دهد، گفت: 
کاربران حتما باید تنظیمات گوگل خود را بررســی کنند 
چرا که ممکن است گاهی ناخواسته و بر اساس تنظیمات 
پیش فــرض اطلاعات و تصاویر بــر روی گوگل درایو 

ذخیره شود.
وی افزود: افراد سودجو پس از دسترسی مجرمان به این 
اطلاعات، اقدام به اخاذی با سوءاســتفاده از فرد قربانی 
خواهند کرد از این رو هشدار پلیس این است که کاربران 
حتما رمز عبوری قوی برای حساب گوگل خود انتخاب 
کرده، تاییــد دومرحله ای را فعال کنند و از بازگذاشــتن 

حساب خود روی سیستم های مختلف پرهیز کنند.

هشدار پلیس نسبت به ذخیره اطلاعات کاربران در »گوگل درایو«

گروه حــوادث// انفجار آب گرمکن 
در یک مهد کودک منجر به مجروح 

شدن ۴ کودک و یک مربی شد.
صالح طبری، سرپرســت مرکز اورژانس 
گفت: انفجــار آبگرمکن در مهدکودک به 
مرکز ۱۱5 اورژانس تهران اعلام شــد و 

بلافاصله سه دستگاه آمبولانس به محل 
حادثه در خیابان فرجام غربی اعزام شدند.

در این حادثه چهار پســر  ۶  ساله و یک 

خانم 2۱ ساله دچار دودگرفتگی و مصدوم 
شــدند که بعد از اقدامات اولیه توســط 
تکنیســین های اورژانس به مرکز درمانی 

انتقال یافتند. براســاس گزارش سازمان 
مصدومان  عمومی  کشور،  حال  اورژانس 

مساعد گزارش شده است.
علت حادثه از سوی کارشناسان در حال 

بررسی است.

انفجار آب گرمکن در یك مهد کودک
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شهرستان

افتتاح مرکز جامع سلامت روستای گورزین قشم 
 سرویس شهرستان// فرماندار شهرستان قشم از افتتاح مرکز جامع 
سلامت روستای گورزین از توابع بخش مرکزی این شهرستان با 30 
میلیارد ریال اعتبار خبر داد.  علیرضا نصری اظهار داشت: عملیات 
ساخت مرکز جامع سلامت روستای گورزین توسط خیرین، اعتبار 

استانی و مشارکت سازمان منطقه آزاد از سال 95 آغاز شده بود.
وی ادامه داد: خیران با بیست و پنج میلیارد و 500 میلیون ریال از کل 
اعتبار هزینه شده در این پروژه بهداشتی پیشگام بودند و سه میلیارد و 
500 میلیون ریال هم از محل اعتبارات استانی و یک میلیارد ریال نیز 
با مساعدت سازمان منطقه آزاد به این طرح اختصاص یافت.نصری 
یادآور شــد: این یازدهمین مرکز جامع سلامت شهرستان و پنجمین 
مرکزی است که در پنج سال اخیر با هدف گسترش زیر ساخت های 
بهداشتی، درمانی و تسهیل خدمات در قشم به بهره برداری می رسد.
نصری، از مجموع یازده مرکز جامع ســلامت؛ چهار مرکز شهری در 
شهرهای قشم، درگهان، سوزا و طبل، چهار مرکز روستایی در بخش 
مرکزی، یک مرکز روســتایی در جزیره هنگام از توابع بخش شهاب 

و یک مرکز روستایی هم در بخش حرا به بهره برداری رسیده است.
 به گزارش فارس، فرماندار قشم اضافه کرد: همکاران شبکه بهداشت 
و درمان از طریق 37 خانه بهداشــت، خدمات بهداشتی را به مردم 

روستا نشین قشم ارائه می کنند.

مدیر کل تبلیغات اسلامی هرمزگان خبر داد

احداث ۲ باب خانه عالم در روستاهای
 صحرا رود و سرجو ئیه رودان

 سرویس شهرستان// حجت الاسلام انصاری راد گفت:با مشارکت 
این اداره کل و ســتاد اجرایی فرمان امــام )ره(، 2 باب خانه عالم در 
روســتاهای صحرا رود و سرجو ئیه از توابع شهرستان رودان احداث 
می شود.حجت الاسلام علی اکبر انصاری راد مدیر کل تبلیغات اسلامی 
استان هرمزگان در حاشیه جلســه شورای اداری شهرستان رودان با 
اشاره به اهمیت و اهداف احداث خانه عالم در مناطق روستایی گفت: 
هدف عمده از ســاخت خانه عالم روستایی ترویج و تبلیغ فرهنگ 
دینی و فراهم ساختن زمینه حضور جوانان در مکان های مذهبی است.
وی با بیان اینکه ســاخت خانه عالم موجب توسعه فرهنگ دینی در 
روستا می شود، افزود: ساخت خانه عالم برای افزایش حضور مبلغین 
در مناطق روستایی به ویژه برای مناطق محروم بسیار موثر بوده و برای 
توسعه فرهنگ دینی در روســتا دارای حائز اهمیت است.به گزارش 
شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ مدیرکل تبلیغات اسلامی هرمزگان گفت: 
به لحاظ فقر فرهنگی و مشکلات معیشتی و اقتصادی در روستاهای 
صحرا رود و ســرجو ئیه از توابع بخش مرکزی شهرســتان رودان و 
همچنین لزوم حضور روحانی با تجربه و قوی با محوریت مســجد 
و جذب کمک های مردمی و خیرین و دیگر دســتگاهها که می تواند 
راهگشای این مشــکلات باشــد در مناطق هدف این دو روستا با 
مشارکت ستاد اجرایی فرمان امام) ره (خانه عالم احداث و مبادرت به 

استقرار روحانی خواهیم کرد.

خبری

ن سند مالکیت   آگهی فقدا
نظر به اینکه خانم الهه / وکیلی زاده فرزند کمال برابر وکالتنامه شماره 42564 مورخ1400/07/27 تنظیمی دفترخانه 513 تهران به استناد دو فقره استشهادیه محلی بوارده شماره 
140002155741000483 مورخ1400/07/03 مدعیست که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان تحت پلاک ثبتی 20 فرعی از 2719- اصلی ، مفروز و مجزا شده از 102 
فرعی از اصلی مذکور ، واقع در بخش 01 ناحیه یک بندرعباس بشماره چاپی 220516سری ت سال 73 با شماره دفتر املاک 145 صفحه 391 ثبت 27660 که بنام شرکت 
بهبهان شمیر سپاهان دارای شناسه ملی 10260364034 ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم گردیده ؛ که به علت جابجایی مفقود گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده ؛ لذا استناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد 
خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق 

مقررات اقدام می گردد.1400/405 م الف                          تاریخ انتشار :1400/08/11

ابوالحسن دستوری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

 با مشاهده کمترین دود یا آتش سوزی حتما آن را خاموش و یا بلافاصله
 به ماموران یگان حفاظت منابع طبیعی با شماره تلفن ویژه 1504 اطلاع دهیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

  

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

حصروراثت 
احتراما مفروض می دارد خواهان خلیل بلوچی فرزند ابراهیم با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده و اشعار داشتند شادروان ابراهیم بلوچی فرزند حسین 

به تاریخ 1400/7/24 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از:
 1-حسین بلوچی فرزند ابراهیم متولد 1376/11/28 به شماره شناسنامه 4700069112 فرزند مرحوم   2- علی بلوچی فرزند ابراهیم متولد 1383/9/24 به 
شماره شناسنامه 470011028 فرزند مرحوم  3-ثریا بلوچی فرزند ابراهیم متولد 1366/10/1 به شماره شناسنامه 119 فرزند مرحوم  4- جابر بلوچی فرزند 
ابراهیم متولد 1371/9/9 به شماره شناسنامه 4700047664 فرزند مرحوم  5- خلیل بلوچی فرزند ابراهیم متولد 1370/7/15 به شماره شناسنامه 4700027665 
فرزند مرحوم  6-جواهر بلوچی فرزند ابراهیم متولد 1373/9/25 به شماره شناسنامه 4700052181 فرزند مرحوم  7-  عایشه بلوچی فرزند محمد متولد 

1353/7/1 به شماره شناسنامه 2992 همسر مرحوم.    و دیگر وارثی ندارد 
حامد کامران - شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان

وزارت راه و شهرسازی
 سازمان بنادر و دریا نوردی

اداره کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان
  بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق استان

آگهی شناسایی سرمایه گذار
موضوع: اجاره اراضی و اماکن بندر تیاب به روش 

)BOT(ساخت، بهره برداری و انتقال
مدیریت بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق استان در نظر دارد به منظور توسعه و رونق بندر تیاب نسبت به جذب 

سرمایه گذار به صورت »اجاره اراضی و اماکن مذکور به روش ساخت، بهره برداری و انتقال)BOT(، اقدام نماید.
لذا از کلیه شرکتهای متقاضی دعوت می گردد ظرف مدت 20 روز از تاریخ انتشار این آگهی،درخواست خود را به صورت 
مکتوب به واحد دریایی و بندری بخش بازاریابی و سرمایه گذاری ارسال نمایند. در ضمن اطلاعات تکمیلی)شامل مشخصات 
فنی بنادر مورد نظر، مفاد قرارداد، مفروضات مدل کسب و کار، شاخص های ارزیابی متقاضیان، جدول تاسیسات زیربنایی 
و سایر الزامات( در سایت مدیریت بنادر و دریانوردی شهید باهنر به آدرس www.bahonarport.pmo.ir می باشد. همچنین 
جهت کسب اطلاعات بیشتر می توانند در ســاعات اداری )8:30 تا 15:00( 33513468-076 با قسمت بازاریابی و 

سرمایه گذاری تماس حاصل نمایند.

روابط عمومی مدیریت  بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق استان

شناسه آگهی : 1213414

آگهی مزایده ) نوبت دوم (  
 شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي 9901233 ب در خصوص دعوي اکبر سلیماني با وکالت آقاي مجید رحیمي علیه وحیدرضا 
مختاریان با وکالت مریم حسین زاده که محکوم به پرداخت وجه گردیده که در این راستا یک قطعه ملک از اموال محکوم علیه مذکور به  شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود.

 موضوع مزایده:ملک
 الف( مشخصات ملک:پلاک ثبتي7 فرعي از 1977 اصلي - دو دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان یک باب واحد تجاری در بخش یک بندر عباس واقع در همکف از 
ساختماني در نبش جنوب غربی چهارراه سازمان و طبق استعلام اداره ثبت اسناد بندر عباس مالکیت دو دانگ از شش دانگ آن بنام آقاي وحیدرضا مختاریان فرزند حسن ثبت 

گردیده است.  ب( عبارت است از دو دانگ واحد تجاری در طبقه همکف ساختماني با سه طبقه روي همکف به مساحت 260متر مربع که بعنوان پیشه مبل فروشي مورد استفاده قرار گرفته است.
 ج( ارزش ششدانگ مغازه مورد نظر 257/200/000/000 ریال و ارزش دو دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان به مبلغ 85/733/333/334 ریال اعلام میگردد.

 در خصوص نام مرجع و میزان در رهن بودن از سازمانها و مراجع ذیربط استعلامات لازم از سوي دادگاه محترم صورت پذیرد اما حسب مفاد نامه شماره 139985623136005359 مورخ 1399/12/24 
مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک ناحیه یک بندر عباس مضبوط در پرونده نام مرجع و میزان رهن در آن اعلام گردیده است که پذیرش آن در صلاحیت دادگاه محترم میباشد. 

1- فروش نقدي است. و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه مي باشد . 2-کلیه هزینه هاي مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است. 3- پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام 
مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10% مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدي بحساب شماره ir 220100004062012907685962 تودیع و قبض سپرده را به این اجرا 
تحویل نمایند . 4- اجراي احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . 5- مزایده در روز چهارشنبه ساعت 13 مورخ 1400/08/26 در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس 
واقع در رسالت جنوبی کوچه فتح المبین مجتمع قضائي شهید بهشتي بصورت حضوری به عمل مي آید و برنده کسي است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید ./  6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از 
جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خود داری نماید مسئول کسر احتمالي قیمت و خساراتي که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا میشود و 
سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر می توانند به شعبه اول اجرای احکام مدني دادگستري بندرعباس مراجعه نمایند. 

مجتبی عطایی زاده - دادورز شعبه اول اجرای احکام مدني دادگستري بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

  

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

حصروراثت 
احتراما مفروض می دارد خواهان ابراهیم دست رس فرزند حبیب با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده و اشعار داشتند شادروان لیلا دهکان فرزند محمد 

به تاریخ 1400/7/17 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از:
 1-فاطمه دست رس فرزند حبیب متولد 1360/8/1 به شماره شناسنامه 6 فرزند مرحوم   2- ابراهیم دست رس فرزند حبیب متولد 1357/11/22 به شماره 
شناسنامه 14358 فرزند مرحوم  3-محمد دست رس فرزند حبیب متولد 1362/5/1 به شماره شناسنامه 7 فرزند مرحوم  4- حسین دست رس فرزند حبیب 

متولد 1355/9/9 به شماره شناسنامه 14359 فرزند مرحوم    و دیگر وارثی ندارد 
حامد کامران - شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان

سعیده دبیری نژاد ســرویس شهرستان// 
رئیس کل دادگســتری هرمزگان از صدور 
دســتور ویژه قضایی برای احداث ۲۰۰ واحد 
مسکونی در روستاهای سرجوئیه و صحرارود 

شهرستان رودان خبر داد. 
به گزارش خبرنگار دریا؛ علی صالحی رئیس 
کل دادگســتری هرمزگان به همراه مسئولان 
اســتانی و نهادهای حمایتی و مدیران واحد 
های صنعتی و تولیدی و جمعی از مسئولان 
شهرســتان رودان به صــورت میدانی از دو 
روستای محروم سرجوئیه و صحرارود بازدید 
کرد و ضمن گفتگو چهره به چهره با اهالی این 
روستاها، به بررسی مشکلات و مطالبات آنها 
پرداخت. رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
همچنین در جریــان این بازدیدها با تأکید بر 
لزوم تسریع در حل مشــکلات این مناطق، 
دســتورات لازم را به منظور توزیع عادلانه 
خدمات به مردم و ساکنین این روستاها صادر 
کرد.علی صالحــی در ادامه ضمن حضور در 
جمع اهالی ســرجوئیه و صحرارود، با اشاره 
به ضرورت هماهنگی و مشارکت دستگاه های 
اجرایی برای رفع مشکلات و کاستی ها، اظهار 
داشت: ساکنین و اهالی این روستاها از حداقل 
مایحتاج و نیازهای زندگی نیز محروم هستند 
و لازم است، مسئولین استانی با کار جهادی 
نســبت به محرومیت زدایــی و آبادانی این 
مناطق تلاش نمایند.وی با اشاره به اینکه مردم 
روســتای صحرارود از نعمت آب آشامیدنی 
محروم اند، یادآور شــد: پیگیری های لازم از 
طریق شرکت آب منطقه ای و سازمان برنامه و 
بودجه استان انجام شده است و بر این اساس 

مقرر گردیده در اســرع وقت هماهنگی های 
لازم جهت تأمین منابع مالی مورد نیاز و انتقال 
آب به این روستا انجام شود.عالی ترین مقام 
قضایی استان هرمزگان خاطرنشان کرد: یکی 
از مشکلات اساسی که مانع رسیدگی مناسب 
به روستای سرجوئیه شده، افزایش سطح حریم 
شــهر جغین و قرارگیری روستاهای اطراف 
در حریم این شــهر می باشد، لذا تأسیسات 
زیربنایی و تأمین خدمات به موازات توسعه 
شهری محقق نشده است که می بایست عمل به 
این تکالیف در چارچوب وظایف قانونی انجام 

شود و معایب موجود اصلاح گردد.
صالحی در بخش دیگری از ســخنان خود با 

اشــاره به لزوم تأمین سکونت گاه های ایمن 
و ایجاد مراکز درمانی که خدمات بهداشــتی 
مناسبی را به مردم ارائه دهند، متذکر شد: این 
ســطح از محرومیت در روستاهای سرجوئیه 
و صحرارود به هیچ عنوان زیبنده نیســت و 
مسئولین اجرایی وظیفه دارند به این وضعیت 

بحرانی با قید فوریت رسیدگی نمایند.
رئیس کل دادگســتری هرمزگان یادآور شد: 
متأســفانه آنچه از وضعیت این دو روســتا 
مشاهده می شود بسیار تلخ و تأسف بار است، 
منازل اکثر خانواده ها وضعیت نامطلوبی دارد 
و بعضاً حتی یک ســرویس بهداشتی هم در 
این منازل دیده نمی شود که در این خصوص 

دستور ویژه ای به منظور تأمین اعتبارات لازم 
و احداث 40 چشمه سرویس بهداشتی برای 

ساکنین این دو روستا صادر شد.
وی از دانشگاه ها و مدیریت برنامه و بودجه 
اســتان هرمزگان نیز خواســت با انجام کار 
پژوهشی ضمن ریشه یابی علل و عوامل این 
محرومیت ها، راه حل های اساسی برای برون 
رفت از وضعیت موجود و حرکت به ســمت 

موقعیت مطلوب ارائه نمایند.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان گفت: 
متأسفانه بسیاری از اهالی روستاهای سرجوئیه 
و صحــرارود از تحصیل بازمانده اند که برای 
حل این موضوع نیز باید فوراً چاره اندیشــی 

شود و با اســتقرار مراکز مشاوره، زمینه لازم 
به منظور بازگرداندن کودکان و نوجوانان این 

مناطق به تحصیل فراهم آید.
 علــی صالحی، احــداث واحد مســکونی 
مناســب را اصلی ترین اولویت در رفع چهره 
محرومیت از روستاهای مذکور عنوان کرد و 
خاطرنشان ساخت: در جریان این بازدید مقرر 
شد با همکاری ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام )ره(، بنیاد مســتضعفان انقلاب اسلامی 
و همچنین مشــارکت صنایع استان در قالب 
مسئولیت های اجتماعی آنها، طی چهار سال، 
200 واحد مسکونی در روستاهای سرجوئیه 

و صحرارود ساخته شود.

وی در ادامه افزود: این واحدها در چهار فاز 
احداث خواهند شــد که در هر فاز 50 واحد 
مســکونی به مردم این روستاها تحویل داده 
می شود.رئیس شورای قضایی استان هرمزگان 
همچنین از ساخت دو خانه عالم در روستاهای 
سرجوئیه و صحرارود توسط سازمان تبلیغات 
اسلامی اســتان نیز برای اســتقرار طلاب و 
روحانیون جهت تبلیــغ امور دینی و مذهبی 
و همچنین ترویج مســائل فرهنگی خبر داد 
و یادآور شــد: با توجه به برنامه ریزی های 
انجام شده، این مراکز باید ظرف دو ماه آینده 
ساخته شده و به بهره برداری برسند.این مقام 
ارشــد قضایی همچنین با اشــاره به بررسی 
مســائل مربوط به دو روستاهای سرجوئیه و 
صحرارود در کارگروه مقابله با فقر شهرستان 
رودان و قول مســاعد مدیران صنایع بزرگ 
تولیدی و  نهادهای حمایتی استان هرمزگان 
برای هرگونه همکاری جهت محرومیت زدایی 
و رفع مشکلات این دو روستا، از موافقت به 
منظور احداث زمین و امکانات ورزشــی در 
روستاهای ســرجوئیه و صحرارود خبر داد. 
نماینده عالی قوه قضاییه در استان هرمزگان 
تصریح کرد: موفقیت در توســعه روســتایی 
نیازمند فرآیند اجتماعی و اقتصادی در سطوح 
مختلف اســت و باید ریشه های مشکلات و 
مسائلی که موجب عقب ماندگی برخی مناطق 
روستایی و فقر و نابرابری می شوند، شناسایی 
شود.گفتنی است، در جریان این بازدید، ۱00 
بسته حمایتی شامل اقلام معیشتی و آموزشی 
در میان اهالی روستاهای محروم سرجوئیه و 

صحرارود توزیع شد. 

رئیس کل دادگستری هرمزگان: 

محرومیت در برخی از روستاهای رودان زیبنده نیست 

امین درســاره سرویس شهرســتان// با حضور 
و حسین  فرمانداربندر خمیر  میرهاشم خواستار 
بندرعباس  باهنر  سعیدی مدیرکل گمرک شهید 
آیین معارفه رئیس گمرک بندرخمیر در فرمانداری 

این شهرستان برگزار شد.
به گــزارش خبرنگار دریا،  در این آیین ســالاری به 
عنوان رئیــس جدید گمرک بندرخمیــر معرفی و از 
تلاش های خیاطیان رئیس سابق تقدیر شد.میرهاشم 

خواســتار در این آیین اظهار کرد:با توجه به وضعیت 
اسکله فعلی )قدیم( بندرخمیر باید شرایطی فراهم آید 
تا در امر تخلیه و بارگیری لنج های مســتقر در اسکله 
بندرخمیر تسهیل شــود.وی همچنین گفت:بر اساس 
مصوبه هیأت وزیــران مبنی بر  معافیت ملوانی و حق 
اســتفاده ملوانان از این معافیت ها، مدیران گمرکی و 
سایر دســتگاه های مرتبط ، همکاری لازم را با آنان 

داشــته باشــند.وی همچنین از مدیرکل گمرک باهنر 
خواست تا زمان آماده شدن ساختمان گمرک در مجتمع 
بندری خمیر ، برای انجام کارهای اداری از ســاختمان 
کنونی این گمرک استفاده شود.حسین سعیدی مدیرکل 
گمرک شهید باهنر بندرعباس نیز ضمن تقدیر از تلاش 
های خیاطیان رئیس سابق ،سالاری را فردی توانمند 
و باتجربــه معرفی کرد و افــزود: رئیس جدید گمرک 
بندرخمیر تجربه خوبی در امور گمرکی دارد و با قوانین 
و مقررات گمرک آشناســت و قطعا می تواند به رونق 
هرچه بیشتر شهرستان کمک کند.قابل ذکر است گمرک 
بندرخمیر در حــال حاضر تحت نظر اداره کل گمرک 

شهید باهنر بندرعباس فعالیت می کند.

امین درساره سرویس شهرستان// حجت الاسلام والمسلمین صالحی 
در دیدار با مدیر کل ورزش و جوانان اســتان هرمزگان، گفت: نگاه 

عالمانه و هدفمند به ورزش یک اصل ضروری و اجتناب ناپذیر است.
 به گزارش خبرنگار دریا،  حجت  الاســلام والمسلمین صالحی امام جمعه 
شهرستان خمیر در دیداری  که با حضور مدیر کل ، معاونین ورزش و جوانان 
هرمزگان و رئیس ورزش و جوانان خمیر در دفتر امام جمعه شهرستان خمیر 
برگزار شد ، اظهار داشت: پتانسیل بسیار خوب  ورزش در شهرستان خمیر 
در رشــته های مختلف با اندک تدقیق  به طور محسوس زمینه خودنمایی 
در سطح بین المللی را دارا می باشــد . وی عنوان کرد: در سال های اخیر 

شهرســتان خمیر در تمامی رشــته ها  اعم از ورزش های فردی و تیمی،  
توفیقات مهمی را برای کشــور به دست آورد.امام جمعه خمیر با بیان اینکه  
نگاه عالمانه و هدف مند به ورزش ضروری اســت ، تصریح کرد : توجه به  
بسترها و زیر ساخت های لازم برای توسعه ورزش خمیر این امر را تقویت 
می کند.حجت الاسلام والمسلمین صالحی ادامه داد: حاصل تلاش مدیریت 
شهرستان، انگیزه های  لازم را برای مشارکت و تعامل مجموعه های مختلف 
و بنگاه های اقتصادی در این حوزه را به ارمغان آورده است.وی خاطرنشان 
کرد :  پشتیبانی  و حمایت از حرکت موجود یک مطالبه عمومی خصوصا  در 

بین جوانان ورزشکار شهرستان خمیر است.

نگاه 
هدفمند 

به ورزش 
یك اصل  
ضروری 

است

امین درساره سرویس شهرستان// فرمانداربندر خمیر گفت: به 
منظور حفظ سلامت عمومی و رعایت دستورالعمل های بهداشتی 
، صاحبان مراسمات بویژه عروسی ها طبق روال گذشته بایستی 

با مجوز و نظارت شبکه بهداشت و درمان این شهرستان باشد.
 به گزارش خبرنگار دریا،  میرهاشــم خواستار در جلسه ستاد 
کرونا با بیان اینکه مخالف شادی مردم نیستیم، تصریح کرد:یکی 
از وظایف اصلی ما در ستاد مقابله با ویروس کرونا تأمین سلامت 
شــهروندان اســت و برگزاری اجتماعات از جمله مراسم های 

عروسی می تواند سلامت عمومی مردم را دچار مخاطره  کنند. 
وی در ادامه فعالیت حضوری مدارس در شهرســتان را به شرط 
داشتن کارت واکسن توسط دانش آموزان و همچنین واکسینه شدن 

صددرصدی معلمان عنوان کرد.رئیس ســتاد کرونای شهرستان 
همچنین گفت:کلیه صنوف و کارمندان ادارات نیز موظف به داشتن 
کارت واکسیناسیون هستند.فرماندار بندر خمیر در ادامه گفت:نباید 
به دلیل بهبودی وضعیت رنگ بندی کرونا،رعایت پروتکل ها و 

اقدامات و بازدیدهای بهداشتی فراموش شود.
وی افزود: متاسفانه این عادی انگاری باعث شده میزان رعایت 
پروتکل های بهداشتی در خیلی از اماکن کاهش یابد و استمرار 
این وضعیت می تواند زنگ خطر مجدد برای افزایش مبتلایان به 

کووید ۱9 در شهرستان باشد.
* بندرخمیر بالاترین میزان تزریق دُز دوم در استان بوده است

رئیس شــبکه بهداشــت و درمان خمیر نیز با اعلام اینکه این 
شهرســتان بالاترین میزان پوشش تزریق دز دوم واکسن کرونا 
دراســتان داشته است، افزود:در حال حاضر بیش از 95 درصد 
آمار جمعیت شهرســتان دُز اول و 72 درصد نیــز دُز دوم را 
دریافت کرده اند که این ارقام نسبت به آمار استانی آمار بالایی 

بوده می باشد.
دکتر چنگایی در ادامه با اشــاره به اجرای طرح واکسیناســیون 
سرخک در شهرســتان گفت:این طرح همزمان با سراسر کشور 
از ۸ آبان برای کودکان 9 ماه تا 7 ســال در کلیه مراکز خدمات 
جامع سلامت شــهری و روستایی آغاز شده و به مدت ۱4 روز 

ادامه خواهد یافت.

فرماندار بندرخمیر:
برگزاری مراسمات و مجالس عروسی منوط به مجوز از شبکه بهداشت است

سرویس شهرستان// شهردار قشم گفت: بافت 
فرسوده و قدیم قشم بسیار شکننده است و در 
صورت بروز زلزله نسبتا قوی، می تواند خطرات 
جدی جانی و مالی برای شهروندان ایجاد کند که 

این موضوع نیازمند احیاست. 
میرداد میردادی با بیان اینکه بافت فرســوده قشم 
به دلیل قدمت و نوع بنایی که دارد، از اســتحکام 
بســیار پایینی برخوردار است، افزود: علاوه بر آن 
دیگر با توجه به نیازهای امروز، پاســخگوی عبور 
و مرور و شهر توریســتی چون قشم نیست.وی با 
بیان اینکه باید علاج واقعه قبل از وقوع کرد، تصریح 
کرد: همکاری و همیاری جمعی با توجه به روحیه 
تعاون محور مسئولان ســازمان منطقه آزاد قشم، 
ســرمایه گذاران و جامعه محلی مــی تواند راه را 
برای مقام سازی، بهسازی، زیباسازی و بسترسازی 
فاضلاب و آب های ســطحی در این مناطق هموار 

کند.شهردار قشم با اشاره به ایجاد پیست دوچرخه 
ســواری و پارک های تفریحی جهت اشتغال زایی 
برای قشموندان عنوان کرد: تلاش می کنیم با اجرای 
طرح منظرآرایی و اســتفاده از جلوه های سمعی و 
بصــری و همچنین نصب ســردرب های راهنمای 
مســافران و گردشگران در ورودی های قشم چهره 
شــهر زیباتر شود.به گزارش ایســنا، میردادی در 
خصوص مشــکلات بازار قدیم قشم بیان کرد: دفع 
آب های ســطحی، کاهش ترافیک و منظر آرایی و 
زیبا سازی فضای خارجی بازار قدیم قشم از مهم 
ترین برنامه های شهرداری برای این مکان است.وی 
با اشاره به دیدار مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
با اعضای شــورای شهر و و شهرداری، خاطرنشان 
کرد: تفاهم و تعاملی که بین این نهادها به وجود آمده 
اســت، باعث هم افزایی در عرصه خدمت به مردم 

خواهد شد.

شهردار قشم:

بافت فرسوده قشم نیازمند احیاست
فرمانداربندر خمیر در آیین معارفه مدیرجدید گمرک شهرستان تاکید کرد

ضرورت تسهیل در روند امورات گمرکی 
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فروردین :
امــروز بايد به تصميمات مهمــي درباره ي 
سرمايه گذاري، پس انداز يا ساير موضوعات 
مالي فکر کنيد. اما نگرانــي به خودتان راه 
ندهيد. در زمينه ي کســب و کار استعداد خوبي داريد و 
مي توانيد ذهن تان را بــه خوبي متمرکز کنيد. حتي اگر 
امروز حوصله ي فکر کردن به اين موضوعات را نداريد، 
به شما توصيه مي شود که هر طور شده اين کار را انجام 
دهيد، چون فردا ممکن اســت به انــدازه ي امروز تمرکز 

کافي نداشته باشيد.
  اردیبهشت :

آيا شــما و دوست تان به فکر اين هستيد که 
به کمک هم کسب و کاري راه بيندازيد؟ اگر 
اين طور است پس امروز بايد به طور جدي 
راجع به اين مســاله به بحث بنشينيد، مثلا اين که چه کار 
مي خواهيد بکنيد و چه طور قرار است شروع کنيد يا حتي 
بودجه ي مالي مورد نياز شــما از کجا قرار است تامين 
شود. خوشبختانه، هر دوتاي شما اين قابليت را داريد که 
جوانب مثبت و منفي کار را همزمان ببينيد. فقط کافي است 

يک قلم و کاغذ برداريد و دست به کار شويد.
  خرداد :

آيا اين اواخر درگير کارهاي خاصي بوده ايد؟ 
اگــر امروز دوباره با وظايــف جديد مواجه 
شــديد تعجب نکنيد. معمولا به شــيوه ي 
خودتان به سراغ وظايف مي رويد. به کاري که بايد انجام 
دهيد علاقه منديد مي توانيد با کمترين نگراني و بيشترين 
کارآمدي آن را به سرانجام برسانيد. امروز در تعاملات تان 
هم موفق خواهيد بود. پس تا فرصت هست از اين لحظات 

استفاده کنيد.
  تیر :

امروز مي توانيد کار خلاقانه اي را که مدت ها 
بود داشتيد روي آن کار مي کرديد تمام کنيد. 
از نتيجه ي کار راضي هســتيد و اين به شما 
انگيزه مي دهد که کارهاي بزرگ تري انجام دهيد. آن قدر 
احســاس قدرت مي کنيد که به نظرتان از پس هر کاري 
برمي آيد. شــايد به همين زودي ها سراغ يک کار جديد 

برويد، پس تا آن روز خودتان را خسته نکنيد.
  مرداد :

امروز همه چيز به حالــت عادي بازخواهد 
گشــت. ســرعت زندگي تان کمتر شده و 
انرژي ها هم فروکــش کرده اند، خلاصه اين 
که آرامش برقرار شده است. نيازي نيست در انجام کارها 
عجله کنيد، چون مهلت شــما به فردا موکول شده است. 
مي توانيد از اوقات فراغت تان استفاده کنيد و از سکوت 
و آرامش لذت ببريد. از اين که امروز استراحت مي کنيد 
احســاس گناه نکنيد، چون دوباره فردا وقت کار و تلاش 

است.
 شهریور :

آيا مدت هاست که منتظر يک تماس کاري 
هستيد؟ امروز اين تماس را دريافت خواهيد 
کرد. اگر اين تماس طولاني شد تعجب نکنيد. 
گفتگوي شــما سرشــار از اطلاعات و خبرهاي جديد 
خواهد بود. وقتي حرف هاي تان تمام شــد، احســاس 
راحتــي و انرژي خواهيد کرد. نتيجــه ي کار اين که در 

نهايت اهداف کاري شما مشخص خواهد شد.
 مهر :

امروز زمان از آن شماست. براي تمام کردن 
کارهاي تان عجله نکنيد. چون هيچ عجله اي 
در کار نيست احساس راحتي مي کنيد. به اين 
ترتيب مي توانيد بهتر از هميشه روي کارهايي که در دست 
انجام داديد تمرکز کنيد. به شما پيشنهاد مي شود که امروز 
را در منزل استراحت کنيد و به تماشاي يک فيلم بنشينيد.

 آبان :
روابط عاشقانه ي شما امروز از ثبات بيشتري 
برخوردار اســت. احســاس امنيت مي کنيد 
و مي توانيد تعهدات تــان را با خيال راحت 
انجام دهيد. شــايد تمام غروب را با کسي که دوست اش 
داريد وقت بگذرانيد و هيچ کار خاصي هم انجام ندهيد، 
اما همين که با هم هســتيد براي تان کافي است. امروز را 
به خاطر بســپاريد تا هر وقت که ثبات روابط تان به هم 

ريخت يادش کنيد.
   آذر :

امروز حس و حال کار کردن نداريد و دل تان 
مي خواهد که از وظايف تان فرار کنيد. اگر 
کار خاصي نداريد مي توانيد استراحت کنيد. 
بد نيســت يک کتابي دست بگيريد و بخوانيد يا مثلا يک 
فنجان چاي بنوشيد، شايد حتي بهتر باشد که به پياده روي 
در يــک پارک زيبا برويد. خلاصه اين که تا مي توانيد از 

امروز انرژي بگيريد.
 دی :

امروز ممکن است در يک جمعي شرکت کنيد، 
اين گردهمايي ممکن است در منزل خودتان 
باشــد. انگار قرار اســت چيزي تغيير کند و 
همه ي شــرکت کنندگان هم موافق اين تغييرات هستند. 
نتيجه ي اين گفتگوها به نفع شــما خواهد بود، به همين 
خاطر بعد از تمام شدن گردهمايي احساس خوبي خواهيد 

داشت.
  بهمن :

امروز با فرصــت هاي جديد مواجه خواهيد 
شد. اگر حســابي از خودتان مايه بگذاريد، 
شانس موفقيت تان در طول ماه آينده بيشتر خواهد شد، 
پس از همين الآن دســت به کار شويد. تلاش کنيد و در 
عين حال لبخند فراموش تان نشود. بدانيد که لبخند زدن 
در حين کار به انــدازه ي همه ي چيزهاي ديگر اهميت 

دارد.
  اسفند : 

آيا مدتي است که به گذراندن يک کلاس کوتاه 
فکر مي کنيد؟ پس امروز فرصت مناسبي است 
که به جزييــات اين تصميم فکر کنيد، مثلا تماس بگيريد 
و ثبــت نام کنيــد. در زمينه اهداف آموزشــي از تمرکز 
خوبي برخوردار هســتيد و مي خواهيد طبق برنامه جلو 
برويد. مي توانيد از قبل خودتــان را آماده کنيد و درباره 
ي موضوعات مربوطه مطالعه کنيد، آن وقت مي توانيد با 

اعتماد به نفس بيشتري در کلاس ها شرکت کنيد.
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سرویس سلامت // دو فصل پاییز و زمستان 
جذابیت و مزایای خاص خود را دارند و در 
متناسب  های  حال، مصرف خوراکی  عین 
با روزهای سرد، ســطح انرژی را بالا نگه 
می دارد و احتمال ابتلا به بیماری های شایع 

در این فصول را کاهش می دهد. 
خرما از جمله خوراکیهایی اســت که باید در 
رژیم غذایی زمســتانی گنجانده شود زیرا به 
دلیل داشتن مواد مغذی بالا، دارای فواید زیادی 

است.
خرما منبعی سرشار از ویتامین های ضروری، 
مواد معدنی، فیبر، کلسیم، پتاسیم، فسفر، مس 
و منیزیم و همچنین دارای فیبرهای محلول و 
نامحلول برای تصفیه دســتگاه گوارش است. 
روزنامه »هندوستان تایمز« در مطلبی به برخی 
خواص مصرف خرما در فصول سرد سال اشاره 

کرده که به شرح زیر است:
 سلامت استخوان 

خرما منبع خوبی از ویتامین ها، مواد معدنی و 
فیبر است و می تواند جایگزین سالم تری برای 
قند باشد. کاهش میزان قرار گرفتن در معرض 
نور خورشید در طول فصل سرما که برای تولید 
ویتامیــن D در بدن و جذب کلســیم حیاتی 
اســت، می تواند سلامت استخوان ها را تحت 

تاثیر قرار دهد. با گنجاندن 
خرما در رژیم غذایی 

از  سرشــار  که 
است  کلسیم 
تــوان  می 
قوی  بــه 
داشتن  نگه 
و  استخوان 
دندانها کمک 

همچنین  کرد. 
حاوی  خرمــا 

غنی  معدنــی  مواد 
مانند پتاسیم، فسفر، مس و 

منیزیم است که نقش مهمی در پیشگیری 
از مشــکلات مربوط به استخوان مانند پوکی 

استخوان و آرتریت دارند.
تسکین درد آرتریت 

در فصل سرما افراد مبتلا به آرتریت، احساس 
درد بیشتری را در مفاصل خود تجربه می کنند. 
خرما سرشار از منیزیم و خواص ضد التهابی 
اســت و برای تسکین این نوع از دردها عالی 

است.
 کاهش خطر حمله 

قلبی 
خطــر حملــه 
فصل  در  قلبی 
با  زمســتان 
دمای  کاهش 
بــدن افزایش 
یابــد.  مــی 
به  خرما  مصرف 
بد  کلسترول  کاهش 
کمک می کنــد و خطر 
حمله قلبی و فشار خون بالا را 
کاهش می دهد. مصرف آن در میان وعده های 
صبح و عصر، استقامت بدن را افزایش می دهد 
و موجب می شود که در روزهای سرد زمستان، 

احساس بی حالی و سستی نداشته باشید.
 حفظ گرمای بدن 

خرما انرژی لازم را برای گرم نگه داشتن بدن 
در هوای سرد تامین می کند.
افزایش دهنده سطح انرژی 

خرما حاوی کربوهیدرات های ســاده است و 
بنابراین در مواقعی که بدن به انرژی نیاز دارد 

همچون یک ماده سوختی عمل می کند.
سرشار از آهن 

خرما یکی از غنی ترین منابع آهن است و می 
تواند به افزایش سطح هموگلوبین خون کمک 

کند.
 برطرف کننده مشکلات گوارشی 

از آنجایــی کــه متابولیســم بــدن در فصل 
زمســتان کند می شــود، این خوراکی به دلیل 
دارا بودن مقادیر زیادی از فیبرهای محلول و 
نامحلول به رفع مشکلات گوارشی کمک می 
کند. خرما همچنین ترشح اسیدهای گوارشی 
را افزایش می دهد که در نهایت جذب غذا را 
آسان می کند. علاوه بر این، مصرف خرما خطر 
ابتلا به سرطان روده بزرگ را کاهش می دهد.

 تغذیه کننده پوست 
ســرمای هوا باعث می شــود پوست چربی 
طبیعی خود را از دســت بدهد و مصرف منظم 
خرما پوست را تغذیه کرده و سطح رطوبت را 
کنترل می کند. خرما همچنین با خواص آنتی 
اکسیدانی به جوانی پوست و ترمیم آسیب های 

ناشی از رادیکال های آزاد کمک می کند.

سرویس سلامت // ما از شما نمی خواهیم 
که از صابون اســتفاده نکنید یا دست های 
خود را کمتر بشویید نه درحال حاضر باید 
از باکتری های مضر و ویروس ها ترسید. شما 
باید قبل از اینکه یک صابون را بر اســاس 
تبلیغات انتخاب کنید مواد تشکیل دهنده 

آنها را بررسی کنید.
بسیاری از ما از نحوه استفاده موثر از صابون 
دست آگاه هستیم. شستن پوست با صابون و 
آب گرم یک الزام برای از بین بردن باکتری و 
ویروس است متاسفانه، نمی توان همه صابون ها 

را برابر دید.

در واقع، برخی از آنها ممکن اســت در نهایت 
بیشتر از سود، ضرر داشته باشند. برای بسیاری، 
شستن دســت با صابون نامناسب باعث ترک 
خوردن پوســت دســت ها همچنین منجر به 
عوارض جانبــی زیادی می شــود که برای 
سلامتی مضر است.ما از شما نمی خواهیم که از 
صابون استفاده نکنید یا دست های خود را کمتر 
بشــویید نه درحال حاضر باید از باکتری های 
مضر و ویروس ها ترسید. شما باید قبل از اینکه 
یک صابون را بر اساس تبلیغات انتخاب کنید 

مواد تشکیل دهنده آنها را بررسی کنید.
اگر یک محصول دارای برچسب »ارگانیک« 
یا »طبیعی« است به این معنی نیست که برای 
پوست شما ایمن خواهد بود. فریمن گفت: فقط 
به این دلیل که چیزی طبیعی است نباید از آن 
اســتفاده کرد.نتایج تحقیقی در سال 20۱9 که 
در نشریه JAMA DerMAtology منتشر 
شد، نشان داد که تعداد زیادی از محصولات با 
برچسب »طبیعی« موجود در بازار وجود دارد 
که حاوی غلظت بالایی از عصاره های گیاهی 

هســتند، این عصاره ها علــت اصلی خارش 
پوســت و درماتیت تماسی هستند.در حالت 
ایده آل، باید ســعی کنید از خرید صابون هایی 
با ترکیبــات تری کلوزان و تــری کلوکاربان 
خودداری کنید؛ هر دو ماده با وضعیت پوست 
و همچنین عدم تعادل هورمونی و افزایش خطر 
ابتلا به آلرژی مرتبط هســتند. هر صابونی که 
در فهرست مواد تشکیل دهنده آن کلمه »عطر« 
وجود دارد می تواند کلمه ای کامل برای رگبار 
مواد شیمیایی بر پوست باشد و پوست شما را 

تحریک کند.
ما هرگز با شســتن دســت ها خواهان ترک 
دســت ها، واکنش های آلرژیک و عدم تعادل 
هورمونی نیســتیم بنابراین با انتخاب صابون 
دستی که عاری از مواد شیمیایی، عطر و غلظت 
بالایی از عصاره های طبیعی باشد، می توان از 
این امر جلوگیری کرد. عدم شستن دست ها با 
شوینده ها سلامت کلی شما را به خطر می اندازد 
بنابراین زمانی را برای بررســی فهرست مواد 

تشکیل دهنده صابون دست اختصاص دهید.

سرویس سلامت // مشاور مرکز مدیریت بیماری های واگیر با اشاره به اثر بخشی واکسن 
آنفلوآنزا گفت: تزریق واکسن کرونا مانع ابتلا به سایر عفونت های تنفسی نمی شود و 

رعایت پروتکل های بهداشتی ضرورت دارد.
دکتر کتایون طایری، مشــاور مرکز مدیریت بیماری های واگیر و عضو کمیته علمی کشوری 
کنترل مقابله با کووید ۱9 در گفتگو با بهداشت نیوز اظهار داشت: خوشبختانه با تسریع در امر 
واکسیناسیون شاهد کاهش ابتلا و موارد فوت های ناشی از کرونا در کشور بوده ایم.وی افزود: 
خوشبختانه وارد پیک ششم کرونا نشده و انشاالله به این مرحله وارد نخواهیم شد همچنین باید 
توجه داشت که افزایش ناگهانی آمار متوفیان تنها دلیل ورود به پیک ششم محسوب نمی شود 

و متغیرهای مختلفی باید مورد ارزیابی جدی، مانیتورینگ و پایش قرار گیرد.
مشــاور مرکز مدیریت بیماری های واگیر با اشاره به اینکه در پاییز و زمستان احتمال ابتلا به 
ویروس های دیگر از جمله آنفولانزا وجود دارد، گفت: رعایت هر چه بهتر پروتکل ها، استفاده 
از ماسک و شستشوی مداوم دست ها سبب شد که در مدت شیوع کرونا شاهد کاهش ویروس 
های دیگر از جمله ویروس آنفلوآنزا باشیم ولی اکنون با کنترل کووید ۱9 و انجام واکسیناسیون 
کرونا نگرانی داریم که رعایت پروتکل ها کاهش یابد و ویروس های دیگر مجدد بروز یابند.

وی با اشــاره به اینکه تزریق واکسن کرونا به معنای مبتلا شدن به عفونت های دیگر تنفسی 
مانند آنفلوآنزا نیست، گفت: مردم علاوه بر اینکه باید دریافت واکسن کرونا اهتمام داشته باشند 
همچنین رعایت پروتکل ها را جدی بگیرند تا به عوامل بیماری زای دیگر مانند آنفلوآنزا مبتلا 
نشوند.طایری با بیان اینکه گروه های پرخطر مانند افراد مسن و زنان باردار و افرادی که مبتلا 
به بیماری هایی مانند سرطان در اولویت دریافت واکسن آنفولانزا قرار دارند گفت: بر اساس 
گزارشــات مختلف که طی سالهای متفاوت انجام گرفته اثربخشی واکسن انفولانزا حدود 50 
درصد است و این موضوع نشان می دهد که رعایت پروتکل ها ضرورت دارد.وی تاکید کرد: 
دریافت واکســن کرونا به معنای عدم ابتلا به سایر بیماری های دستگاه تنفسی نیست واکسن 
کرونا سبب پیشگیری از ابتلا و کاهش شدید مرگ و میر ناشی از کرونا و نه سایر بیماری های 

واگیر می شود لذا افراد باید نسبت به رعایت موارد بهداشتی حتماً توجه داشته باشند.

خواص مصرف خرما در هوای سرد

کمین عفونت های تنفسی در سایه واکسن کرونا
اثر بخشی واکسن آنفلوآنزا چقدر است؟ 

تاثیر فوق العاده نوشیدن آب بر درد دیسک کمر و گردن 
فوق تخصص  و  //جراح  سرویس سلامت 
دیسک و ســتون فقرات گفت: نوشیدن 
آب به صورت تدریجــی در جلوگیری از 
درد دیسک بسیار موثر است و زمانی که 
ورزش می کنیم دیسک ها به راحتی آب 

جذب می کنند.
قاسم اسحاقی، جراح و فوق تخصص دیسک 
و ســتون فقرات درباره دیسک های ستون 
فقرات و نقش آنها در بدن اظهار داشت: بدن 
ما از 5 مهره اســتخوانی درست شده که به 
وسیله دیسک ها به یکدیگر متصل می شوند. 
دیســک ها باعث می شوند مهره ها حرکت 
کنند. در تمامی 24 ساعت حتی در خواب که 

غلت می زنیم دیسک ها کار می کنند.
وی افزود: به طور متوسط کمر انسان ۸ هزار 
حرکت در طول شبانه روز دارد.دیسک مثل 

لاستیک خودرو از حلقه و هسته تشکیل شده 
است که حلقه آن 32 لایه دارد .دیسک ها در 
طول زندگی انســان به طور متناوب پس از 
فرسایش ترمیم می شوند.چون دیسک بدن 
تمامی افراد معمولا دچار ترک می شود ولی 
پس از مدتی ترمیم می شود.بیماری دیسک 
در افرادی ایجاد می شود که عمل فرسایش 
در بدنشــان از ترمیم پیشی می گیرد. به جز 
نســج عصبی بقیه نسج های بدن به صورت 
متناوب فرســایش دارند و پس از آن ترمیم 

می یابند.
این جراح و فوق تخصص دیسک و ستون 
فقرات گفت: ســتون مهره ها به چند دلیل 
آســیب می بیند. ۸0 درصــد بیماری های 
دیسک، ژنتیکی است . حرکات اضافی هم 
موجب مشکل دیسک می شود. افرادی که 

سابقه خانوادگی دارند باید شغلی را انتخاب 
کنند تا به کمر فشار نیاید.از میان انسان ها 5 
درصد دچار دیسک می شوند.فشار نامنظم 

و زیاد و بدون آمادگی موجب مشــکل در 
دیسک ســتون فقرات می شــود به عنوان 
مثال فــردی که بدن آماده ای ندارد اگر یک 

جعبه آب معدنی بلند کند درگیر درد دیسک 
می شود.

وی افــزود: در برخــی حــرکات میزان 
شــکاف هایی که در دیســک پیش می آید 
موجب بیــرون  زدگی دیســک و کمر درد 
می شود که اگر این روند بیشتر شود درد به 
سمت پا و باسن می رود. هرچه دیسک ها 
بیشتر بیرون می زنند درد بیشتر به سمت اندام 
تحتانی مــی رود. گزگز و خواب رفتن پاها 

از دیگر علامت های بیماری دیسک است.
وی درباره نوع شــدید بیرون زدگی دیسک 
گفت : در موارد شــدید فرد علامتی ندارد و 
به یکباره دیســک بیرون می زند که تمامی 
رشته های عصبی تحت فشار قرار می گیرند. 
این علائم به سندروم دم اسب مشهور است 
و در ایــن حالت فرد بی اختیــاری ادرار و 

مدفوع دارد و ماهیچه های پاهایش به شدت 
ضعیف شده است. برای پیشگیری از بیرون 
زدن دیسک ها باید ورزش کرد. بی حرکت 
بودن ستون مهره ها موجب می شود دیسک 
بیرون بزند.بیماری دیســک فقط پاره شدن 
نیست بلکه اولین مشــکل کم آبی دیسک 
است. نوشیدن آب به صورت تدریجی بسیار 
موثر است و وقتی ورزش می کنیم دیسک ها 
به راحتی آب جذب مــی کنند. با بالارفتن 
ســن، دیسک ها آب از دست می دهند بنابر 
این برای پیشــگیری از بیرون زدن دیسک 
باید دیســک های بدن هیدراته شــوند. در 
این بیــن ورزش از تمامی فاکتورهای دیگر 
موثرتر است.ماساژ هم بسیار خوب است به 
 شرطی که توسط فرد متخصص و فیزیوتراپ 

انجام گیرد.

طرح : بیتا هوشنگی

سرویس ســلامت // مرکز روابط عمومی 
و اطلاع رســانی وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی در اطلاعیه شماره ۳ خود 
از هموطنان خواست، اگر علائمی شبیه به 
سرماخوردگی دارند هوشمندانه رفتار کرده 
و به نزدیک ترین مرکز بهداشتی مراجعه و 

حتما تست »پی سی آر«)PCR( بدهند.
در اطلاعیه شــماره 3 مرکــز روابط عمومی 
بهداشــت آمــده  و اطلاع رســانی وزارت 
اســت: با شروع فصل ســرما انتظار می رود 
ســرماخوردگی و آنفلوآنزا هــم در جامعه 
گسترش یابد، از آنجاییکه علائم این بیماری ها 
بسیار شبیه به کرونا است، مخصوصا در ارتباط 
با واریانت )ســویه( دلتا که واریانت غالب در 
کشور ما و دنیا است و ابتلا به این واریانت با 
علائمی نظیر سر درد، آب ریزش بینی، سرفه 
و علائمی نظیر آن همراه است. با داشتن چنین 
علائمی باید مشکوک به کرونا در نظر گرفته 

شوید و برای حصول اطمینان می توانید تست 
پی ســی آر بدهید. در این اطلاعیه تصریح 
شده اســت: به یاد داشته باشیم بیماری کرونا 
یک بیماری با چندین علامت است و از بین 
رفتن حس چشایی و بویایی تنها یکی از چند 
علائم بیماری اســت. روزانه تست صد ها نفر 
از هموطنان علی رغم داشــتن حس بویایی 
و چشایی مثبت اعلام می شود و حتی برخی 
آن ها به خاطر وخامت بیماری در بیمارستان 

بستری می شوند.
مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت 
بهداشت در این اطلاعیه افزود: ویروس کرونا 
قدرت سرایت بالایی دارد و امکان دارد شما 
اولین فردی در خانواده باشــید که به بیماری 
مبتلا می شــوید و می توانیــد دیگر اعضای 
خانواده را مبتــلا کنید. لطفا در صورت بروز 
هر گونه علائم سرماخوردگی قرنطینه شوید 
و یا به نزدیکترین مرکز بهداشتی مراجعه کنید.

وزارت بهداشت:
درصورت بروز علائم شبیه سرماخوردگی 

تست »پی سی آر« بدهیم 

این صابون ها 
را استفاده 
نکنید 

افزایش اکسیژن خون با این چهار ماده غذایی 
سرویس سلامت // اکسیژن یک ترکیب 
ضروری برای رشــد و تداوم حیات است. 
حفظ ۹۴ تا ۹۸ درصد اکســیژن در خون 
برای جلوگیری از هیپوکسی و آسیب به 

بافت ها ضروری است.
 هیپوکســی یا افت اکسیژن خون، شما را در 
معرض ابتلا به آسم، اختلالات ریوی، کرونا 
می دهد.افزایش  قــرار  قلبی  ناراحتی های  و 

اکسیژن خون با این چهار ماده غذایی
بررسی میزان اشباع اکسیژن خون به طور مرتب 
با دستگاه پالس ســنج، عمل به توصیه های 
پزشــکی و مصرف غذا های غنی از اکسیژن 
می تواند به حفظ سطح مناسب اکسیژن خون 
کمک کند.در این مطلب چهار ماده غذایی که 
در افزایش سطح اکسیژن خون مؤثرند، به شما 
معرفی می شود. این مواد غذایی صرفاً به این 
علت که غنی از اکسیژن هستند، به بهبود سطح 
اکســیژن خون کمک نمی کنند! بلکه این مواد 
حاوی ویتامین ها، مواد معدنی و مولکول هایی 
با PH قلیایی هســتند که مصرف آن ها برای 
داشتن گردش خون بهینه و حفظ سطح اکسیژن 

خون در محدوده ی نرمال ضروری هستند.
۱. انار

 B انار حاوی آهن، مس، زینک، ویتامین های
3 و B ۶ و کولین اســت. این میوه از طریق 
افزایش نیتریک اکسید و بهبود فرآیند انتقال 
اکســیژن، جریان خون را بهبود می بخشــد. 
مصرف میوه ی انار یا آب انار تازه به انبساط 
رگ هــای خونی کمک می کنــد و از این راه 

جریان خون را افزایش می دهد.برای بهره مندی 
از خواص این میوه ی سرخ رنگ، روزانه یک 
انار میل کنید یا 375 میلی لیتر آب انار بنوشید. 
همچنین می توانید انار را به سالاد اضافه کرده 

و میل کنید.
2. کاهو

 ،5 B ،3 A، B کاهو منبــع عالی ویتامیــن
e ،۶ B و C، فــولات، آهــن، پتاســیم و 
زینک و سرشــار از آنتی اکسیدان هایی، چون 
کاروتنوئیدهاست. یک مطالعه روی حیوانات 
نشان داده اســت که مصرف کاهو از آسیب 
بافتی ناشی از استرس اکسیداتیو )اکسیداسیون 
بافــت( جلوگیــری می کند، ســنتز لیپید ها 
)متابولیسم لیپیدها( را بهبود می بخشد و خطر 

بیماری های قلبی عروقی را کاهش می دهد.
۳. حبوبات

حبوبــات از جمله عدس، نخود، لوبیا قرمز و 
لوبیا چیتی سرشار از آهن، پتاسیم، زینک و 
ویتامین B و منابع عالــی پروتئین گیاهی و 
بدون چربی هستند. مصرف حبوبات به کاهش 
فشار خون بالا، کنترل قند خون در افراد مبتلا 
به دیابت نوع 2 و مدیریت وزن کمک می کند.

۴. لبنیات
شــیر، ماســت و پنیر سرشــار از کلسیم، 
 ،D ویتامین ،B زینک، ویتامین های گــروه
پروبیوتیک ها، پروتئین ها و چربی های سالم 
لبنی کم چرب  هســتند. مصرف محصولات 
می تواند به کاهش خطــر بیماری های قلبی 

عروقی و دیابت نوع 2 کمک شایانی کند.
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پشتکار، حلقه گمشده در کسب موفقیت

گروه گزارش//وزارت راه و شهرسازی سال گذشته آمار 
حاشیه نشــینان در ایران را ۲۶ میلیون نفر اعلام کرد؛ 

یعنی از هر چهار ایرانی یک نفر حاشیه نشین است. 
البته آمارهای رسمی دیگری هم وجود دارد که نشان می دهد 
29 تا 35 درصد شهرنشــینان ما )۱۸ تا 22 میلیون نفر( در 

بیش از 2 هزار سکونتگاه حاشیه ای زندگی می کنند. 
حاشیه نشینی را باید محصول گرانی مسکن و مهاجرت مردم 
روستا و شهرهای کوچک و میانه به شهرهای بزرگ به انگیزه 
دریافت امکانات رفاهی بیشتر و زندگی بهتر دانست. از سوی 
دیگر این پدیده به نظر کارشناســان نشــان دهنده ضعف در 
ساختار اجتماعی، بازتاب فضای بیمارگونه اقتصاد، مدیریت 
ناکارآمد شهری، ناکارآمدی برنامه ریزی فضایی منطقه ای و 
بی عدالتی های اجتماعی اقتصادی در ســطح ملی، اســتانی 
و محلی اســت و می تواند به عنوان محملی برای بروز انواع 

جرایم و بزه ها باشد. 
حال پرسش این است سیاست گذاران ما چه رویکردی برای 
ساماندهی وضعیت حاشیه نشینی در پیش گرفته اند؟ آیا برنامه 

مشخصی برای مهار و کاهش این معضل اجرا شده است؟ 
برنامه ریزی بلندمدت 20 ساله می خواهیم 

علیرضا پاک فطرت، عضو کمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی در پاســخ به قدس می گوید: ما در حوزه مدیریت 
شــهری و اقتصاد هیچ الگو و برنامه مشخصی برای مقابله با 
حاشیه نشینی نداریم. حتی دولت ها برنامه پنج ساله توسعه را 
هم درست اجرا نمی کنند. بنابراین کاملًا طبیعی است وضعیت 
اشتغال و تولید در روستا دچار مشکل شود و مردم به ناچار 
به شهرها مهاجرت کنند و در ساختمان های بی کیفیت ساکن 
شوند به طوری که اگر زلزله ای با بیش از ۶ ریشتر اتفاق بیفتد 

بیشترین تلفات متوجه حاشیه نشین هاست. 
نماینده مردم شــیراز در مجلس با اشــاره بــه اینکه تداوم 
خشکسالی ها و سنتی بودن کشــاورزی در ایران بر معضل 
افزایش حاشیه نشــینی شــهرهای بزرگ دامن زده، تصریح 
می کند: برای ساماندهی حاشیه نشینی در شهرهای بزرگ و 
کلانشهرها باید به اقتصاد روستا و شهرهای کوچک احترام 

بگذاریم و امکانات آن ها را ارتقا دهیم.
ســاماندهی حاشیه نشــینی نیازمند برنامه ریزی صحیح و 
بلندمدت 20 ساله است ضمن اینکه هر دولتی هم که سر کار 
می آید باید پاسخگوی عملکردش در اجرای برنامه ها باشد. 

ضرورت اصلاح قوانین در حوزه مدیریت شهری محمدرضا 
محمودی، معاون سابق امورعمرانی استانداری تهران نیز تفکر 
مدیریت شهری در کشور را سنتی و منسوخ شده می داند و 
به قدس می گوید: مدیران شــهری در قبال نیازهای جامعه، 
خودشــان را به روز نکرده اند و تا آنجا که اطلاع دارم برنامه 
خاصی برای مقابله با حاشیه نشــینی در دست اجرا نیست 
و با این امر که مثلًا ســالی 500 هزار یا یک میلیون واحد 
مســکونی حداقل ۶0 تا ۸0 متری در کشور ساخته شود 
بسیار بعید است حاشیه نشینان بتوانند صاحب مسکن شوند و 

حاشیه نشینی کم شود. 
وی با اشاره به اینکه پیامدهای منفی حاشیه نشینی یقه مسئولان 
و مدیران کم کار شهری و متمولانی که مالیات نمی پردازند را 
می گیرد، می افزاید: برای ساماندهی حاشیه نشینی باید قوانین 
خود را تغییر دهیم، الان ضوابط شــهرداری ها برای ساخت 
مسکن خیلی خشــک است؛ مثلًا به کمتر از 50 متر مجوز 
ساخت نمی دهند. در حالی که خیلی از کشورهای دنیا این 
مشــکل را حل کرده اند و برای مساحت های خیلی کمتر- 
حتی تا ۱2 متر- هم مجوز ســاخت می دهند. فقط به این 
دلیل که نیازهای اساســی جوانان را پاسخگو باشند تا آنان 
به تدریج بتوانند با افزایش درآمد، خانه های بزرگ تری برای 
خود دست و پا کنند. ولی ما این موضوع را در ضوابط خود 
پیش بینی نکرده ایم در نتیجه بعضی از شــهروندان مجبورند 
در حاشیه شهرها و در سکونتگاه های غیر استاندارد زندگی 
کنند. یکی دیگر از ضوابط ساخت مسکن، داشتن پارکینگ 
برای کاهش بار ترافیکی اســت؛ در حالی که این موضوع 
هزینه های ساخت را افزایش می دهد و شهرداری ها می توانند 

با احداث پارکینگ های عمومی این مشکل را حل کنند. 
 چه کرده ایم؟

محمدحسن رضوی، کارشناس برنامه ریزی شهری اما نگاه 
دیگری به موضوع دارد و می گوید: حاشیه نشــینی ریشــه 

در الگو و شــیوه شهرنشــینی ما دارد که همیشه در تأمین 
زیرساخت ها و مســکن برای مردم و جریان های مهاجرتی 

عقب بوده ایم در نتیجه مردم به حاشیه شهرها پناه می برند.
وی می گویــد: ســال ۱3۸2 ســند ملی توانمندســازی 
سکونتگاه های غیررسمی کشــور به تصویب هیئت دولت 
رسید و کمی بعد برای ارائه خدمات به این گونه مناطق طرح 
بهسازی سکونتگاه های غیررسمی مطرح شد. اما ایراد اساسی 
این برنامه آن بود که گرچه زیرساخت های شهری مثل آب 
و برق و... به این مناطق می آمد اما موجب توانمندســازی 
و بهبود وضعیت اجتماعی خانوارهای حاشیه نشین نمی شد 
در نتیجه با گذشت زمان در این مناطق حاشیه های جدیدی 
شــکل گرفت. مثلًا مطالعات نشــان می دهد 25 درصد از 
ساکنان حاشیه کلانشهر مشهد جزو ساکنان اصلی شدند که 
با پیوستن جمع دیگری از مهاجران به آن ها سکونتگاه های 
غیررســمی تازه ای شــکل گرفت. مثلًا زمانی در مشــهد 
حاشیه نشــینی در بولوار دوم طبرســی وجود داشــت، اما 
امروز بولوار سوم طبرسی و التیمور تا زرکش هم سکونتگاه 

غیررسمی محسوب می شوند. 
رضوی ادامه می دهد: از پنج سال پیش شاهد سیاست غلبه 
دیدگاه اجتماعی به توانمندسازی سکونتگاه های غیررسمی 
هســتیم. بر این اســاس برخلاف گذشــته که وزارت راه و 
شهرسازی متولی طرح های بهسازی سکونتگاه های غیررسمی 
بود در رویکرد جدید، وزارت کشور و سازمان امور اجتماعی 

این وزارتخانه متولی هستند.
وی در همیــن زمینه می افزاید: طبق پیــش فرض وزارت 
کشور بهسازی کالبدی ســکونتگاه های غیررسمی از نتیجه 
توانمندسازی اجتماعی ساکنان این گونه سکونتگاه ها حاصل 
می شود. یعنی در ابتدا نیازی نیســت از بیرون به شهرداری 
و یا دولــت بگوییم مثلًا در یک محله حاشــیه ای اقدام به 
آسفالت ســازی خیابان ها و یا مدرسه سازی کند بلکه ابتدا 
باید روی فرهنگ پذیری و اجتماع پذیری حاشیه نشینان کار 
کنیم. مثلًا اعتیاد پدر خانواده را برطرف و زمینه اشتغالش را 
فراهم کنیم تا درآمد ثابتی کسب کند و بتواند فرزندانش را به 
مدرسه بفرستد در این صورت خانواده ها خودشان محله را 

آباد می کنند و توسعه درون زای محلات اتفاق می افتد. 
 مداخله در 2۰۰ محله از هزار محله

این کارشــناس برنامه ریزی شهری که در رویکرد یاد شده، 
مدیریت فنی پروژه دفاتر تســهیل گری و توسعه اجتماعی 
محلات را به عهــده دارد، در خصوص میزان موفقیت این 
برنامه می گوید: از دو بعُد باید به این موضوع نگاه کنیم. مثلًا 
طبق ارزیابی های کارشناسی هزار محله نیاز به مداخله برای 
توانمندسازی اجتماعی دارند و ما در 205 محله مداخله را 
شروع کرده ایم. یعنی از این بعُد پروژه تا 20 درصد موفق بوده 
اما اینکه در 205 محله ای که مداخله را شــروع کردیم چند 

درصد موفق بودیم نیاز به مطالعه دقیق تری داریم. 
وی در پاسخ به این پرسش که با روند فعلی چند سال طول 
می کشد تا پروژه توانمندسازی اجتماعی محلات به سرانجام 
برسد، می گوید: برآورد این است که اگر یک تیم تسهیلگر به 
هر محله ای برود باید بتواند بین سه تا پنج سال از محله خارج 
شــود اما بحث این است که آیا برای هر هزار محله می توان 
یک تیم ارسال کرد و یا یک تیم می تواند پس از پنج سال از 
آن خارج شود؟ ما سال نخست ۶4 محله و سال دوم در 250 
محله مداخله کردیم و امســال از 50 محله خارج می شویم. 
یعنی دیگر نیازی به تسهیلگرها برای توانمندسازی افراد این 
محلات نیست. اگر در همه هزار محله مداخله کنیم آن وقت 
می توانیم امیدوار باشــیم تا 5 یا ۶ سال دیگر این برنامه به 
نتیجه برسد و سپس ادعا کنیم مثل کره جنوبی دیگر سکونتگاه 

غیررسمی نداریم.

برگزار ی اولین رزمایش پدافند شیمیایی
 در بندر شهید رجایی

گروه خبر // در ســومین روز از هفته پدافند 
غیرعامل، رزمایش پدافند شیمیایی با مشارکت 
شرکت های مستقر در بندر و صنایع غرب استان 
در یکی از پایانه های کانتینری بندرشهید رجایی 

برگزار شد.
به گزارش خبرنگار دریا ، اولین رزمایش پدافند 
شیمیایی دهم آبان ماه به مناسبت هفته گرامیداشت 
پدافند غیرعامل بــا رویکرد افزایش بازدارندگی 
و کاهش آسیب پذیری تاسیســات، تجهیزات و 
مراکز حیاتی و حســاس در بندرشــهید رجایی 
برگزار گردید. مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری 
هرمزگان با اشاره به وظایف و کارکردهای پدافند 
غیرعامل گفت: مصون سازی و تداوم فعالیت های 
ضــروری از کارکردهای ویژه پدافندغیرعامل به 

شمار می رود.
»محسن زینلی تختی« ادامه داد: امروزه با توجه به 
سرعت پیشرفت های تجهیزاتی در حوزه حملات 
سایبری ما نیز باید سرعت خود را در حوزه پدافند 
غیرعامل بیشتر کرده و یکی از ابزار آن نیز تداوم 

رزمایش هــا به ویژه در بنادر، مراکز حســاس و 
صنایع بزرگ اســت. معاون برنامه ریزی، توسعه 
مدیریــت و منابع اداره کل بنــادر و دریانوردی 
هرمزگان نیز در این رزمایش اظهارداشت: پدافند 
غیرعامل به عنوان یکي از مؤثرترین و پایدارترین 
تهدیدات،همواره  مقابــل  در  دفــاع  روش هاي 
مدنظر مجموعه بندرشــهید رجایی بوده اســت. 
»محمود صابری«، هدف از برگزاری این مانور را 
مصونیت بخشی، امن سازی، کاهش آسیب پذیری 
زیرســاخت ها، مراکز و صنایع شیمیایی و پاسخ 
پدافندی به حوادث و مخاطرات شیمیایی عنوان 
کرد.وی، حفاظت از ســرمایه انســانی و محیط 
زیســت در برابر تهدیدهای شــیمیایی را بخش 

دیگری از اهداف این رزمایش برشمرد.
این مقام مسوول با اشــاره به شعار سال) پدافند 
غیرعامل، ایران پایدار(، گفت: با فرهنگ ســازی 
و شــناخت پدافند غیرعامل و مشارکت جامعه 
دریایی و بندری و آشنایی با اصول و اهداف پدافند 
غیرعامل می  توان هرگونه تهدید، خطرات احتمالی 

و پیامدهای آنها را در حوزه های بندری و دریایی 
کاهش داد. در ادامه، »هوشنگ محمدرضایی« ، 
رییس اداره ایمنی، بهداشت و محیط زیست اداره 
کل بنادر و دریانوردی هرمزگان به تشریح اهداف 
و ســناریو از پیش طراحی شــده این رزمایش 

پرداخت.
گفتنی است، هر اقدام غیرمسلحانه ای که موجب 
کاهش آسیب پذیری نیروی انسانی، ساختمان  ها، 
تاسیسات، تجهیزات، اسناد و شریان های کشور در 
مقابل عملیات خصمانه و مخرب دشــمن گردد، 
پدافندغیرعامل)PAssive Defense(خوانده 
می شــود. در پدافند عامل فقط نیروهای مسلح 
مسئولیت دارند. درحالی که در پدافند غیرعامل 
تمام نهادها، نیروها، ســازمان ها، صنایع و حتی 
مردم عادی می توانند نقش مؤثری داشته باشند. 
هفته پدافند غیرعامل سال ۱400 )هشتم لغایت 
۱4 آبان ماه( با شــعار »پدافند غیرعامل، ایران 

پایدار« نامگذاری شده است.

موفقیت، رسیدن به خواسته های درونی ما است که ذهن و اراده ما در آن دخالت دارد 

مصاحبه اختصاصی//گویی به نظر می رسد 
این روزها همه به دنبال حلقه ی گمشــده 
زندگی خود هســتند، حلقــه ای به نام 
موفقیت. این مســأله پیــر و جوان و دیر 
و زود ندارد، با نگاهــی به اطرافمان نیک 
از  درک خواهیم کرد که عــده ی زیادی 
شــرایط فعلی خود ناراضی هستند و خود 
را در  زمینه های مختلف ناکام می بینند. 
در بســیاری از این موارد ناکامی خود را بر 
گردن دولت و سیستم و جامعه و خانواده 

اندازند و کمتر کسی اشاره  واطرافیان می 
مستقیمی به پشــتکار و اراده خود جهت 
دست یابی به آرزوها و نیازهایش می کند. 
از طرفی بســیاری از والدینی که خود در 
خانواده های پر جمعیت زندگی می کردند 
دلیل عدم دست یابی به برخی از خواسته 
هایشان را جمعیت زیاد فرزندان در خانواده 
قلمداد می کنند و به همین دلیل برای خود 
خانواده ای کوچکتر متصور شدند و عموم 
زوج های جامعه یا دارای تک فرزند هستند 
و یا ۲ فرزند دارند چراکه معتقدند با داشتن 
تعداد فرزند کمتــر می توان راحت تر رفاه 
این  نســبی فرزندان را فراهم نمود و در 

صورت دست یابی به خواسته ها و نیازهای 
فرزندان آســانتر خواهد شــد اما مسأله 
مهمی که در این مســیر بسیار تأثیر گذار 
طریق  از  اتفاقات  از  بسیاری  است،تحمیل 
والدین به فرزندان می باشد. چراکه رسیدن 
به خیل عظیمی از آرزوهایشان را از طریق 
فرزندانشــان دنبال می کنند. از این رو در 
این شماره با شــمیم طاهرپور؛ کارشناس 
ارشــد روانشناســی و عضو انجمن خانه 
روانشناســان و حرف یاورانه در مورد  این 

حلقه گمشده به گفتگو پرداختیم .
دریا: موفقیت چیست ؟ 

همه ی ما زندگیمان را  به گونه ی جدا از بقیه 
مــی بینیم و معنی می کنیم و به همان نســبت 
دیدگاهمان نســبت به موفقیت متفاوت است 
و فرق مــی کند مثلا ممکن اســت بعضی ها 
موفقیت را در فردی درسخوان یا خانواده ایی 
که فرزندان درسخوان داشته باشند و یا برخی 
دیگر موفقیت را در فــردی که از لحاظ مالی 
خیلی پیشرفت دارد، ببینند . می توان گفت هر 
کس به نســبت نیازهایی که در خود می بیند 
تمایل و دیدگاهش نســبت بــه موفقیت فرق 
می کند اگر بخواهیم یک تعریف کلی از موفقیت 
بگوییم رسیدن به خواسته های درونی ما است 

که ذهن و اراده ما در آن دخالت دارد .
دریا: موفقیت چگونه به دست می آید ؟ 

لزوماً انسان های دارای استعدادِ منحصر به فرد 
نیستند بلکه آنها برای رسیدن به اهداف و چیزی 
که می خواهند واقعا تلاش می کنند و اراده قوی 
دارند از شکست هایشان ناامید نمی شوند . فرق 
انســان های عادی با افراد موفق در این است 
که  افراد عادی برای رسیدن به اهداف شان به 

صورت دائم و ممتد تلاش نمی کنند و تمام این 
موارد دلیل های موفقیت اســت .باید ترس را 
کنار بگذاریم. خیلی از افراد چیزهایی را دوست 
دارند که در ذهنشان دست یابی به آنها را تجسم 
می کنند، ترس از شکست و موفق نشدن باعث 
می شــود که آن کار را انجــام ندهند و به آن 
چیزی که می خواهند نرســند، در صورتی که 
توانایی و استعدادش را دارند هر چند که گفتیم 
نیازی نیست که حتما استعداد منحصر به فردی 
داشته باشیم و فقط آن ترس باعث می شود ما 

به چیزی که می خواهیم نرسیم.

خانمی در یک روستایی زندگی می کرد برای 
دریافت مدرک دیپلم بسیار سختی کشید چند 
ســال متوالی برای کنکور ثبت نام می کرد و به 
دلیل هزینه رفت و آمد و مشکلات نمی توانست 
در کنکور شرکت کند اما هیچ وقت ناامید نشد 
و چند ســال در کنکور شرکت کرد تا توانست 
قبولی دانشــگاه را دریافت کنــد و آن زمان 
خانواده بســیار ســخت گیری کردند که یک 

دختــر نباید تنها در یک شــهر زندگی کند اما 
او به کارش ادامه مــی دهد و درس هایش را 
می خواند و نفر اول بوده او توانســت از طریق 
درسش بورسیه کشور خارجه را دریافت کند و 

برای ادامه تحصیل به آنجا سفر کرد .
حتماً در نگاه اول اینگونه برداشت می کنیم که 
او چقدر خوش شانس بوده و از زندگی در یک 
روستا به کجا رســیده اما پشت این داستان و 
سختی هایی که کشیده اراده و تلاش هایی که 
داشته را نمی بینیم. نباید ظاهر زندگی افراد را 
ببینیم تمام کسانی که به یک موفقیت رسیده اند 
قطعاً در زندگی تلاش کردند و یک اراده قوی 
داشتند من به اینکه موفقیت را با شانس می توان 
به دست آورد اعتقاد ندارم و عقیده دارم که هر 

کسی برای چیزی که هست تلاش کرده است.
دریا: ریشــه موفقیت از چه سنی جوانه 
می زنــد و والدیــن در ایــن زمینه چه 

رفتار هایی باید داشته باشند؟
 معمــولًا موفقیت از دهــه دوم زندگی اتفاق 
می افتد و ما زمانی که سرگذشت زندگی افرادی 
را می خوانیم که یک شرکت راه اندازی کردند، 
می بینیم که تمام اینها در دومین دهه زندگیشان 
اتفاق افتاده، البته نمی توانیم هیچ ســن خاصی 
را برای کســب موفقیت در نظر بگیریم، امکان 

موفقیت و رشد در هر سنی وجود دارد .
دریا: خانواده چه نقشی در موفقیت دارد؟

 بدون شــک یکی از مهم ترین دلایل موفقیت 
خانواده اســت. خصوصاً والدیــن که الگوی 
شکل گیری رفتار کودکان هستند و محل شکل 
گیری  شــخصیت کودک در خانه است، البته 
شرط موفقیت صرفاً داشــتن پدر مادر موفق 

یا خواهر برادر موفق نیســت گرچه تأثیرگذار 
خواهد بود اما صرفاً این نیست. وظیفه خانواده 
این اســت که اول اســتعداد های فرزندشان 
را به درســتی پیدا کنند زیرا خیلی مهم اســت 
بعضی  فرزندشان چیســت؟!در  اســتعداد  که 
مواقع خانواده ها به یک ســری چیزها علاقه 
دارند و چون خودشــان به آن نرسیدند آنرا از 
فرزندانشان می خواهند .در چنین شرایطی در 
صورتیکه فرزند آن را دوست نداشته باشد شاید 
در ظاهر به آن علاقه نشــان دهد و همه چیز 
طبیعی به نظر بیاید اما در واقعیت اگر به دنبال 
استعداد خودش برود قطعاً موفق تر خواهد شد .
مورد بعدی برقراری آرامش است که فرزندان 
آرامش داشته باشند چون در بعضی از خانواده ها 
بحث و جدال بین والدین زیاد است .والدینی که 
کمال گرا هستند داری کمی وسواس هستند و 
تمام این موارد باعث می شود که آرامش از آن 
خانه برود، باید بدانیم که اگر بخواهیم فرزندان 
کتاب خوانی داشــته باشیم خودمان باید کتاب 
بخوانیم تا کودک علاقه نشان دهد .ما در ابتدا 
باید یاد بگیریم همیشه سعی نکنیم پدر و مادر 
خوبی باشــیم بلکه سعی کنیم الگوهای خوبی 

برای فرزندانمان باشیم.
دریا:توصیه ای دارید ؟

فراموش نکنیم که در مســأله روابط اجتماعی، 
دوستی ها بســیار تأثیر گذار هستند. انتخاب 
دوست بسیار مهم است هر چقدر که ما بگوییم 
دوســت بر ما تأثیر نــدارد و خودمان تعیین 
می کنیم چگونه فردی باشــیم در آخر متوجه 
تأثیرات آن بر روی خود می شویم پس مقوله 

دوستی را نیز باید جدی گرفت. 

افــراد موفق برای رســیدن 
کــه  چیــزی  و  اهــداف  بــه 
تــاش  واقعــا  می خواهنــد 
می کننــد و اراده قوی دارند 
از شکست هایشــان ناامید 

نمی شوند 

,,

ســرویس اقتصادی //این روزها ماهــی گران و در 
شهرهای ساحلی کمیاب شده است میگوها به چین 
صــادر و ماهی های جنوب هم راهــی بازارهای دبی 

می شود.
 ماهی های جنوب در فروشــگاه های آنلاین کمیاب شده 
است و بررسی ها نشــان می دهد هر کیلو ماهی سرخو با 
قیمت 2۸۱ هزار تومان فروخته می شود. میگو 500 گرمی 

هم 224 هزار تومان قیمت دارد.همچنین ماهی قزل آلای 
شکم خالی بسته بندی یک کیلوگرمی قیمتی بین ۱۱۶ هزار 
تومــان تا ۱45 هزار تومــان دارد. قیمت یک عدد ماهی 

حلوای سفید 4۸0 هزار تا ۸00 هزار تومان است.
* صادرات ماهی تازه ممنوع است

علاوه بر شــهرهای ســاحلی، در تهران هم ماهی گران 
و کمیاب شــده اســت. رئیس اتحادیــه تولیدکنندگان و 

صادرکنندگان آبزیان هرمزگان با اشــاره به وضعیت بازار 
ماهــی توضیح داد: صادرات ماهی تازه به دلیل حفظ نیاز 
داخل ممنوع شده و ماهی به شکل گسترده قاچاق می شود 

و بازار ماهی جنوب توسط قاچاقچیان خالی شده است.
مهرداد بازرگان در این باره گفت: در شهر بندرعباس هم به 
دلیل قاچاق، ماهی کمیاب شده است. علاوه بر آن در این 
شهر به دلیل توریست تعداد رستوران های دریایی زیاد شده 
و تقاضای داخل هــم افزایش پیدا کرده و همین دو عامل 

باعث گرانی ماهی شده است.
او اظهار کرد: برخی افــراد برای ماهی گواهی های تقلبی 

صادر و ماهی زنده را به شــکل کانتینــری از بندر لنگه 
قاچاقی خارج می کنند. اکنون بــازار دبی از ماهی ایرانی 
پر شده است و امیدواریم مسئولان برای تنظیم بازار جلوی 

قاچاق گسترده ماهی را بگیرند.
* قیمت ماهی در بندرعباس چند است؟

بازرگان همچنین گفت: در بندرعباس قیمت ماهی سرخو 
۱50 هزار تومان اســت و فیله ماهی با قیمت 200 هزار 
تومان فروخته می شــود. در بندرعباس هم مصرف ماهی 
زیاد است و مردم این منطقه چندان گوشت و مرغ مصرف 

نمی کنند و بلکه ماهی جزو خوراک اصلی آنهاست.

یکــی از خبرگزاری ها نیز به تازگــی از قیمت عجیب در 
مزایده بازار ماهی فروشــان نوشــت. فیلمی به تازگی در 
شبکه های اجتماعی از بازار ماهی فروشان منتشر شده که 
ظاهرا یک ماهی آزاد چهار و نیم کیلویی در آنجا به قیمت 

شش میلیون و صد هزار تومان فروخته می شود.
به گزارش  باشــگاه خبرنگاران جــوان ؛ همچنین نبی اله 
خون میرزایی، رئیس ســازمان شیلات کشور نیز پیش از 
این گفتــه بود که علت افزایش قیمــت ماهی در بازار از 
یک سو افزایش قیمت نهاده ها و هزینه های تولید و از سوی 

دیگر نبود شبکه توزیع و دلال بازی است.

قاچاق گسترده ماهی به دبی!

 ماهی های جنوب کمیاب شدند

حاشیه های حل شدنی حاشیه نشینی

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

محمود مصدق


